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Naročite si Naš glas 
V kratkem bomo videli, ali se je Naš glas lotil širitve 

svoje naročniške mreže ob pravem času. Zastonj bi ga 
še dobivali, zanima pa nas, ali bo veliko takih, ki bodo 
zanj pripravljeni odšteti petdeset tolarjev naročniške 
cene. Potem, ko Vam je, spoštovani bralci, Naš glas po
šiljal upravljalec stanovanj, IR inženiring, ko so Vas z 
njim obkladale bolj ali manj vaše politične stranke in po
tem, ko smo ga mi od uredništva raznašali na ogled (sta
re številke seveda), se boste morali odločiti. 

Če Vam je Naš glas dovolj všeč, da bi zanj odšteli 200 
tolarjev na mesec, potem Vas prosimo, da si izrežete na
ročilnico, objavljeno na zadnji strani časopisa, in nam jo 
izpolnjeno vrnete. Po novem letu boste tako postali naš 
naročnik. S tem si boste zagotovili svoj izvod Našega 
glasa in dodatno prednost: objavo brezplačnih malih 
oglasov. Če se za naročilo ne boste odločili, nič hudega. 
Ostajamo prijatelji. Morda si še premislite. (Urednik) 

Ekološka predelava 
odpadnih olj 

Predstavitev posebnega procesa predelovanja olj z 
_ napravo Mid-mix v Elektrarni Brestanica 

Brestanica, 9. decembra — 
Center za razvoj Posavja in 
podjetje TPS — ekološki in
ženiring iz Brežic sodelujeta 
pri ekološkem projektu pre
delovanja odpadnih olj. V Elek
trarni čistijo rezervoarje, ne 
vedo pa kam z odpadnimi olji, 
zato so se odločili za ekološ
ko predelavo. V ta namen so v 
elektrarni Brestanica demon
strirali napravo Mid-mix in 
prikazali sam proces prede
lovanja. Mobilni stroj, ki ima 
1,3 kubika zmogljivosti na 
uro, s posebnim postopkom 
solidifikacije rešuje problem, 
kam s škodljivimi snovmi. 

Diplomirani inženir MilliŠpa-
novič, vodja razvoja pri TPS in 
hkrati lastnik patenta za pre
delovanje, je delavcem in vod
stvu elektrarne predstavil svoj 
stroj in poudaril, da je to eden 
izmed dveh patentov v svetu. 
Drugi patent je v Nemčiji, ki pa 
se od njegovega razlikuje po 
načinu obdelave. 

Kot je razložil Andrej Ger
man, vodja projekta pri CRP, 
se odpadno olje, ker ni pri
merno za sežig, predeluje po 
postopku solidifikacije. Odpad
no olje se dozira v reaktor, kjer 
posebni fizikalno-kemijski po
goji sestavino olja razgradijo 
na atome in ustvarijo vakuum. 

Ogljikovodiki, kot so katran in 
mulji, se spremenijo v bel hi-
drofoben prah, ki se veže z 
vodo. Ta prah potem vozijo v 
cementarne, v Nemčiji pa ga 
po podatkih Andreja Germana 
uporabljajo namesto folije pri 
gradnji cest. 

Vodja Centra za razvoj Po
savja je povedal, da je v Slo
veniji dva milijona ton odpad
nih olj, ki jih lahko s svojim 
znanjem in dvema napravama 
odstranijo v petih letih, vendar 
pa se tovrstna olja iz leta v leto 
kopičijo, zato je njihova vloga 
skromna. V svetu pa je približ
no 150 milijard kubikov od
padnih olj na odprtih odla
gališčih. 

Predelava, ki jo plača na
ročnik, je draga iz več razlo
gov: zaradi vloženega znanja 
v napravo, zaradi stroškov 
transporta.., vendar je kljub 
temu trikrat cenejša od ne
mškega patenta. Predelava olj 
stane približno 2,5 nemške 
marke za kilogram olja. 

Ta patent sta inženir Milli 
Španovič in kemik llija Dorčič 
pravzaprav ustvarila že leta 
1986, ko so ga uporabljali v ra
fineriji v Modrici, kjer je tudi 
jezero odpadnega olja, potem 
pa so zaradi vojne morali pre
nehati. (Monika Ban). 
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Skupna seja SO Krško 

Delegati še 
v skupščinskih 

"c 

Predsednik SO Krško je za v 
sredo, 14. decembra sklical 
39. skupno sejo in s tem tudi 
zadnjo sejo v sedanjem man
datu. Dnevni red obsega štiri 
točke, in sicer ob določitvi 
dnevnega reda in potrditvi 
zapisnika zadnje seje še pred -
lok odloka o rebalansu prora
čuna občine Krško za leto 
1994 - z informacijo o reba-
lansiranem programu Sklada 
stavbnih zemljišč občine Kr
ško za leto 1994 ter poročilo o 
delu zborov SO Krško v man

datnem obdobju 1990—1994. 
Vprašanje je, če se bodo de-

lagati v času pred drugim kro
gom volitev sklicu odzvali v 
zadostnem številu oz. bodo 
mnenja, da je smotrno še o 
čem sploh odločati. Vsekakor 
pa bodo mnogi prišli tudi za
radi predvidenega zaključka 
manadata oz. slovesa na bliž
njem kmečkem turizmu, če 
potegnemo črto pod njihov 
mandat, jim lahko tudi zaklju
ček privoščimo. Vendar pa ne 
vsem... (Galex) 
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Življenje je lepo 

KADAR JE V KRŠKEM 
NOVOLETNI SEJEM 

Otroci, pripeljite starše, babice, tete, strice! 

Veliki in majhni otroci, še malo... Komaj že čakamo na 
dedka Mraza in vse, kar prinese njegov čas. Vendar se 
nam bo čakanje splačalo! V Krškem nas bo presenetil 
božični in novoletni sejem, edini in najboljši v Posavju, 
kjer bomo lahko do sitega napasli radovednost, atke in 
mamice pocukali za rokav za kako predpraznično dari
lo, namignili Božičku in dedku Mrazu, kaj bi radi, kaj pri
griznili in popili, pomagali čarovniku čarati... 
PRIDITE!!! 

Stojnice nas bodo čakale že od 20. decembra naprej. 
Verjetno se bo našlo kaj zanimivega tudi za manj otroške 
duše. Pridite, poglejte si, sodelujte! Imejmo se lepo in si 
enkrat naredimo najbolj resnične praznike na svetu. 
Pridite kadar koli med 20. in 29. decembrom pred krški 
kulturni dom. Noter vas bo potegnilo samo. Se vidimo! 

Pri objavi začasnih neurad
nih rezultatov prvega kroga 
volitev v zadnji številki Naše
ga glasa je prišlo do napake 
oz. odškodovanja kandidata 
za župana občine Brežice 
g.Vlad islava Deržiča s tem, ko 
smo njegovemu protikandida
tu pripisali večje število gla
sov. Zato še enkrat objavlja
mo neuradne oz. začasne po-
datkatke, ki smo jih prejeli od 
volilne komisije v ponedeljek, 
5. decembra. V drugi krog vo
litev za župana občine Breži
ce sta se med desetimi kandi
dati uvrstila Vladislav Deržič 
(21,03 %) in Jože Avšič (26,32 
%). 

Mnogi so bili mnenja, da je 
bila napaka namenoma nare
jena, vendar to odločno za
vračamo. Žal je do nje prišlo in 
zato se odškodovanim in 
vsem bralcem opravičujemo. 
Uradne rezultate prvega kro
ga lahko poiščete v pričujoči 
številki. (Galex) 
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2. KROG VOLITEV ZA ŽUPANA OBČINE KRŠKO 
Spoštovane občanke, cenjeni občani, dragi volilci! 

Po dokončno znanih volilnih izidih smo veseli, da srosŝ krščanski 
demokrati iz Krškega z vašo pomočjo in podporo dosegli našo ve
liko zmago, za kar se vam izskreno zahvaljujemo. 

V občinskem svetu bomo imeli dobro tretjino sedežev, vendar se 
moramo zavedati, da je to zmaga le "v prvem polčasu". Zaradi 
uspeha, ki smo ga imeli že v prvem krogu volitev, smo še bolj pre
pričani, da je pot poštenosti, resnice, trdega in odgovornega dela 
edino zagotovilo zdravega razvoja, ne le občine Krško, temveč 
celotne mlade države Slovenije. 

Pri svojem dosedajem delu sem bil vedno in povsod ponosen na 
občino Krško, ponosen na mladi rod, ki od rane mladosti s trdim 
delom v šoli, pri športu ali kulturi grgdi sam sebe, svoj odnos (trd
no hrbtenico] do dela, znanja, okoija in sočloveka. Ponosen sem 
bil na tisočere potenciale naše občtfje, ki nas vedno znova nago
varjajo: "Sloven'c (Krčan), tvoja zemlja je zdrava in pridnim nje 
lega najprava.... Glej, Stvarnica vse ti ponudi, iz rok nje prejemat 
ne mudi ..." Ob takih in mnogih nenaštetih potencialih me ni strah 
prihodnosti. 

Za dokončno zmago potrebujemo stranke slovenske pomladi 
tudi svojega župana. Potrebujemo človeka z zdravimi pogledi na 
življenje, človeškim odnosom do okolja in soljudi, človeka, na ka
terega bomo ponosni in mu bomo zaradi njegove zrelosti, pošte
nosti in odgovornosti smeli zaupati. Kot skupni kandidat strank 
slovenske pomladi sem pripravljen z vsemi svojimi sposobnostmi, 
močmi in izkušnjami odgovorno in pošteno uresničevati v ob
činskem svetu sprejete programe, v vsakem času prisluhniti vam in 
vašim potrebam, predvsem pa pokončno in dostojanstveno zasto
pati občino Krško ter se na vseh ravneh (v občini, Posavju, Slove
niji in zunaj naših meja) zavzemati za naš skupni razvoj in napre
dek. 

Uspelo nam bo le, če boste strankam slovenske pomladi in meni 
l 8. decembra s svojim glasom ponovno izkazali svoje zaupanje. 

Voščim vam veselo praznovanje božičnih in novoletnih praz
nikov, obilo zdravja, miru in medsebojnega razumevanja! 

Vaš Danilo Siter 

Spoštovane občanke in občani, 
cenjeni volilci! 
Stranke slovenske pomladi se vam za vso 
podporo, ki ste jo dragi volilci že izkazali 
našim programom in našim kandidatom, 
iskreno zahvaljujemo. Vabimo vas, da se 
drugega kroga volitev, ki bo 18. 
decembra, gotovo udeležite in oddate svoj 
glas za našega skupnega kandidata za 
župana občine Krško 
gospoda Danila Siterja. 

SKD 
s?/V 

Skupni kandidat 
strank slovenske pomladi 
za župana občine Krško 
gospod DANILO SITER 

^ 

SLS 

SOCIALDEMOKRATSKA 
SLOVENIJE •V ^ STRANKA SL 

MAT 

Poročilo delegatov SKD 

Delegati SKD in nas 
mandat 

V navadi je, da ob koncu le
ta vsakdo naredi zaključni ra
čun ali pa se vsaj ozre nazaj, 
na preteklo obdobje. Tako že
limo tudi člani delegatske 
skupine Slovenskih krščan
skih demokratov, ki smo bili 
delegati v kriki občinski 
skupščini, ob zaključku na
šega mandata izstaviti za
ključni račun. 

Na volitvah leta 1990 je bilo 
v DPZ (politični zbor) izvolje
nih sedem naših kandidatov 
(od 27), stranka je dobila 3113 
glasov oziroma 24,79 % in s 
tem postala najmočnejša stran
ka tega zbora. Čeprav brez 
vsakršnih političnih izkušenj, 
smo Marica Živič, Lojze Kerin, 

Jože Kovač, Miloš Kukovičič, 
Andrej Martine (podpredsed
nik DPZ), Danilo Siter in To
maž Petan po mojem mnenju 
uspešno opravljali svojo fun
kcijo do konca mandata, hkra
ti pa sodelovali tudi v več 
občinskih komisijah. 

Za uspeh si štejemo tudi iz
volitev štirih naših kandidatov 
na ključne pozicije v občini. 
Tako smo v letu 1990 za pred
sednika Izvršnega sveta izvo
lili Franca Černeliča, ki je zelo 
uspešno vodil občinsko vlado 
in predvsem odplačal stare 
dolgove (kredite) občine iz
pred leta 1990. Ko je bil dve le
ti kasneje g. Černelič izvoljen 
za poslanca v Državni zbor, je 

Čestitka CDU Obrigheim 
Dragi Danilo, 
Dragi prijatelji SKD! 
Danes sem zvedel o Vašem uspehu pri občinskih volit
vah, ki so bile v nedeljo, za SKD in Tebe, dragi Danilo. 
Zato naše čestitke vsem Vam. Vse sile, ki se čutijo obve
zane za demokratsko izgradnjo, se potrjujejo v Vašem 
delu. 

Tvoj volilni izid v 1. volilnem krogu nam vliva upanje na 
dober izid v 2. volilnem krogu. Želimo Ti vse dobro. Upa
mo na nadaljevanje tega blagodejnega partnerstva, kjer 
bova lahko dala novih poudarkov za široke kroge 
prebivalstva. 
V tem smislu: najboljše želje za 2. volilni krog in pozdravi 
vsem našim prijateljem. 

Prisrčno 
Tvoj Kari Heinz Neser 

predsednik CDU — Obrigheim 

njegovo mesto prevzel Her
man Kunej, ki ga je najbolj 
podpirala ravno naša stranka. 
Obenem smo na mesto pred
sednika Skupščine občine iz
volili Danila Siterja, predsed
nika krškega odbora SKD, za 
sekretarja za notranje zadeve 
pa Miloša Kukovičiča. 

Res je tudi, da smo v tistem 
obdobju Slovenski krščanski 
demokrati ob drugih strankah 
slovenske pomladi nekajkrat 
povzročili nesklepčnost, kar 
nam nekateri ne morejo od
pustiti še sedaj in se zdaj tako 
obnašajo oni. V odgovor naj 
povem, da je bilo v letu 1992 
veliko nejasnosti in nedore
čenosti glede postopka ne
zaupnice tako g. Černeliču kot 
tudi g. Omerzuju (takrat pred
sednik SO Krško). Mi se takih 
»ho-ruh«sej nismo želeli ude
leževati, zato so bile le-te 
nesklepčne. 

Na drugi strani pa smo bili 
tudi sami velikokrat kritični do 
dela IS in skupščine, o čemer 
priča veliko kritik in delegat
skih vprašanj. Le-teh je bilo 
več kot 30, obenem pa smo 
predlagali enajst delegatskih 
pobud, od katerih je bilo devet 
tudi sprejetih, med njimi so 
prav gotovo najpomembnejše 
pobuda o ustanovitvi občin
ske komisije za sodelovanje s 
prijateljskimi in pobratenimi 
občinami (za mednarodno so
delovanje), pobuda za izred
no sejo o gospodarskem po
ložaju v občini Krško, pobuda 
za odlok o oglaševanju (pla
katiranju), pobuda za odlok o 
pregledovanju plinskih nape
ljav ... Slednji dve sta še v 
skupščinski proceduri, vse osta
le so že bile realizirane. 

Tako smo delegati Sloven
skih krščanskih demokratov v 
Družbeno- političnem zboru 
Skupščine občine Krško skozi 
ves mandat kazali voljo, pri
pravljenost, bili hudomušni in 
zbadljivi, včasih ogorčeni nad 
»umazano« politiko nekaterih, 
in bili edini, ki smo skupščin
sko dvorano kdaj pa kdaj oza-
Ijšali s šopkom rož, skratka, 
zaznamovali smo to obdobje v 
prvih večstrankarskih volitvah 
tudi s svojim delom. 

In naj ob zaključku dodam 
še en podatek. Marica Živič je 
edina delegatka v tem manda
tu, ki je za svoje vsestransko 

angažiranost prejela prizna
nje občine Krško. Tudi to 
pove, da v naši delegatski 
skupini nismo le politizirali, 
ampak smo s konkretnim de
lom upravičili svojo izvolitev. 

Tako je bil prvi mandat kon
čan. A glede na to, da smo slo
venski krščanski demokrati 
bili deležni največjega števila 
vaših glasov in zaupanja, bo
mo tudi v bodoče svoje delo 
še bolj usmirili v dobrobit pre
bivalcev (občanov) občine Krš
ko. 
TUDI NA TEH VOLITVAH ZA 

DELEGATE SKD KRŠKO 
Tomaž PETAN 

Stranke slovenske pomladi 

Podpirajo skupnega kan
didata za župana v dru-

gem krogu 
Krščanski demokrati zadovoljni z volilnim rezultatom 
• Socialdemokrati očitajo volilni komisiji vrsto ne

pravilnosti 

Od leve: Miha Rastohar in Stanislav Dvoršek (SDSS) ter Danilo 
Siter (SKD). 

Krško, 10. decembra — 
Dober teden pred drugim kro
gom volitev za župana občine 
Krško so stranke slovenske 
pomladi (SKD — občinski od
bor Krško, SLS — podružnica 
Krško, SDSS — občinski od
bor Krško in SND — občinski 
odbor Krško) pripravile novi
narsko konferenco, na kateri 
so predstavile poglede na po
tek in izid prvega kroga voli
tev, skupnega kandidata Dani
la Siterja ter aktivnosti, ki jih 
bodo organizirale v nasled
njem tednu. 

V imenu SKD je najprej 
spregovoril Danilo Siter in po
udaril, da so z volilnim rezulta
tom zelo zadovoljni, čeprav so 
bili s svojimi pričakovanji 
skromnejši. Rezultat je vse 
presenetil, vendar pa kaže na 
to, da si občani želijo spre
memb v Krškem, ki jih bodo 
naredili ljudje z občutkom do 
soljudi. »Besede, ki smo jih 
uporabljali v prvem krogu voli
tev, so besede, ki izhajajo iz 
srca, in sicer s poštenostjo, 
resnico in odgovornostjo že
limo vstopiti v tekmo in tudi de
lati v tej smeri in na ta način,« 
je povedal Siter. Krščanski 
demokrati so izbrali za člane 
občinskega sveta nove ljudi, 
ki imajo v domačem okolju ve
liko zaupanja, so pa tudi edina 
stranka, ki bo imela v občin
skem svetu žensko predstav
nico, čeprav jih je bilo na listah 
kar nekaj. 

Krščanski demokrati niso 
občutili posebnih nepravilno
sti v prvem krogu volitev, ki je 
relativno dobro potekal oz. po 
njihovem mnenju ni prihajalo 
do udarcev »pod koleno«. 
Zato se konkurentom in stran-

[ mascEBE 
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Robert Kerin — kandidat za župana Občine Krško 
Spoznati Roberta Kerina iz 

Krškega pomeni najprej za
vreči določene presodke o 
mladih ljudeh in oblikovati 
nove poglede. Ljudje smo v 
resnici nezaupljivi do mlajših 
ljudi, ki se nenadoma pojavi
jo na pomembnih položajih in 
s tem ogrozijo tiste, ki kljub 
svoji nesposobnosti zasedajo 
pomembna mesta. 

Spoznati Roberta Kerina po
meni soočiti se s človekom, ki 
kaže delavnost, kakršne - is
kreno povedano - nismo va
jeni. Prvič - najbolj izstopajo 
njegove izjemne organizacij
ske sposobnosti in drugič -
preseneča nas njegova nena
vadna resnost in osebna 
odgovornost. 

Ko sem ga pred tremi leti 
spoznal, mi je bilo pri njem 
najbolj všeč to, da ni gostobe
seden; njegovi nagovori so 
vedno kratki, zelo konkretni in 
brez nepotrebnih okraskov. 
Opazil sem, da je deloval pre
pričljivo tudi na ostale sode
lavce, znance, prijatelje. Tako 
človek kmalu pozabi na nje
govo relativno mladost. Prav 
ta mladostna neobremenjeno
st s preteklostjo postane nje
gova prednost. 

Spoznal sem tudi, da gre za 
človeka, ki goji politične am
bicije, kar je pravzaprav red
kost pri mladih ljudeh. Očitno 
je, da moramo občani Krške
ga z njim računati. To je bil tu
di eden od razlogov, da ga 
boste spoznati tudi ostali. 

IVAN MIRT: Mlade danes 
zanima šport, glasba, avto
mobili, moda. Ti si svoje živ
ljenje posvetil olitiki. Se nisi 
nikoli zanimal za običajne 
stvari? 

/ 

« 

Robert Kerin: »Tudi jaz igram kitaro, a se s 
tem ne postavljam. Dober sem z žogo, a so 
drugi boljši. Sicer pa če hočem dobro delati, 
mi časa itak ne ostaja za zabavo!« 

ROBERT KERIN: Nasprot- —prijatelji igral v glasbeni 
no. Že v 6. razredu osnovne skupini »TNT«. Očarala nas je 
šole sem s še tremi vrstniki glasba Beatlesov. Igral sem ki-

O kam tudi zahvaljujejo. »Tudi 
sami nismo uporabljali te me
tode, da bi koga žalili, in tudi v 
bodoče ne nameravamo. Ved
no smo zagovarjali to, da pu
stimo človeku svobodo, da se 
izraža oz. da pove, kaj misli,« 
je še dodal Danilo Siter. 

Razmerje, kakršnega so 
krščanski demokrati dosegli 
na volitvah, vliva nov pogum 
za delo v prihodnje. Rezulati 
so krščanskim demokratom v 
celotnem slovenskem prosto
ru dali nov zagon in elan, ob 
tem upajo, da bo iztega res kaj 
dobrega nastalo. 

Stane Dvoršek, predsednik 
krške socialdemokratske 
stranke, je predstavil delo 
stranke pred volitvami, omenil 
je zamenjavo v vodstvu stran
ke in komentiral odločitev za 
kandidaturo Mihe Rostoharja 
za župana. Poudaril je tudi, da 
stranke Slovenske pomladi s 
podpisom koalicijske pogod
be podpirajo tistega kandida
ta, ki bo iz omenjenih strank v 
prvem krogu dobil največjo 
podporo volilcev. V tem pri
meru bodo podprli Danila Si-
terja za župana v drugem kro
gu volitev. 

V pripravah na volitve so 
socialdemokrati prvič občutili 
napake že pri objavi, ki jo je 
občinska komisija izdala in so 
na to tudi reagirali. Pri listah 
SDSS je bilo vrsto nepravilno

sti, najbolj očitna pa je bila na 
listi tretje volilne enote, kjer 
kandidatka socialdemokratov 
ni imela vpisane ne izobrazbe 
ne dela, ki ga opravlja. Volilno 
komisijo so opozorili in vztra
jali na tem, da se napake ne 
pojavljajo. Žal se to ni zgodilo. 
Na dan volitev je bilo še huje. 
Na objavi ni bilo mogoče raz
brati logotipa stranke, še manj 
ša na glasovnici. Znak, ki je bil 
uporabljen, ni bil pravi logotip 
stranke, ampak le izrez logoti
pa. Volilno komisijo so na to 
opozorili že dopoldne, ko je 
volišča obiskalo komaj 10 od
stotkov volilcev in ob 13.15 
(20—30 odstotkov volilnih 
upravičencev). Volilna komisi
ja je odgovorila, da je original 
logotipa vložila v tiskarno, kas
neje pa o tem ni hotela ničesar 
slišati. 

Volilne nedelje se Dvoršek 
spominja takole: »Storili smo 
vse, da bi se napaka odpravila 
v času volitev, vendar nam to 
ni uspelo, zato smo ob 18. uri 
vložili pisno pritožbo z zahte
vo, da občinska volilna komisi
ja razveljavi glasovanje na 
vseh voliščih in razpiše po
novne volitve na podlagi ob
stoječih list ter da se uvede 
postopek za ugotavljanje od
govornosti za nastali problem 
in škodo, ki je bila s tem po
vzročena.« Vendar se to ni 
zgodilo, kajti volilna komisija 

je v torek izdala sklep, da se 
ugovor zavrne kot neute
meljen. 

Volilni rezultat je bil za 
SDSS nekoliko slabši od pri
čakovanega, kajti vse ankete 
javnega mnenja so kazale 
med 13 in 18 odstotki. Sicer pa 
so krški socialdemokrati z vo
lilnim rezultatom kar zadovolj
ni, kajti v primerjavi z letom 
1990 so pridobili za 3 odstotke 
več volilcev, v primerjavi z dr-
žavnozborskimi volitvami leta 
1992 pa je 300 odstotkov več 
volilcev glasovalo za SDSS. 
»S tega vididka je rezultat 
ugoden, čeprav smo pričako
vali vsaj tri svetniška mesta v 
občinskem svetu,« še dodaja 
Stane Dvoršek. (Galex) 

PRODAJALCU 

taro in pel prvi vokal. Vadili 
smo v naši garaži. Še danes 
sem hvaležen sosedom, da so 
nas prenašali. 

IVAN MIRT: Ste tudi kje 
nastopali? 

ROBERT KERIN: Seveda 
Še posebno kasneje, ko smo 
hodili v srednjo šolo. Takrat 
smo se preimenovali v »SON
ČNO POT«. Nastopali smo v 
Posavju in po Dolenjski, v Ne-
rezinah, Opatiji, Poreču, Kranj
ski gori, Celju, Ljubljani in 
drugje. Nato smo začeli igrati 
plesno oz. komercialno glas
bo in nastopali v gostišču 
Šolaja. 

IVAN MIRT: Nisem vedel, 
da si igral tudi rokomet. 

ROBERT KERIN: Na pred
log prof. Bizjaka sem se v 
osnovni šoli znašel v ekipi RK 
Krško. Trener Dušan Kokalj 
me je uspel izoblikovati v do
bro desno krilo. Bili smo med 
najboljšimi ekipami. Žal sem 
moral zaradi poškodbe kole
na s tekmovalnim športom 
prenehati. 

IVAN MIRT: Uspešen v glas
bi, uspešen v športu. Kaj pa 
šola? 

ROBERT KERIN: Tako os
novno šolo v Leskovcu, kakor 
tudi srednjo gradbeno v No
vem mestu, sem kljub ukvar
janju z glasbo in športom 
uspešno opravil. Že takrat 
sem bil rad polno zaposlen. 

IVAN MIRT: Zakaj si se od
ločil za gradbeno stroko? 

ROBERT KERIN: Zelo sem 
si želel graditi, ustvarjati nekaj, 
kar se vidi in kar koristi ljudem 
v vsakdanjem življenju. 

IVAN MIRT: Očitno te Ljub
ljana ni uspela pritegniti in 
zadržati. 

ROBERT KERIN: Res ne. 
Zelo sem navezan na domači 
kraj. Čutim se zavezan Kr
škemu, zato svoje delo tudi 
namenjam našim ljudem. 

IVAN MIRT: Kakšen avto 
voziš? Kaj ti pomeni avto? 

ROBERT KERIN: Avto mi v 
prvi vrsti pomeni sredstvo, da 
varno in hitro premagam raz
dalje. Vozniška izpita A in B 
kategorije sem sicer opravil 
pri 18. letih, vendar sem se za-
rekel, da si bom avto kupil šele 
takrat, ko si bom sposoben 

kupiti dobro vozilo. Tako sem 
avto kupil šele pred petimi leti. 
Oče mi je dal večji del denarja 
in kupil sem BMW. Tudi v bo
doče bom ostal pri tej znamki. 

IVAN MIRT: Zakaj? 
ROBERT KERIN: Zato, ker 

je meni in mojim domačim re
šil življenje. Imel sem promet
no nezgodo in prepričan sem, 
da bi v primeru šibkejšega av
tomobila danes pisali drugač
no zgodbo. 

IVAN MIRT: Na tablici av
tomobila imaš sinovo ime JU-
LIAN. Nekateri mislijo, da je to 
snobistično. 

ROBERT KERIN: Morda, ker 
ne vedo, da s tem izpolnjujem 
željo človeku, ki ga izredno 
cenim, spoštujem oziroma ga 
imam zelo zelo rad. To je moja 
stara mama, ki ima že 86 let. 
Za to željo je poravnala tudi 
račun. Kdo bi ji potem lahko 
odrekel? Še to! Sinovo ime pi
šemo s črko j—JULIJAN, saj 
smo ga izbrali iz seznama sta
rih slovenskih imen v pratiki. 
Znano je, da registerska tabli
ca sprejme samo šest črk. 

IVAN MIRT: Kakšno je si
cer vajino premoženje? 

ROBERT KERIN: Vse kar 

imava je dvoinpolsobno sta
novanje v bloku na Vidmu ter 
avto, za katerega jaz mislim, 
da je dober. 

IVAN MIRT: Tvoja žena je 
Olivera. Kdaj si jo spoznal? 

ROBERT KERIN: V srednji 
šoli pred dvanajstimi leti, po
ročena pa sva šest let. Vedno 
mi je bila v oporo in me 
vzpodbujala pri mojem delu. 
Zelo sem ji hvaležen. 

IVAN MIRT: Vedno si lepo 
in urejeno oblečen. Kdo skrbi 
za tvojo garderobo? 

ROBERT KERIN: Žena. Njej 
sem dolžan zahvalo, saj mi 
ona izbira in kupuje celotno 
garderobo — od oblek do 
srajc in kravat. Da, tudi koz
metiko izbira Olivera. 

IVAN MIRT: Kaj ti pomeni 
urejeno oblačenje? 

ROBERT KERIN: Sem tip 
človeka, ki potrebuje in ceni 
urejenost tako v delovnem 
okolju kot tudi v privatnem živ-
Ijenu. Moj način oblačenja ne 
pomeni, da želim biti druga
čen od drugih, ampak s tem 
sledim svojim načelom. 

IVAN MIRT: Robert, ti si 
mlad človek. Zanima me, kaj 
misliš o starostnikih? 

ROBERT KERIN: V jeseni 
življenja človek nima in si tudi 
ne želi imeti več vodilne vloge 
in mnogi živijo odmaknjeno. 
Generacija, ki je aktivna, mo
ra to jesen življenja olepšati in 
obogatiti. Nikakor se ne mo
rem sprijazniti z dejstvom, da 
naši občani, ki so s svojim de
lom zasnovali ta kraj, še vedno 
nimajo ustreznega prostora, 
kjer bi lahko dostojno doživeli 
svoje življenje. Zato sem 
mnogo ur in svoje energije 
usmeril v dokončanje izgrad-

Reforma pokojninskega 
sistema se v zraku 

Poslanci Državnega zbora opravili prvo branje — Sprejet Pravilnik o prostovolj
nem dodatnem pokojninskem zavarovanju 

Krško, 2. decembra — Druš
tvo kadrovskih delavcev Po-
savja je organiziralo posvet 
na temo Predvidene spremem
be na področju pokojninske
ga zavarovanja, strokovni iz
vajalec posveta pa je bil Jože 
Kuhelj iz Zavoda za pokojnin
sko in invalidsko zavarovanje 
Slovenije. 

Tema posveta je bila po
svečena spremembam na po
dročju pokojninskega in inva
lidskega zavarovanja, o kate
rih je v zadnjem času veliko 
govora. Prve spremembe naj 
bi stopile v veljavo v začetku 
prihodnjega leta, vendar pa se 
to zagotovo ne bo zgodilo, ker 
so poslanci opravili le prvo 
branje predloga zakona o spre
membah in dopolnitvah zako
na o pokojninskem in invalid-

" Krščanski demokrat i vas vabi jo n a ~ 
Okroglo mizo in veliki božični ples 

V četrtek, 15. decembra bo ob 19. uri v kostanjeviškem 
Kulteurnem domu potekala okrogla miza z naslovom 
»Vinogradništvo in CRPOV«. Gost večera bo dr. Jože 
Osterc, minister za kmetijstvo in gozdarstvo. Prav tako pa 
bodo krščanski demokrati organizirali tudi veliki božični 
ples z ansamblom Franca Miheliča. Ta bo 16. decembra 
ob 19. uri v špotni dvorani Doma XIV. divizije na Seno
vem. Ples občanom občine Krško podarja župan Danilo 
Siter. Vabijo vas, da se jim pridružite na okrogli mizi, pa 
tudi na plesu, saj bodo tako vaši dnevi pred božičem in 
novim letom kljub napornemu delu lepši in prijetnejši. 
(Kati) 

POŠTNA TORBA 
Ob koncu leta družine: 

Nehajte maltretirati 
otroke! 

Pozdravljam idejo, da se 
dogovorimo v naši novi in v 
vsem spremenjeni državi, o 
kasnejšem začetku pouka v 
osnovnih šolah. 

Polna usta imamo besed o 
tem, kakšna vrednost so naši 
otroci in kako jim lahko nare
dimo, z nekaj dobre volje, pri
jaznejše življenje. 

Sedaj otroci v mnogih dru
žinah prvi vstajajo in morajo 
prvi loviti jutranje sekunde, da 
pravočasno ujamejo avtobus 

ali da pravočasno prehodijo 
pot v šolo... in prvi pridejo d o ^ 
mov... doma so dolgo sami... 
zvečer morajo zgodaj v poste
ljo ali pa so neprespani. Dru
žina ima manj skupnega čsrsa. 

Predlagam, da pričnejo šole 
s poukom ob 8.30 ali ot> 9. uri 
in da v šolah ne pričnete inte
resnih dejavnosti pred pou
kom. 

Kako to, da se tega že nisem 
(nismo) prej spomnila (i)? 

B. Zorko 

skemzavarovanju. Vsekakor 
so mnenja, da je za sprejetje 
omenjenega zakona potreben 
tehten razmislek. »Spremem
be naj bi bile izpeljane v pre
cej daljšem obdobju zato, da 
bo prišlo do čim manj nega
tivnih posledic in da prehod 
ne bo pretežak,« je povedal 
Jože Kuhel. 

Na zakon o pokojninskem 
in invalidskem zavarovanju, ki 
je pričel veljati 1. aprila 1992, 
so predlagane naslednje spre
membe: v obvezno zavarova
nje se vključijo lastniki zaseb
nih podjeij in zavodov, ki jih 
osebno vodijo, fceprav so že 
uživalci pokojnifjp; zasebniki 
se morajo zavarovati za vse 
zavarovalne rizike; prosto
voljno dodatno pokojninsko in 
invalidsko zavarovanje se ure
di v posebnem zakonu; določi
tev pokojninske osnove ose
bam, ki po 1.1.1970 niso bile 
zavarovane pri slovenskem 
nosilcu zavarovanja; pri izra
čunu pokojninske osnove se 
plače in zavarovalne osnove 
iz prejšnjih let valorizirajo gle
de na gibanje povprečja plač 
in zavarovalnih osnov; uskla
jevanje pokojnin; prva uskla
ditev pokojnin po odmeri; po
kojnine, ki odstopajo od pokoj
nin, ki so bile zavarovancem 
ob enakih zavarovalnih pri
merih in z enako pokojninsko 
dobo ter pokojninsko osnovo 
odmerjene v tekočem letu, se 
ustrezno uskladijo; pravica do 
varstvenega dodatka se pri
zna samo upravičencem s 
stalnim prebivališčem v Re
publiki Sloveniji; med odhod

ke, ki se upoštevajo pri ugoto
vitvi premoženjskega cenzusa 
za pridobitev varstvenega do
datka, se upoštevajo tudi pre
jemki vojnih invalidov ter še 
nekatere druge. 

Vjavnosti se je veliko govo
rilo tudi o dodatnem zavaro
vanju, vendar je bilo mnogo 
stvari še nedorečenih. Pretekli 
teden pa je Skupščina Zavoda 
za pokojninsko in invalidsko 
zavarovanje Slovenije spreje
la pravilnik o prostovoljnem 
dodatnem zavarovanju, kjer 
so podrobno opredeljeni po
goji, ki omogočajo ob obvez
nem pokojninskem zavarova
nju še dodatno starostno, inva
lidsko ali družinsko pokojnino 
ter invalidnino. 

V drugem delu posveta je 
beseda tekla o zavodu za za
poslovanje in ukrepih aktivne 
politike zaposlovanja, svoja 
razmišljanja pa so podali pred
stavniki Zavoda za zaposlo
vanje Sevnica. Po končanem 
posvetu je bila skupščina Druš
tva kadrovskih delavcev Po-
savja. (Galex) 

SADJE IN ZELENJAVA 
Laskovac pri Krttam 

Trg Borov 3 
VAM NUO 8VEZE SADJE M 

ZELENJAVO PO 
MONNURENCNH CEHW 

DAJEMO TUDI KOLIČINSKI 
POPUST 
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nje doma upokojencev, kjer 
bodo naši starostniki končno 
dostojno zaživeli. 

IVAN MIRT: Letos spomladi 
si sprejel tudi funkcijo pred-
sednikaZveze prijateljev mla
dine. Kaj lahko ta zveza naredi 
za mlade? 

ROBERT KERIN: Mladi ima
jo preveč prostega časa, ki ni 
dovolj kvalitetno zapolnjen. 
Zveza mora dobiti namenska 
sredstva od države in občine, 
da bo otrokom ponudila raz
lične možnosti. Na boljšem je 
urad za mladino, ki dobi denar 
od vlade, in moramo ta urad 
dobiti tudi v Posavju. Mladim 
moramo dati možnost, da raz
vijajo svoje sposobnosti, ni
kakor pa jim ne smemo vsilje
vati naših lastnih rešitev. 
Samoiniciativnost in kreativ
nost se lahko razvijeta samo, 
če nista dirigirani. 

IVAN MIRT: Vrniva se k tvoji 
dejavnosti. Kolikor vem, si kot 
gradbinec dosegel uspehe, ki 
so pomenili tudi delovno na
predovanje. 

ROBERT KERIN: V zvezi s 
tem sem hvaležen pokojnemu 
Romanu Sotlarju, ki je verjel 
vame. V nekaj letih sem na
predoval od delovodje do vod
je gradbišč in tehničnega 
vodja sektorja nizke gradnje. 
Pri 24 letih sem bil izvoljen za 
podpredsednika delavskega 
sveta v Kostaku, v 260-
članskem kolektivu. Ob tej pri
ložnosti bi jim rad iskreno če
stital za 40 let uspešnega dela. 

IVAN MIRT: Nizke gradnje 
so ti gotovo omogočile števil
ne stike z ljudmi v strnjenih 
naseljih kakor tudi na podežel
ju. 

ROBERT KERIN: Tako je. 
To so zelo dragocene izkuš
nje. Vodil sem investicije pri 

izgradnji cest, mostov, vodo
vodov, telefonije. Po cele dne
ve sem bil v neposrednem sti
ku z ljudmi, predvsem na 
podeželju, če gradiš blok, 
najprej narediš ograjo okrog 
gradbišča, ceste in vodovode 
pa gradimo čisto blizu ljudi. V v 
mestu in na podeželju naj , 
imajo ljudje podobne pogoje. 

IVAN MIRT: In končno, ka
ko si padel v v politiko? 

ROBERT KERIN: Kot grad
binec sem spoznal moč politi
ke oz. pomen političnega od
ločanja. Potem se nam je 
zgodila demokracija, vendar 
sem hkrati opazil močan po
jav revanšizma s strani tistih 
političnih strank, ki so začele 
pljuvati na vse, kar se je do ta
krat zgodilo. Tako je prišlo do 
odločitve i ^ sredinsko politi
ko, ki jo voT* LDS. 

IVAN MIRT: In tako si se 
znašel na mestu podpredsed
nika krškega izvršnega sveta? 

ROBERT KERIN: Ko so se 
delegati v občinski skupščini 
odločali o novem izvršnem 
svetu, sem kljub nezaupljivo
sti nekaterih delegatov, uspel 
prepričati ljudi, daje lahko mo
ja relativna mladost tudi pred
nost. Moja zadolžitev je gos
podarstvo in temu področju 
sem namenil največ svojega 
dela. 

IVAN MIRT: Kakšno je bilo 
sodelovanje s predsednikom 
občinske skupščine? 

ROBERT KERIN: Tega so
delovanja ni bilo, ker se je 
predsednik občine posveti 
predvsem protokolu, obiskom, 
proslavam, ni pa se vključeval 
v projekte, ki sem jih priprav
ljal s svojimi sodelavci. Z novo 
lokalno samoupravo bo pred
sednik postal župan, ta pa bo 
moral imeti predvsem organi
zacijske sposobnosti, poznati 
bo moral politično dogovar

janje« predvsem pa bo moral 
znatijdelati. Čas protokolarnih 
županov je za nami! 

jlVAN MIRT: Robert, kdaj in 
kje si pridobil številna po
znanstva s politiki? 

ROBERT KERIN: Med sode
lovanji pri določenih projektih, 
ki so vplivali na razvoj naše 

občine. Danes vidim, da so me 
tako politiki kot gospodar
stveniki v Ljubljani sprejeli kot 
enakovrednega sogovornika 
in nepopustljivega pogajalca. 
Vsem je poznana tudi moja 
vztrajnost, ki mi prinaša pod
poro posameznikov izven kro
gov LDS. 

IVAN MIRT: Kako bi ti ozna
čil predsednika Janeza Drnov
ška? 

ROBERT KERIN: Trdno 
sem prepričan, da je v tem tre
nutku, ob upoštevanju silnic v 
parlamentu, dr. Drnovšek edi
ni, ki lahko uspešno vodi vla
do. Njegov glavni interes je 

gospodarsko močna in notra
nje homogena Slovenija, saj 
bomo le na ta način upošte
van in spoštovan partner v 
mednarodnih odnosih. 

IVAN MIRT: Hvala za po
govor. 
ROBERT KERIN: Prosim. 

NAVODILO ZA IZVAJANJE 9. ČLENA ZAKONA 
O DOHODNINI (Uradni list RS, št. 71 /93, popr. št. 2/94) 

V skladu z določbo 4. toč
ke 10. člena zakona o davč
ni službi (Uradni list RS, št. 
14/92) dajejo naslednje na
vodilo, ki ga upoštevajte pri 
odmeri dohodnine za leto 
1994. 

V 9. členu zakona o do
hodnini so opredeljene vr
ste vlaganj sredstev zave
zancev za dohodnino, in 
sicer za namene, za katere 
lahko zavezanci za dohod
nino uveljavljajo zmanjša
nje davčne osnove. Zmanj
šanje osnove za namene, 
opredeljene v 9. členu za
kona lahko znaša največ 3 
odstotke osnove, razen 
zmanjšanja, opredeljenega 
v 9. točki, ki se nanaša na 
plačane zneske samopri
spevka. 

Zmanjšanje osnove za na
mene, opredeljene v 9. čle
nu zakona, se zavezancu 
prizna pod pogojem, da so 
bila sredstva porabljena 
osebno za zavezanca in do
kazana z dokumenti, ki se 
glasijo na njegovo ime. 
Zmanjšanje osnove se za
vezancu prizna samo za 
sredstva, ki jih je za posa
mezne namene porabil v le
tu, za katero se dohodnina 
odmerja. Dokumentacije, s 
katero se dokazuje resnič

nost navedb v napovedi, za
vezanec praviloma ne prila
ga k napovedi, temveč jo 
mora na zahtevo davčnega 
organa predložiti v odmer-
nem postopku. Navedeno 
dokumentacijo mora zave
zanec hraniti še dve leti od 
dneva pravnomočnosti od
ločbe o odmeri dohodnine. 

Zavezanec za dohodnino 
lahko uveljavlja zmanjšanje 
davčne osnove ter posebne 
olajšave za vzdrževane dru
žinske člane do poteka ro
ka za vložitev napovedi za 
odmero dohodnine za leto 
1994, torej do 31. marca 
1995. 
V skladu z zakonskimi do

ločbami se osnova za odme
ro dohodnine lahko zmanj
ša za: 

1. sredstva, vložena v 
vrednostne papirje, katerih 
izdajatelj je Republika Slo
venija in katerih vračilni rok 
je daljši od 12 mesecev; 

2. sredstva, porabljena za 
nakup ali gradnjo stanovanj
ske hiše ali stanovanja, za 
rešitev stanovanjskega pro
blema zavezanca, za vzdr
ževanje teh objektov in od
pravo arhitekturnih in komu
nikacijskih ovir za invalida v 
teh objektih; 

3. sredstva, ki jih lastnik 
naravne znamenitosti ali kul

turnega spomenika vloži v 
njegovo vzdrževanje v letu, 
za katero se dohodnina 
odmerja, na podlagi doku
mentacije izvajalca del, s 
katerim je strokovna orga
nizacija za varstvo naravne 
in kulturne dediščine so
glašala in na podlagi njene 
ugotovitve, da so izvedena 
dela prispevala k ohranja
nju naravnovarstvenih ali 
spomeniških lastnosti nepre
mičnine, ter sredstva vlože
na v nakup likovnih del, le
poslovnih knjig ter plošč 
umetniške vrednosti (gra
mofonske in kompaktne plo
šče oz. CD); če davčni or
gan dvomi, da gre za takšne 
predmete, da mnenje o tem 
minister za kulturo; 

4. prispevke in premije, 
namenjene za povečanje so
cialne varnosti zavezanca 
na področjih pokojninske
ga in invalidskega zavaro
vanja, zdravstvenega var
stva in zaposlovanja, plača
ne pravnim osebam s sede
žem na območju Republike 
Slovenije, ter znesek sred
stev, vloženih v nakup 
zdravil, zdravstvenih in or
topedskih pripomočkov; 

5. sredstva za nakup uč
benikov in druge strokovne 
literature, namenjene pri
dobivanju izobrazbe; 

6. plačane zneske za šol
nino (npr. glasbeno, jezi
kovno, podiplomsko izobra
ževanje itd.); 

7. plačane prostovoljne 
denarne prispevke in vred
nost daril v naravi za huma
nitarne, kulturne, izobraže
valne, znanstvene, športne, 
ekološke in religiozne na
mene, kadar so izplačani 
osebam, ki so v skladu s po
sebnimi predpisi organizi
rane za opravljanje takšnih 
dejavnosti, ter navedeni pri
spevki oz. darila, izplačana 
invalidskim organizacijam; 

8. plačani znesek sred
stev, ki jih zavezanec v 
skladu s pogodbo dodatno 
prispeva v okviru cene za te
lefonski priključek ali pri
ključek na vodovod, kanali
zacijo, plinovod, toplovod 
ali kabelsko televizijo, v ce
loti ali deloma zgrajen s 
sredstvi samoprispevka; 

9. plačane zneske samo
prispevke, uvedena v skla
du s predpisi o samopri
spevku; 

10. plačane članarine po
litičnim strankam in sindi
katom; 

11. sredstva, vložena v 
nakup delnic zasebnih ali 
državnih skladov, ki so na
menjena izključno razvoju 
znanosti in tehnologije; 

12. znesek sredstev, ki jih 
je lastnik vložil v obnovo 
denacionaliziranega premo
ženja do višine valorizirane 
zmanjšane vrednosti dena
cionaliziranega premoženja 
v primerjavi z vrednostjo 
premoženja od podržavlja
nju. (Pripravil Galex) 

Naš kandidat, Robert Kerin 
Nekateri so nekaterim všeč, 

drugim niso. O županskem 
kandidatu Robertu Kerinu 
smo povprašali nekaj ljudi, ki 
ga poznajo. 

upati, da bo kot župan zelo 
uspešen. Občina Krško si za
služi vsaj župana, ki ve, kaj je 
tolar in koliko lahko v dobro 
občanom pomeni. 

Brane Jane iz Krškega — 
Moje mnenje o županskem 
kandidatu Robertu Kerinu je 
pozitivno, zato smo ga tudi 
predlagali. Mladost ni nobena 
ovira za uspešno delo. Njego
ve organizacijske sposobno
sti in razumevanje gospodar
ske problematike v občini 
Krško, s katerimi se je srečal 
na IS, nam daje zagotovilo, da 
bi lahko uspešno opravljal 
funkcijo župana. Stranka, ki 
ga podpira in predlaga za žu
pana, razpolaga s kadri, ki so 
dovolj kritični in sposobni, da 
bodo v okviru občinskega sve
ta zagotavljali uspešno in za
konito delo lokalne oblasti. 

Dr. Stane Sunčič iz Krškega 
— Spominjam se skupščin
skih volitev za podpredsedni
ka IS, ko je bil on kandidat in je 
eden od kandidatov izrazil 
mnenje: »Dajetako mlad in da 
kaže takšne politične sposob
nosti.« Mislim, da v krški obči
ni potrebujemo takšnega kan
didata, ki se razume v gospo
darstvo. Imamo močno centra
lizirano državo že danes, še 
bolj bo jutri, tako da bomo 
kmalu potrebovali »dovolje

nje« za nakup svinčnika iz 
Ljubljane, zato potrebujemo 
človeka, ki pozna razmere v 
Ljubljani in ki lahko pozitivno 
deluje na mnenje ljubljanske 
centralne oblasti. In tretji raz
log je, da v času politične pre
napetosti, včasih celo polari
zacije v eno ali drugo stran, 
potrebujemo mirnega člove
ka, ki bo znal sodelovati z 
vsemi, ki ne bo vzbujal odpora 
pri nikomer in ki bo vse ustvar
jalne sile, ki jih je v našem pro
storu zelo malo, znal usmeriti 
v korist občine Krško, Posavja. 

Klerikalci in liberalci — nekoč, 
SKD in LDS — danes 

Fanika 
Sevšek iz Kostanjevice — Ne 
glede na to, da je mlad, so se 
pokazali napredki, ki jih je do
segel kot podpredsednik IS 
občine Krško. Menim, da se 
lahko na tem področju naredi 
še veliko več, predvsem pa bi 
bil zaželen poudarek infras
trukturi in razvoju drobnega 
gospodarstva. 

Milka Hribar iz Krškega — 
Mislim, da bi Robert Kerin us
trezal za župana, saj je mladim 
treba dati zaupanje. On je da
našnji in ni prejšnjega kova. 

ni imel prilike ali pa ni pokazal 
nič vrednega županjenja. To 
je sigurno res. Za Roberta Ke-
rina pa ne morem še nič trditi, 
ker ga še ne poznam. Kar pa 
osebno mislim, dajmo priliko 
tistemu, ki še ni imel priložno
sti dokazati se. Upam, da bo 
nov župan strankarsko ne
odvisen. 

Slavko šribar iz Krškega — 
Je kandidat, ki izhaja iz gos
podarstva, ki je začel delo na 
terenu z ljudmi pri reševanju 
njihovih življenjsko pomemb
nih problemov in ima izkušnje 
v gospodarjenju s sredstvi. 
Čeprav je mlad, njegove iz
kušnje in zaupanje ljudi dajejo 

Nada Hočevar iz Krškega 
— Kolikor ga jaz poznam, je v 
redu. Mislim, da mladost ni 
ovira, in za moje pojme je zelo 
v redu. Še ko je delal v Kosta
ku, je bil zelo sposoben. 

Stane Iskra iz Krškega — 
Dosedanji župan, ne vem, ali 

Dušan Kokalj iz Krškega — 
Mislim, da je Danilo Siter do
ber človek za naprej, vendar je 
glede na vse skupaj šlo vse 
preveč na desno stran. Mislim, 
da je zdaj edina možnost, daje 
Robi Kerin izbran za župana, 
da bo nekatere stvari skušal 
malo umiriti, da ne bo šlo vse 
skupaj v skrajno desno, se 
pravi da bo zavorni mehani
zem. O Kerinu kot županu mis
lim vse najboljše. Nekateri mu 
očitajo, da je mlad, jaz mislim, 
da na mladih svet stoji. Refren, 
ki ga ima LDS - Dajmo prilož
nost, velja tudi zanj; kolikor bo 
župan, kar mu tudi želim, je to 
pravo geslo tudi zanj. 

Zr. Pleterski 
V tem volilnem času je vsaka 

beseda ali razmišljanje o volit
vah in političnih strankah obso
jeno na naveličane poglede in 
vzdihovanja prenasičenih volil-
cev. Skromna udeležba prvega 
kroga lokalnih volitev je odraz 
nezadovoljstva, nezaupanja in 
neugodnega gospodarskega 
položaja v naši državi in še po
sebno v naši občini. Neaktivni 
volilci se ne zavedajo pomena 
teh lokalnih volitev in politike 
nekaterih struj, ki so močno na
perjena proti lokalnim intere
som, gospodarsko močnim in 
številčnim regijam ter velikim 
občinam, ki bi ovirale sedanje 
bohotenje centralizma v državi. 
Zato je še kako pomembno ka
tera in kako sposobna bo stran
ka na krmilnem sedežu občine, 
kako bo znala uveljavljati svoje 
interese v državi, kljub zmanj
šanim pristojnostim občin. Tako 
tudi ni vseeno ali bo vodilnim 
možem občine, uspelo pridobiti 
in utrditi veljavo in pomen Po
savja, kot samostojne gospo
darske regije. S svojo neaktiv
nostjo na volitvah, volilci do
puščajo večjo verjetnost volil
nega izida, ki bi lahko prinesli 
občini še večje zaostajanje, ali 
celo pospeševal razbitje (po
trebne) velike občine in prinesel 
osebno razočaranje neaktivne
mu volilcu. 

Vse stranke so politične in se 
v volilnem času poslužujejo naj
različnejših trikov in volilnih ob
ljub, da bi pritegnile naklonje
nost volilcev. Različnost in pravi 
obraz polit, stranke se pokaže 
po volitvah, ko se nekateri borijo 
za cilje, katerih nismo našli za
pisanih v predvolilnih obljubah 
ali pa so včasih celo nasprotni 
tem obljubam. Petletne izkušnje 
demokracije in večstrankarske
ga sistema ter bežno poznava
nje zgodovine strankarskih 
predhodnic sedanjih političnih 
strank pa bi morale prispevati k 
večji zavesti volilcev. 

V slovenskem prostoru se je 
izoblikovalo nekaj močnejših po
litičnih strank, katere predstav
ljajo vplivni voditelji. Med temi 
strankami igrata pomembno vlo
go tudi SKD in LDS, stranki s 
precej različnimi makropolitič-
nimi pogledi in programi zato je 
pravo čudo, da ste se znašli 
skupaj v vladni koaliciji. Nekate
ra nesoglasja, zaradi neuskla
jenosti vladnih strank in njihove 
posledice pa so slovenski jav
nosti dobro znane. 

Poigrajmo se malo z zgodo
vinskimi zametki in začetki obeh 
omenjenih polit, strank in morda 
boste v tem pregledu spoznali 
naravo dela in identifikacijo da
našnjih polit, strank. Večja poli
tična aktivnost Slovencev se je 
prvič zaznala pred 150. leti: Na
tančneje v času prebujanja na
rodov Evrope, ob revolucionar
nem letu 1848, ko tudi Slovenci, 
predvsem inteligenca (učitelji, 
profesorji, duhovniki, pisatelji, 
pesniki, pravniki,...) začuti po
trebo po narodnem prebujanju v 
avstrijski monarhiji. Do tedaj je 
delovalo slovensko narodno 
prebujanje dokaj složno. Ob 
programu Zedinjena Slovenija 
(v kateri naj bi živeli vsi Slovenci 
dokaj samostojno in neodvisno 
od Avstrije), katerega so zago
varjali svobodomiselni liberalni 
krogi slovenske inteligence in 
študentov pa so se mišljenja de
lila. Avtorju programa Zedinjena 
Slovenija; Matiji Majerju in kas
nejšemu vodji liberalnega giba
nja; Franu Levstiku, so naspro
tovali konservativni misleci na 
čelu z Janezom Bleivveisom ter 
škofom A. M. Slomškom. Kon
servativci so zagovarjali večjo 
vlogo slovenščine v uradih in 
šolah, vendar so videli blagor 
Slovencev le v okviru močne 
avstrijske države, ki je garancija 
obstoja slovenstva, program; Ze
dinjena Slovenija pa le utopična 
ideologija tistih časov. 

(Dalje prihodnjič) 
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Novosti v brežiški bolnišnici 

Uporaba videoendoslcopslce 
metode na ginekološkem oddelku 

Brežice, decembra — V ča
su, ko brežiškemu ginekološ
kemu oddelku preti zaprtje, 
gre vodstvo bolnice in oddel
ka kljub vsemu s časom v ko
rak ter si prizadeva posodobiti 
zdravniško opremo in se po
služevati novih metod, ki so se 
v zadnjem času uveljavile in 
se pokazale kot zelo učinkovi
te na področju ginelokologije. 
Ena izmed novosti je vide-
oendoskopija. Kaj več o njej, 
pa tudi o ostalih dogajanjih na 
ginekološkem oddelku, nam 
je povedal dr. Miroslav Laktič. 

»Metodo laproskopske ope
racije poznamo in uporablja
mo v medicini že dalj časa. La
ično opisano, to je metoda, pri 
kateri se gre z inštrumentom 
— laproskopom v trebuh, se 
pogleda, kaj se v notranjosti 
dogaja in se na ta način tudi — 
če je seveda potrebno — iz
vede operacijski poseg. V okvi
ru te metode pa se je začela 
razvijati tudi nova, sodobnejša 
videoendoskopska metoda. To 
je v bistvu izboljšana lapros-
kopska metoda. Inštrument, s 
katerim skozi zelo majhno od
prtino pri popku pogledamo v 
trebušno votlino, ima kamero, 
tako da si lahko organe na
tančno ogledamo na zaslonu, 
pa tudi celoten proces opera
cije se s pomočjo še nekaterih 
pripomočkov vodi preko za
slona. Vsekakor ima ta meto
da mnoge prednosti in je v 
primerjavi z prejšnjimi mož
nostmi velik korak naprej. Naj 
naštejem le nekatere: 1. pri 
operaciji se minimalno poško
dujejo notranje stene trebuš
ne votline; 2. poseg je diagno
stičen, prognostičen in tera-

dr. Miroslav Laktič 

pevtski; 3. operacija je mikro
skopska, saj povečava na za
slonu omogoča precizne po
sege in 4. postoperativni po
stopki so manj travmatični in 
enostavnejši, čas hospitaliza-
cije je občutno skrajšan (npr. 
pri posegu sterilizacije s treh 
tednov na 7 do 15 dni). Obsta
jata dva tipa metode: diagno
stični, ki se uporablja pri od
krivanju vzrokov za različne 
bolečine in pri odkrivanju ra
kastih bolezni ter operativni 
tip metode, ki se uporablja pri 
adhiziozi (vnetje), izvenmater-
nični nosečnosti, sterilizaciji, 
odstranjevanju cist, ki niso ra
kaste, torziji jajčnikov in cevo
vodov ... 

Ker smo se na oddelku od
ločili zato metodo, smo morali 
priskrbeti ustrezno opremo in 
opraviti dodaten tečaj. Z dr. 
Stričevičevo sva junija opravi
la teoretični del tečaja endos
kopske kirurgije v Ljubljani, v 
mesecu novembru sem sam 
že opravil tudi praktični del, dr. 
Stričevičeva pa ga bo v na
slednjih tednih. Tako smo 30. 
novembra že opravili prvi po
seg diagnostične laproskopi-
je, 2. decembra prvi poseg pri 
izvenmaternični nosečnosti in 
5. decembra prvo sterilizacijo. 
Vse operacije so se odlično iz
tekle in rezultati so več kot za
dovoljivi. Omenim naj, da smo 
operacije izvedli povsem sa
mi, z našim operaterjem, na
šim anesteziologom in našo 
inštrumentarko, saj so se tudi 
ti ustrezno usposobili nateča
ju na ljubljanski kliniki. To
vrstni posegi pri izvenmater
nični nosečnosti so redkost v 
Sloveniji, v Ljubljani in Mari
boru imajo z njimi seveda naj
več izkušenj, vendar pa smo 
mi še posebej ponosni, da se 
jim v tem pridružujemo. 

Med drugim je naša bolniš
nica dobila tudi dva nova, so
dobna ultrazvoka. Enega upo
rabljajo rentgenologi — inter
nisti pri raziskavah trebušne 
votline in srca, drugega pa 
imamo na ginekološkem od
delku. Imenuje se barvni Dop-
pler in uporabljamo ga pri 
rednih pregledih nosečnosti 
ter ginekoloških bolezni, omo
goča pa zgodnjo detekcijo ra
kastih bolezni jajčnikov, pa 
tudi relevantnejšo oceno tve
ganosti nosečnosti.« (Nena) 

IS SO Krško 
3 2 . redna seja IS SO Krško 

V vzdušju in pod pritiskom negotovosti 

Krško, 6.decembra — Kako 
po novem, kdaj primopreda
ja, kaj se bo spremenilo? Vse 
to so vprašanja, na katera so 
skušali odgovoriti člani Izvr
šnega sveta občine Krško na 
svoji redni seji, ki jo je sklical 
predsednik IS SO Herman 
Kunej. 

Podaljšan mandat sedanjim 
občinskim skupščinam in 
vsem, ki so opravljali nekatere 
politične in gospodarske fun
kcije v občini, se počasi izte
ka. 24. decembra naj bi bili pr
vi sklici novih občinskih sve
tov, kjer pa so izvolili župana 
že v prvem krogu, bodo to 
slavnostno in hkrati delovno 
obveznost opravili že v teh 
dneh. 

Na seji so člani izvršnega 
sveta razpravljali o spremem
bah občinskega proračuna za 
leto 1994, o ureditvenem načr
tu Brestanica — trg, o regresi
ranju obrestne mere za inve

sticije v zasebnem kmetijstvu 
v občini Krško, o javnem raz
pisu izvajalcem za izvajanje 
modernizacije komunalnih 
cest in za izvedbo opornega 
zidu pri vodohramu Libna, o 
dodelitvi zemljišča za izgrad
njo novega šolskega centra — 
Srednje šole Krško in še o ne
katerih aktualnih zadevah, ki 
jih nameravajo do konca man
data realizirati. 

Na koncu so spregovorili 
tudi o predlogu, da se seda
njim občinskim strukturam po
daljša mandat do 31. marca, 
ko naj bi bila primopredaja v 
celoti izpeljana. Do takrat pa 
sedanja izvršna oblast, ki bi še 
vedno delovala vzporedno z 
novo upravo, naj ne bi bila v 
poziciji oblastnika pač pa le 
izvajalca. Dokončno se bodo 
o tem dogovorili z novim občin
skim svetom in njegovim vod
stvom, (dama) 

Anketa 

Mnogi so že izrazili svoja 
mnenja glede brežiške 

bolnišnice — prisluhnimo 

Brežice, decembra — Ljudje smo radi kritični in o brežiški 
bolnišnici smo v zadnjem času lahko resnično veliko modrovali 
— o upravičenosti ozirima neupravičenosti ginekološkega od
delka, o prijaznosti oziroma neprijaznosti osebja... Mnoge uče
ne in neučene glave so iz rokavov stresale takšne in drugačne 
zaključke, mi pa smo se odločili, da o negi in počutju v bolnišnici 
kaj povedo tisti, ki o tem prav gotovo največ vedo. Pogovorili 
smo se s pacientkami ginekološkega oddelka. 

Nada Rešek, upokojenka iz 
Brežic: »Že dalj časa imam gi
nekološke težave, bila sem že 
večkrat na ljubljanski kliniki, 
potem pa sem slišala za dr. 
Laktiča. Odločila sem se za 
zdravljenje v brežiški bolniš
nici in ni mi žal. Vsi lepo skrbi
jo zame, sestre so prijazne, 
skratka, vse je naj-naj. 

Štefka Zakošek s Kostanj-
ka: »Sem noseča in imam te
žave z žilami, zaradi česar 
sem bila že trikat hospitalizi-
rana. Na nego in odnos osebja 
do pacientov nimam pripomb. 
Vse je v redu, vsi so prijazni.« 

Zekija Prah, zaposlena v 
NEK, živi na Senovem: »Zara
di vnetij sem bila že večkrat 
hospitalizirana na tem oddel
ku. Sedaj pričakujem, da me 
bodo operirali z novo — la-
proskopsko metodo. Počutim 
se zelo dobro, vsi so zelo pri
jazni z mano, predvsem pa 
sem hvaležna dr. Laktiču, ker 
je tako pozoren.« 

J * 
Štefina Motore iz okolice 

Sevnice: »Imam težave med 
nosečnostjo, sicer pa sem že 
trikrat tu rodila. Prav tako ni
mam pripomb glede nege, vsi 
so prijazni, od primarija do 
sester.« 

Mihela Levičar, zaposlena v 
Lisci Senovo, živi v Brestanici: 
»Pred kratkim sem rodila sin
čka. Menim, da je osebje zelo 
ustrežljivo. Ob sprejemu in tu
di kasneje je zame lepo po
skrbela babica, za kar sem ji 
hvaležna« 

se je rodila v tej bolnišnici. Za
radi težav med nosečnostjo 
sem bila v več bolnišnicah in 
opazila sem, da so vse prena-
sičene. V Brežicah pa sem za
dovoljna, ker so zdravniki zelo 
prijazni in bila sem zelo pre
senečena, ko me je prišla dr. 
Stričevičeva vsake pol ure 
pogledat. Todi ostali kažejo 
zanimanje in to mi veliko po
meni. Opažam, da so babice 
zelo mlade in samostojne, ta
ko da delujejo prepričljivo in 
jim lahko zaupamo.« (Nena) 

~ ! ' 

Ljudmila Šneberger iz Bu-
koška: »Tudi jaz sem rodila 
zdravega sinčka. S hospitaci-

jo sem zadovoljna, saj so ses
tre in zdravniki prijazni in ved
no nudijo pomoč, če jo potre
bujem.« 

Draga Koritnik iz Krškega, 
zaposlena v NEK: »Pred štiri
mi dnevi sem rodila Michelle 
in jutri greva domov. To je moj 
drugi otrok in tudi Samantha 

STUDIO BREŽICE 
A D I 0 P D S H ' J I 

Poklicna gasilska enota v Krškem ima sodoben in uporaben to
vorni avto (sky lift), s katerim lahko rešujejo ljudi in inventar tudi 
iz trideset (30) metrov visokih stolpnic. V četrtek pa smo se pri 
samostanski cerkvi v Krškem lahko prepričali, da je vozilo na
menjeno in uporabno tudi za nekatera zahtevnejša dela na zu
nanjih ometih in oknih težko dostopnih visokih zidov. Kot je de
jal poveljnik občinske gasilske zveze Avgust Mlakar, so s 
pomočjo hidravlike in košare z zunanje strani zatesnili okna na 
samostanski cerkvi, (dama) 

Srečanje starejših krajanov 
't* 

Čatež ob Savi, 4. decembra — »Že dolgo srce ničesar več ne 
pričakuje, že dolgo so mu vse poti enako znane in tuje.« To je le 
delček iz programa, ki so ga pripravili mladi člani RK Čatež pod 
vodstvom predsednice KO RK Fanike Zaniuk ob že tradicio
nalnem srečanju starejših krajanov v Lesovi zidanici na Zlegar-

ju. Srečanja se je udeležilo 40 ljudi, starejših od 70 let. Najsta
rejši par, Anton Račič (1907) in Marička Volk (1908), je prejel tudi 
spominski darili. V imenu KS Čatež je spregovoril predsednik 
skupščine KS Čatež in kandidat za predsednika občine Brežice 
Vlado Deržič, pozdravila pa sta jih tudi Ludvig Hren, predstavnik 
DU Brežice in čateški župnik Jože Pacek. Člani ansambla Ma-
jolka so poskrbeli za prijetno razpoloženje, aktivistke KO RK pa 
za prigrizek in ostalo organizacijo. (ZaN) 
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Udeležba pod pričakovanji — Pisano obarvani občinski sveti — Uspehi in neuspehi posameznih kandidatov in strank 

Občinske volilne komisije 
so nam pred zaključkom re
dakcije posredovale uradne 
volilne rezultate za župane in 
občinske svetnike ter volilno 
udeležbo. Izoblikovani so tudi 
že seznami posameznikov, ki 
bodo člani občinskega sveta. 

VOLILNA UDELEŽBA 
PO OBČINAH 

Sevnica 
Krško 
Brežice 

61,64% 
63,32% 
61,95% 

V Sevnici je od skupno 
13.634 volilcev glasovalo 8.404 
občanov, zato je bila volilna 
udeležba 61,64 odstotna. Med 
kandidati za župana je največ
je število glasov uspelo zbrati 
Jožetu Peternelu (46,84%), 
Breda Mijovič se je tudi uvrsti
la v drugi krog (38,76%), Bojan 
Šalamon (11,93%) in Samo 
Hajtnik (2,48%) pa sta zbrala 
manjše število glasov. Med 
strankami je Slovenska ljud
ska stranka zbrala 26,7 od

stotka, SKD 21,6%, ZLSD 
21,4%, SDSS 14,9%, LDS 14,3% 
in Demokratska stranka Slo
venije 1,2 odstotka glasov ob
čanov, ki so se udeležili ne
deljskih volitev. Tako je število 
mandatov, ki jih dobila posa
mezna lista (skupaj 25 mest), 
naslednje: LDS 3, DS 0, SDSS 
4, SKD. 6, SLS 7 in ZLSD 5. V 
občinskem svetu bodo sedeli: 
Marjan iftdarič (LDS), Branko 
Kelemina (SDSS), Jože Imperl 
(SKD), Franc Strajnar (SKD), 
Jože Kunšek (SLS), Milan Lon
čar (SLS), Jože Rostohar 
(ZLSD), Albin Ješelnik (LDS), 
Štefan Teraž (SDSS), Zvone 
Košmerl (SKD), Joško Kovač 
(SLS), Pavel Zagode (SLS), 
Breda Mijovič (ZLSD), Franc 
Pipan (ZLSD), Boris Pernov-
šek (SDSS), Martin Novšak 
(SKD), Alojz Zalašček (SLS), 
Stane Kokove (SLS), Jože 
Udovč (ZLSD), Janez Valant 
(LDS), Alojz Zupan (SDSS), 
Jože Jene (SKD), Marta Knez 
(SKD), Andreja Jamšek (SLS) 
in Marjan Jamšek (ZLSD). 

SEVNICA 
županski kandidati 
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Tudi v Krškem je bila volilna 
udeležba pod pričakovanju, 
saj je od 21.613 volilnih upra
vičencev glasovalo 13.685 vo
lilcev oz. je bila volilna ude
ležba 63,32 odstotna. Med 
kandidati za župana občine 
Krško je sta se v drugi krog 
uvrstila Danilo Siter (39,54%) 
in Robert Kerin (20,93%). Osta
li kandidati so zbrali naslednje 
število glasov: 

Mihajlo Rosto
har 6,81%, Anton Bučar 3,30%, 
Silvester Gorenc 15,12%, Her
man Kunej 7,48% in Branimir 
— Franc Vodopivc 6,82%. Med 
strankami so SKD prejeli 28,5 
odstotka glasov, sledijo pa: 
LDS 22,0%, ZLSD 13,6%, SLS 
12,9%, SDSS 7,7%, Skupna l i
sta Demokratske stranke in 
Slovenske nacionalne desni
ce 4,6%, Glinšek Franc 2,7%, 
Nestrankarska in neodvisna 
lista 2,5%, Samostojni in ne
odvisni 1,8%, Neodvisni kan
didati 2,0%, Mustar Anton 0,7%, 
Golja Ivan 0,5% in Zupančič 
Jožef 0,5%. Svetniki enaintri
deset članskega občinskega 
sveta so postali naslednji: Vid-

ko Budna (LDS), Franc Bogo-
vič (SLS), Mihael Senica (SKD), 
Emil Moškon (SKD), Franc 
Lapuh (ZLSD), Marija Živič 
(SKD), Anton Serbec (SDSS), 
Branimir — Franc Vodopivc 
(SLS), Marjan Abram (LDS), 
Martin Kolan (ZLSD), Ivan Ko-
zole (ZLSD), Vincenc Bah 
(SKD), Tomaž Petan (SKD), 
Robert Kerin (LDS), Drago Fa-
bijan (LDS), Stanislav Dvoršek 
(SDSS), Damjan Obradovič 
(SKD), Peter Žigante (LDS), 
Silvester Gorenc (ZLSD), Bran
ko Jane (LDS), Danilo Siter 
(SKD), Jože Cemič (SKD), Mar
tin Lešnjak (Skupna lista DS in 
SND), Janez Žarn (SLS), Jože 
Žabkar (SKD), Niko Somrak 
(LDS), Franc Stokar (SKD), Ja
nez Abram (SLS), Martin Ko-
drič (SKD), Ivan Urbanč (LDS) 
in Jože Zagorc (ZLSD). Števil
čno bodo imeli največ sede
žev v občinskem svetu krš
čanski demokrati (11), tri manj 
bodo imeli člani LDS, ZLSD si 
je pridobila 5 mest, SLS 4, 
SDSS 2 in Skupna lista Demo
kratske stranke ter Slovenske 
nacionalne desnice 1 mesto. 
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V drugi krog volitev za žu
pana občine Brežice sta se 
med desetimi kandidati uvrsti
la Vladislav Deržič (21,03%) in 
Jože Avšič (26,29%), ostali 
kandidati pa so prejeli manjše 
število glasov: Jože Avguštin-
čič 7,07%, Aleš Pavlin 3,75%, 
Rok Kržan 9,46%, Peter Zorčič 
13,35%, Teodor Oršanič 4,09%, 
Jože Blažinč 6,89%, Dragotin 
Sotler 2,35% in Vincenc Šuš-
terič 5,74%. Med strankami je 
stanje naslednje: LDS 20,7%, 
SKD 16,7%, ZLSD 14,0%, SLS 
12,8%, SDSS 8,5%, Lista kra
jevnih skupnosti druge volilne 
enote 6,6%, SNS 6,5%, Neod
visna lista 4,1%, Lista neod
visnih 2,7%, Lista mladih — 
nova generacije 2,4%, Ne
odvisni Dušan Medved 2,2%, 
Demokratska stranka Sloveni
je 1,3% in SND 0,8%. Sestava 
občinskega sveta v Brežicah: 
Dragotin Sotler (SNS), Zvoni-
mir Škofljanec (SKD), Peter 
Zorčič (ZLSD), Milena Jesen-

ko (ZLSD), Anton Žnideršič 
(SLS), Bojan Petan (LDS), Slav
ko Sušin (LDS), Anton Zorko 
(LDS), Marijan Hladnik (SDSS), 
Mihael Škrlec (ZLSD), Lado 
Križman (SKD), Janez Grame 
(SKD), Andrej Horžen (SLS), 
Niko Rainer (LDS), Stane lic 
(LDS), Jernej Zorko (SDSS), 
Martin Grame (Lista KS ll. vo
lilne enote), Ivan Živič (ZLSD), 
Janez Vogrinc (SKD), Anton 
Rozman (SKD), Jože Blažinč 
(SLS), Franc Vranetič (SDSS), 
Borut Mokrovič (LDS), Peter 
Skrivalnik (SNS), Zivko Lubši-
na (Neodvisna lista), Ferdo 
Pinterič (LDS), Roman Šepe-
tavc (LDS), Bogdan Matjašič 
(SLS), Miran Omerzel (SKD), 
Alenka lljaš (ZLSD). Od skupaj 
11.799 volilcev ali 61,95 od
stotkov jih 11.702 glasovalo 
na voliščih po volilnem imeni
ku, 33 volilcev je glasovalo po 
pošti, 63 glasovalcev je volilo 
predčasno, eden pa je glaso
val s potrdilom. (Galex) 

BREŽICE 
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KANDIDAT KANDIDAT KANDIDAT 

Izjava neodvisnega kandidata za 
sevniškega župana 

Jože Peternel volSIcem 
v občini Sevnica 

Spoštovane občanke in ob
čani občine Sevnica! 

Kot neodvisni kandidat za 
sevniškega župana se Vam 
zahvaljujem, ker ste mi že v 
prvem krogu zaupali največ 
glasov. Zahvaljujem se tudi 
vsem ostalim.kandidatom za 
izredno korekten odnos v 
predvolilnem času. 

Prepričan sem, da bo še 
večje število volilcev spoznalo 
in sprejelo moja razmišljanja o 
potrebnem delu za hitrejši in 
celovitejši razvoj občine in 
njenih posameznih delov. Zato 
si bom, če mi boste tudi v dru
gem krogu volitev naklonili 
Vaše zaupanje, prizadeval iz
boljšati kakovost življenja v 
občini in pospešiti razvoj v 
vseh dejavnostih, ki so po
membne za nas, občane. Za
gotavljam Vam, da bom v pri
meru Vaše podpore svoje delo 
opravljal pošteno, vestno, ust

varjalno in pravično. Vljudno 
Vam predlagam, da se tudi v 
drugem krogu volitev, to je 18. 
decembra letos, udeležite vo
litev in mi zaupate Vaš glas — 
ZA USPEŠNO IN PRIJAZNO 
PRIHODNOST NAŠE OBČINE. 

Jože Peternel 

Izjava kandidatke ZLSD za sevniškega 
župana 

Breda Mijovič 

da se pred drugim krogom vo
litev za župana občine Sevni
ca obrnem tudi na vas, drage 
bralke in bralci. 

Najprej iskreno čestitam že 
izvoljenim članom občinskih 
svetov v vseh treh posavskih 
občinah in jim ob postavljanju 
temeljev novih občin in Posav-
ja kot celote zaželim uspešno 
usklajevanje različnih intere
sov in s tem vzpostavitev po
gojev za normalno delo pri 
nadaljnem razvoju. 

Sama želim biti izvoljena kot 
tretja slovenska županja in že
lim tudi svoje bodoče delo 
opravljati odgovorno, strokov
no in učinkovito v interesu 
vseh občanov občine Sevnica. 

To bom dosegla le, če bom 
izvoljena z večino glasov vseh 
volilk in volilcev, zato vas vse 
pozivam, da v nedeljo, 18. de
cembra, pridete na volišča in 
izrazite svojo voljo. Kolikor 
vas skupaj z dosedanjimi po
slanci občinske skupščine, iz
vršnega sveta in vodstvi kra
jevnih skupnosti, ki smo delo
vali usklajeno in uspešno, pri 

dosedanjem delu in rezultatih 
nismo razočarali, me podprite 
s svojim glasom. Trudila se 
bom po najboljših močeh, da 
vas tudi v prihodnje ne bom 
razočarala, moja izvolitev v 
občinski svet pa mi daje tudi 
možnost vpliva na naše skup
no, strpno, učinkovito in nad-
strankarsko delo, usmerjeno v 
razvoj. 

Breda Mijovič 

Izjava neodvisnega kandidata za 
brežiškega župana 

Vlado Deržič volilcem 
v občini Brežice 

Spoštovane volilke, spoš
tovani volilci! 

Zahvaljujem se uredništvu 
tednika Naš glas za priložnost, 

Drage volilke, spoštovani 
volilci! 

Iskreno zahvalo dolgujem 
vsem, ki so mi v prvem krogu 
izkazali zaupanje in mi omo
gočili, da sem se uvrstil v drugi 

krog volitev za brežiškega žu
pana. Čeprav nisem dajal ja
lovih predvolilnih obljub, meje 
tolikšno število Vaših glasov 
utrdilo v prepričanju, da je Vaš 
interes dobro občinsko vod

stvo, ki bo sposobno dvigniti 
našo občino med gospodar
sko razvite in vsestransko 
uspešne občine. Za končno 
odločitev v drugem krogu pa 
bom potreboval še glasove t i
stih, ki so se opredelili za dru
ge kandidate, pa tudi tistih, ki 
se nedavnih volitev niso ude
ležili. Zato Vas vse, ne glede 
na strankarsko pripadnost, 
vljudno vabim na volišče v 
nedeljo, 18. decembra 1994. Z 
udeležbo na volitvah dokaži-
mo, da je naš skupni cilj in in
teres bogatejša občina v sožit
ju in napredku živečih ob
čanov. 

Zaupam Vaši trezni presoji, 
ki ste jo že izkazali na nedav
nih volitvah, ko ste se odločali 
za najboljše. Takratni Vaš DA 
zame pa bo samo potrditev 
Vaše odločnosti, da skupaj 
začnemo novo poglavje v raz
voju naše občine kot celote in 
vseh njenih delov. To dolgu
jemo sebi in naši mladini. Va
še želje in interesi bodo zame 
ukaz in vodilo pri županova-
nju. Zavedam se velike odgo
vornosti, ki se ji nikdar nisem 
umikal. Prepričan sem, da 
bom kot neodvisni župan znal 

in zmogel povezovati stran
karske interese ob polnem 
spoštovanju različnosti v do
brobit naše občine in vseh 
občanov. 

Zato ne oklevajte, odločite 
se za MOJO KANDIDATURO. 
Vaš glas zame bo podpora 
našim skupnim prizadevanjim 
za vsestranski razvoj občine. 

V tem pričakovanju Vam že
lim vesele praznike in srečno 
novo leto in Vas lepo po
zdravljam. 

Vaš 
Vlado Deržič 

Izjava kandidata LDS za brežiškega 
župana 

Jože Avsic 
Spoštovane volilke, spoš

tovani volilci občine Brežice! 
Prvi krog volitev je za nami. 

Imamo izvoljen občinski svet, 
ki bo, v to sem prepričan, spo

soben modro sprejemati po
membne odločitve za občino. 
Izvolili smo ga tako, da bo po 
mojem mnenju lahko zastopal 
interese celotne občine tudi 
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Radeče že imajo novega župana 

Janez Zahrastnik 
Kandidat skupine občanov, sicer pa generalni direk

tor podjetja Radeče papir 
od skupno šestnajstih (16). 

Občina Radeče je srednje 
velika občina s približno 5000 
prebivalci. Delež zaposlenih 
je visok, višji od povprečja v 
državi, občinsko področje je 
enovito in relativno dobro po
vezano. Najbolj oddaljeni kraj 
je od mesta Radeče odmak
njen dobrih 10 km, v samem 
mestu pa imamo tudi vse po
membnejše institucije, kot so 
osnovna šola, zdravstveni 
dom, PTT, policija, avtobusna 
postaja in ostale. 

Če nadaljujem, moram po
vedati tudi to, da pričakujem, 
da bosta imela občina in njeno 
vodstvo v začetku tudi nekaj 
težav, saj vemo, da radeške 
občine ni bilo vse od leta 1958. 
V obdobju med letoma 1958 in 
1994 so bile Radeče priklju
čene občini Hrastnik in s tem 
Trbovljam kot regijskem cen
tru, nato pa občini Laško in 
Celju. Sicer pa je vprašanje 
regionalne opredelitve Radeč 
tudi najzahtevnejše vprašanje, 
ki ga bo potrebno v bližnji pri
hodnosti pametno in previdno 
pretehtati. Če samo na kratko 
pogledam in vam orišem, kako 
stvari stojijo danes, lahko ugo
tovim, da imajo elektrosistemi, 
ki pokrivajo radeško občino, 
svoje sedeže v Trbovljah in 
Elektro Celje s sedežem v Kr
škem. Vodna skupnost je v 
Novem mestu, PTT sistemi in 
pošta imajo sedež v Trbovljah, 
sodstvo v Celju, srednje šole v 
Celju, zemljiška knjiga je v Ce-

Radeče, 8. decembra — 
Nova občina Radeče že ima 
svojega župana. V prvem kro
gu je zadostno število glasov 
dobil kandidat skupine obča
nov Janez Zahrastnik, direktor 
Radeče papirja, ki živi v Ho-
temežu pri Radečah. 

V razgovoru za Naš glas je 
direktor Zahrastnik med dru
gim povedal tudi naslednje: 

»Na minulih volitvah sem 
kandidiral kot kandidat skupi
ne občanov — Zveze za na
predek Radeč in radeškega 
območja, hkrati pa sem bil tudi 
kandidat ZLSD in ker so oboji 
soglašali z mojo kandidaturo, 
je prišlo do t.i. skupne kandi
dature. Pri tem se mi zdi zelo 
pomembno, da sta Zveza in 
ZLSD na volitvah v radeški 
občini pridobili polovico vseh 
sedežev v bodočem občin
skem svetu, to pa je osem (8) 

za tiste krajevne skupnosti, ki 
ne bodo imele svojega svetni
ka. Tudi strankarska pripad
nost svetnikov ne daje abso
lutne moči eni ali dvema stran
kama, kar bo s stališča vode
nja posebno zahtevno, spreje
te odločitve pa bodo temeljito 
pretehtane. 

V drugem krogu boste izvo
lili župana. V posebno čast in v 
zahvalo, spoštovana volilka, 
spoštovani volilec, mi je, da 
tudi sam sodelujem v tem 
»boju«. 

Že ko sem se odločal, da 
sprejmem kandidaturo za to 
funkcijo, sem se zavedal, da to 
realizirati ne bo lahka stvar, 
zavedal pa sem se, da imam 
dovolj izkušenj, dovolj znanja 
in dovolj energije, da to izpe
ljem do konca in da funkcijo 
župana v bodoče izvajam 
uspešno in odgovorno. 

V to sem sedaj še bolj pre
pričan, saj mi že kratka anali
za izvoljenih občinskih svet
nikov to potrjuje. Skoraj vse 
poznam osebno. Njihova sta
rostna in izobrazbena struktu
ra sta garancija, da bo delo 
uspešno. 

Moje izkušnje pri vodenju in 
koordiniranju pa me prepriču
jejo, da ne bo potrebno spre
jemati in oblikovati »trdih« ko
alicij, pač pa oblikovati in 

organizirati občinski svet, da 
bo deloval predvsem za do
sego naslednjih ciljev: 

- hitrega gospodarskega 
razvoja občine 

- enakomernega razvoja 
družbenih dejavnosti v občini 
in 

- enakomernega in sklad
nega razvoja krajevnih skup
nosti na področjih, ki so ključ
nega pomena za življenje in 
počutje občanov. 

Spoštovana volilka, spoš
tovani volilec! 

Ne zamudite priložnosti in 
pridite na volitve v nedeljo. Iz
berite župana po vaši meri, od
ločite se za razvoj. 

Jože Avšič 

DA NE BO ZAMERE! 
VRSTNI RED KANDIDATOV 

SMO IZŽREBALI! 

Iju, bolnišnica v Celju in le de
loma tudi v Trbovljah, skratka, 
dolgoletna preseljevanja iz ob
jema ene v objem druge obči
ne so pustila globoke in zelo 
vidne posledice. 

V prihodnosti nas torej čaka 
velika dilema, ki jo bo potreb
no temeljito analizirati in pre
soditi v korist Radeč. Naveza
va na regijski center, dokler ne 

vemo, ali regije sploh bodo ali 
ne, ne pride v poštev. Ko pa bo 
prišel ta čas, se bomo po vsej 
verjetnosti odločili v prid naši 
občini in se povezali s tistim 
regionalnim centrom, od kate
rega bomo imeli korist, moje 
globoko prepričanje pa je, da 
to nikakor ne bo mogel biti 
zgolj en center ali eno mesto.« 
(dama) 

Izjave kandidatov za 
župane bodoče občine 

Šentjernej: 
Jože Krasna iz Šentjerneja 

se je rodil v Škocjanu leta 
1947. Že kot štipendist se je 
zaposlil v Iskri v Šentjerneju in 
tu ostal vse do danes. Njego
ve 27-letne delovne izkušnje 
so različne, od konstruktorja 
orodij in naprav do vodje pro
izvodnje. Sedaj opravlja na
loge vodje sektorja za kako
vost. V preteklih treh letih je 
uspešno vodil projekt uvaja
nja sistema zagotavljanja ka
kovosti, za kar je podjetje pre
jelo mednarodno veljavni certi
fikat za kakovost, ki ga je 
podelila nemška certifikacij-
ska družba DOS. 

O 
v 0 

•ti 
Jože Krasna, kandidat za 

župana bodoče občine Šent
jernej, SLSS: »Za kandidaturo 
sem se odločil predvsem zato, 
ker sem spoznal, da je v Šent
jerneju veliko stvari stoji na
robe in da je nujno, da jih za
čnemo spreminjati na boljše. 
Osebno sem vedno za strpen, 
kulturen, pošten in dobrona
meren dialog. Največje zado
voljstvo pa čutim, ko lahko 
pomagam ali celo osrečim 
preprostega človeka. Zaradi 
osebnega prepričanja oz. ne
naklonjenosti preteklemu re
žimu še nimam političnih iz
kušenj, razen da sem zadnja 
štiri leta občinski poslanec. 
Verjamem v izboljšanje seda
nje politične situacije, s katero 
še daleč nisem zadovoljen. 

Enakopravno bom zastopal 
vse zaselke bodoče občine in 
nikogar ne bom zapostavljal. 
Sicer pa ne dajem nikakršnih 
obljub, ki jih kasneje ne bi mo
gel izpolniti. Prepričan sem v 
zmago! (Lea Colarič) 

Franc Hudoklin prihaja iz 
KS Orehovica, ki jo je vodil pet 
let. Začel je kot predsednik 
sindikata v uporih v Šentjerne
ju, bil je predsednik gasilske
ga društva, predsednik na no
vo ustanovljenega kolesarske

ga kluba Orehovica. Kot član 
SLS se je odločil, da bo v pri
meru, če bo izvoljen za bodo
čega župana, podpiral tri te
meljne panoge novonastale 
občine Šentjernej: kmetijstvo, 
malo gospodarstvo in turizem. 

Prav tako se bo zavzel za ure
ditev prostorov otroškega var
stva in raznih društev, pred
vsem upokojencev. Potrebe 
krajanov in razvoj občine so 
nekaj, mimo česar ni mogoče, 
tudi ko bodo zaživele nove 
občine in bo financiranje lo
kalne samouprave dorečeno. 

»Če bom izvoljen za župana, 
se obvezujem, da se bom 
skupaj s svetom prizadeval, 
da občanom pokažemo čiste 
račune in jim dokažemo, da 
jim ne bo treba segati globlje v 
žep kot do sedaj. Dajatve se 
ne bodo smele poviševati. 

Krediti pa, ki so nastali v kra
jevnih skupnostih, bodo mora
li biti na najlažji način pokriti 
ali pa odpisani. Z občinskim 
svetom bom sodeloval pri raz
delitvi premoženja obeh kra
jevnih skupnostih v sedanji 
občini Novo mesto. Pomemb
no je, da bodo občine že v za
četku dobro poslovale, čeprav 
do sedaj še ni bilo dorečeno, s 
čim se bodo bodoče občine 
preživljale oz. financirale. Ne 
živim v iluzijah, da bom lahko 
realiziral vse točke, ki sem jih 
opisal v našem programu, ven
dar je pomembno tudi, da bo 
občinski svet složen, pravi
čen, da bodo zanj vsi kraji 
enakovredni. Formiranje nove 
občine ni lahek posel. Le s 
pridnim delom, vztrajnostjo, 
dobro voljo in dobrim sodelo
vanjem bomo uspeli narediti 
nekaj za naš kraj, za ljudi, za 
domove naših očetov, ki pri
čakujejo od nas, da bomo ži-i 
veli boljše in lažje, kakor sol 
oni. Upam v zmago! Če boiif 
izvoljen, se bom obnašal ne
strankarsko« (Lea Colarič) 

Občina Kozje ima župana 

Božidar Sok 
je zmagal kot kandidat Slovenske ljudske stranke 

Kozje, 9.decembra — Nova 
občina Kozje je že v prvem 
krogu dobila svojega župana. 
Dr. Božidar Sok je po poklicu 
živinozdravnik in je ob tej pri
ložnosti za Naš glas povedal: 

»Zelo sem vesel, da ste pri
šli k nam s ponudbo o sodelo
vanju, kar od srca podpiram. V 
novi občini bomo imeli kaj po
nuditi. Pri nas je gospodarsko 
in politično življenje zelo raz
gibano, občina je v ustanav
ljanju, računam na podporo v 
občinskem svetu in mislim, da 
bomo z mediji morali in hoteli 
sodelovati. Seveda si bom pri
zadeval, da bo naša občina 
tudi medijsko dobro in v celoti 
pokrita. Do sedaj nas je pokri
val Novi tednik iz Celja, pa ra
dio Šmarje, občasno tudi kdo 
drug, redno pa bolj ali manj 
nihče. Vaša ponudba se mi zdi 
korektna in zanimiva. Potrebe 
po promoviranju občine bodo 
vedno večje, pri tem pa lahko 
vidnejšo vlogo odigrajo pred

vsem novinarji. Vaše usluge 
nam bodo v tem primeru v ve
liko pomoč. 

Področje občine Kozje je 
naravno zelo zanimivo, obča
ni, teh je nekaj več kot 3700, 
so v večini pol delavci pol 
kmetje, iz vsake družine pa je 
vsaj nekdo zaposlen. V mestu 
imamo dve vidnejši podjetji: 
Mont, tekstilno konfekcijo, in 
Dekor, obrat Steklarne iz Ro
gaške Slatine. Veliko ljudi se 
na delovna mesta vozi v kraje, 
kot so Celje, Štore, Krško, 
Brežice, Senovo..., iz cesarje 
razvidno, da nekateri gravitira
jo tudi v vaš, krški in brežiški 
prostor. 

Kaj naj še dodam? Prvo sejo 
novega občinskega sveta bom 
sklical že v naslednjem tednu, 
saj menim, da je 24. december 
nehvaležen in neprimeren da
tum za sklic prve seje. Do bo
žiča in novega leta moramo 
nekatere zadeve že razčistiti, 
začeti proces razdruževanja s 
staro občino, pridobivati in po
trjevati zaupanje občanov in 
tako že v samem začetku 
mandata dokazati, da nam ni 
do lenarjenja, ampak da mis
limo svoje delo opravljati po
šteno in odgovorno. Vse naše 
delo in še kaj več pa boste 
imeli možnost spremljati tudi 
novinarji, ker vas bomo vabili 
na naše delovne sestanke, 
proslave in vse pomembnejše 
dogodke, ki se bodo odvijali v 
naši občini Kozje. Konkretno 
mislim, da bo naše sodelova
nje z vami v prihodnosti pred
vsem v obojestransko korist.« 
(dama) 

.hvala! 
Kandidat za župana Silvo Gorenc in kandidati ZLSD za 
člane občinskega sveta se zahvaljujemo volilcem, ki ste 
na volitvah glasovali za nas. S tem ste podprli naš celovit 
program ponovnega razvoja občine Krško. 

Na listah ZLSD izvoljeni člani občinskega sveta bomo 
storili vse za uresničevanje najvažnejšega dela našega 
programa, ki se nanaša na razvoj gospodarstva, social
ne pravice in prijazno domovanje ljudi. Rezultati bodo 
odvisni od naše aktivnosti, znanja in izkušenj ter pred
vsem od širše pripravljenosti v vodstvu občine. 

Naše delo bo povečano z interesi občanov in izpostav
ljeno kritični presojt javnosti. 

Silvo Gorenc, dipl. pol. 
Martin Kolan, ing. 
Ivan Kozole, ing. 

Franc Lapuh, ing. 
Jože Zagorc, dipl. ing. 

GLASBENA AGENCIJA LUKEC 

Vabi na 2. predtekmovanje Karaoke show 1994/95 vse ljudi 
dobre volje od 5. do 10S. leta mladosti, ki bo v petek, 23. 
decembra '94 ob 17. uri - za mlajše od 15 let in ob 20. uri za 
starejše od 15 let v hotelu Ajdovec v Sevnici. 

I GOST A VEČERA: mlada pevca h Velenja 
SANJA in URBAN MLINAR 

Praktične nagrade podeljujejo: hotel Ajdovec Sevnica, fast food -
hitra hrana Drejči Sevnica in Plesna šola Krško. 

Prijave in izbor skladb na tel.: 22 - 200 
Rezervacije vstopnic: hotel Ajdovec. VLJUDNO VABLJENIMI 
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INTERVJU: 

SAŠO HRIBAR 
Tunizija, 5. del 

Medeni kolački 
in tunizijski couscous 

Sašo Hribar z nekdanjim sosedom z Zdol 

Mnogi ne vedo, ampak ti si 
pravzaprav doma iz Zdol? 

Na Zdolah sem imel staro 
mamo, to je bilo pri Vodopiv-
čevih - zadnja hiša v Pleterjah. 
Tam sem bil jaz več ali manj 
celo otroštvo gor, čist celo 
otroštvo. 

Kaj pa naprej? 
Mi smo živel takrat na Vid

mu v Krškem. Jaz sem hodil še 
tretji razred osnovne šole v 
Krško, potem pa smo šli v 
Grosuplje, ker je šel fotr za 
načelnika Geodetske uprave 
in sem bil kot otrok prisiljen 
zapustit tele kraje in it v Gro
suplje. In potem sem hodil 
vsako soboto in nedeljo na 
Zdole, kjer se je dobila cela 
žlahta. Pol z leti, ko je stara 
mama umrla, a ne, pa Pepi 
Vodopivc on je zbolu in tako 
naprej, smo se takole razfor-
miral, je šla stvar k vragu. 

Ti je kaj žal za Zdolam? 
Ja mi je, to lahk tud napišeš, 

da jaz dostkrat grem takole, se 
zapeljem z avtom, se spom-

nem svojga otroštva, Libna, pa 
grem mal čez Zdole, taka 
nostalgija. 

Potem večkrat prideš sem? 
Ne, večkrat ne, ampak vča

sih me prime pa če ne morem 
spat se zapeljem do Krškega 
pa nazaj. Prav zanimivo, a ne. 

Kako se je začelo z radiem 
GA - GA? 

Najprej sva to začela s ko
legom Emilom Filipčičom, 
(pred petimi leti), ki je bil avtor 
Butnskale in sva to Butnskalo 
nadaljevala. Potem so pa liki 
rastli, on je imel 6 likov, jaz 
sem imel 15 likov, potem je 7 
mojih likov pobil. In sva zme
raj, ko sva nekaj naredila, je 
on eno traparijo naredu in tiste 
like vse pobijat začel. No na 
koncu sem ostal sam, brez 
Emila in tako se vsako leto 
kakšen nov lik rojeva, kakšen 
gre pa stran. 

Kaj je z Bajraktarijem, kdo 
je on? 

To je en moj kolega, ki ga 
jaz pokličem, on je minister za 
šport. To je edini lik, ki ga po
kličem. No zdaj imam še ene
ga, ko sem bil v Moskvi mi igra 
Tarakana Širinetijevega, to je 
pa drugač namestnik direk
torja Petrola. Govori pa take 
bedarije, aa to ni res. 

Ali si že izčrpan, morda pa

da poslušanost, ali je bilo kaj 
krize? 

Pred dvemi leti sva šla z 
Emilom narazen, enostavno 
se je začela pojavljat preveč 
dominacija Angele in seje po
tem prevesil čist v eno smer, 
ki je nisem hotel. Nato z vsto
pom Bozota, je ta populacija 
nazaj prišla, bi rekel mlajša. 
Zdajle moram reč, je spet na 
vzponu, hudem. Tako kot je 
zdaj popularen še ni bil. Se vi
di kako je močen. V vseh an
ketah sponzorjev smo bili trije 
zbrani za 3 krat 3 izmed cele 
estrade, poleg mene še Rifle 
in Bergant, je pa to konkuren
ca še pa še ljudi 

Kako to, da nisi kandidiral, 
nekateri estradniki so? 

Ne, politika me sploh ne za
nima. Politika? Španska vas. 

Družina, otroci? 
Z eno punco živiva skupaj 

že 15 let, sam kolkr mam mal 
cajta sploh ne vem če bom 
kdaj lahko otroka naredu, če 
ga bom takole sral vsak večer. 

Na koncu pa še eno tvoje 
vprašanje. Honorar, dnevni
co, potne stroške si dobil, za 
današnji nastop na Zdolah? 

Ne, tle sem šel z veseljem 
do rodne vasi (B. C.) 

vsakdan 
ob 19. in ob 21. uri 

NOVICE 
vsak ponedeljek ob 18. uri 

KALIMEROVIZIJA 

in po NOVICAH 
ŠPORTNI PREGLED 

vsak torek ob 20. uri 
CELOVEČERNI FILM 
in NOVICE ob 21.30 

vsako soboto 
tedenski pregled 

OD SOBOTE OO SOBOTE 
in 

mladinska oddaja MKC TV 

Nabeul — ogenj na koncu 
jezika, pekoči koščki, ki pre
čistijo vse dihalne poti. Obču
tek vročine v želodcu in vetra 
v grlu. Začimba harissa je za 
vzdržljive. 

Turistični predstavniki so 
nas opozarjali na tunizijsko 
hrano, ki da je za naše želod
ce pretežka. Zato so nam pri
poročali, naj med osebno prt
ljago uvrstimo tudi kaj bolj 
konkretnega, na primer viski. 
Tako žlahtna kapljica, kot je 
viski, odpravi vse tegobe, so 
menili. 

Priznati moram, da nas je 
sprva res skrbelo, kako bo v 
tej severnoafriški državi z na
šo prebavo, zato smo dekleta 
že prvi dan vzele potrebno 
»zdravilo«. Kljub opozorilom, 
da ni dobro pretiravati, se pri 
samopostrežni večerji nisem 
mogla upreti skušnjavi, da si 
ne bi naložila vsega po ma
lem. Bogato obložena miza 
dišečih jedi in pisanih barv je 
izkušala vsak želodec. Seve
da so v hotelu Les Pvramides 
pripravili tudi evropskim ku
hinjam prilagojeno hrano, da 
ne bi bilo nepričakovanih pro
blemov. 

Tunizijska kuhinja, ki je zelo 
podobna turški, je pripravlje
na na olivnem olju in je boga
to začinjena z janežem, ko-
riandrom, kumino in pekočo 
papriko harisso, nacionalno 
posebnostjo, ki jo dodajajo 
skoraj vsaki jedi. Številne di
šave in začimbe prodajajo na 
tržnici za vsakim vogalom, 
posebna priložnost za nakup 
pa je vsak petek v tednu, kjer 
so vrečke, polne barvitih za
čimb, prava paša za oči. Ver
jetno ni bilo med nami nikogar, 
ki ne bi kupil vsaj harisse. 

Vsega seveda nisem po
skusila, nekaj pa vendarle in 
bilo mi je zelo všeč. Vsak dan 
so moj jedilnik sestavljale soč
ne solate, sesekljana in po-
pečena zelenjava, brik — 
okusna prepognjena palačin
ka, napolnjena s tuno, krom
pirjem, jajcem, peteršiljem in 

je obiskal tudi 
otroke na Studencu 

Studenec, 8. decembra — 
V studenško vaško cerkev je v 
četrtek zvečer prišel Miklavž. 
S seboj je prinesel košaro da
rilc za najmlajše, spremljala 
pa sta ga parkelj in angelček. 

Kar malo pozno se je ta mož 
z dolgo belo brado spomnil na 
otroke na Studencu. Seveda 
je imel tehten razlog, saj je na 
svetu ogromno otrok, ki jih je 
že moral obiskati. Otroci so ga 
bili vseeno zelo veseli, pred
vsem najmlajši, ki so Miklavža 
in njegovo spremstvo prvič vi
deli. Tisti malčki, ki so prišli s 
starši, so se lahko skrili v nji
hovo zavetje, ostali pa so bili 
brezmočni ob parkeljevem rjo

venju in rožljanju z verigo. 
Miklavž ni prišel praznih 

rok. S pomočjo angelčka, ki je 
vneto brskal po veliki košari 
dobrot, se je našlo za vsako
gar nekaj. Darila so bila sicer 
skromna, a nič zato, saj je do
bri mož večino otrok že obis
kal na njihovih domovih, kjer 
jim je do vrha napolnil priprav
ljene peharje. 

Ker je Miklavža čakalo še 
ogromno dela, se je moral hi
tro posloviti. Pred odhodom 
pa so mu morali otroci obljubi
ti, da bodo še naprej vsaj tako 
pridni, kot so bili do sedaj, si
cer ga naslednje leto ne bo 
več. (Linda) 

H A H i S S A I 
DU 'CAP-BON 
DE TUNISIE 

Harissa 

kaprami. 
Vsaj enkrat pa turistom po

strežejo couscous (izgovori 
kuskus). Pripravljajo ga od 
Rabata v Maroku do Abu 
Dhabija v Združenih arabskih 
emiratih, vendar je tunizijski 
couscous narejen po tunizij
sko. Osnova so riba ali pišča
nec, zelenjava in pšenični 
zdrob. Po nekaj večerjah sem 
ugotovila, da je couscous 
pravzaprav ime za dve zadevi: 
vrsto pšeničnega zdroba in 
vrsto jedi. Zdrob lahko ješ kot 
prilogo mesu, dodatek solati 
in juhi ali kot posladek. 

Za sladokusce je Tunizija 
pravi raj. Meni so se usta kar 
lepila od peciva ghravbe in 
baklave, ki sta zelo zelo sladki. 
Na njihove pekoče jedi pa 
sem se hitro privadila, tako da 
sem morala doma s pomočjo 
couscousa in harisse takoj 
preizkusiti svoje kuharske 
sposobnosti. (Monika Ban) 

Tunizijske slaščice 

Novoletno praznovanje 
Društvo za pomoč Duševno prizadetim »Sožitje« pri

pravlja novoletno praznovanje v petek, 16. decembra, ob 
17.uri, v jedilnici OŠ Leskovec. Pripravili bodo kratek kul
turni program, zbrane bo obiskal Dedek Mraz, tudi pelo in 
plesalo se bo. Ne na darila niso pozabili. Pridružite se, ker 
se že veselijo srečanja z vami. (Galex) 

6 Muz 

Valantičevo 17, 
68000 Novo mesto 
Telefon:+386 68/23 174, 
323 300 
Telefax: +386 68/342 094 

čas oddajanja: 
Ob sobotah oddaja
mo dokler nas boste 
klicali. 
Vsak dan oddajamo 
med 5.30 in 24.00 
uro. 

NAŠ GLAS 32.14. DECEMBRA 1994 

Pa se sliši 
Uredništvo Našega glasa si pač na vse načine prizadeva, da 

bi preživelo in se vkoreninilo v svojem okolju. Med akcije za zbi
ranje novih naročnikov sodi tudi delitev časopisa po krajevni 
skupnosti Leskovec. Seveda delimo stare časopise, ker je to za 
nas ceneje, za ogled tistemu, ki časopisa ne pozna, pa povsem 
dovolj. Očitno je bil med prejemniki nekdo, ki si je zaželel nov 
Naš glas in je bil seveda nad starim razočaran. Svoj gnev je stre
sel na delavce v IR inženiringu, hotel je vedeti, če smo vsi skupaj 
nori in podobne reči. Pa seje nahruljeni znašel: »Bodi vesel! Če 
prebereš kaj slabega v starem časupisu, se ti vsaj sekirati ni tre
ba, ker veš, da je vse že mimo«. (Ika) 

Nacionaliziranega premoženja še niso začeli vračati, ko smo 
se očitno znašli pred ponovnim poseganjem državnih institucij v 
nekatere temeljne človekove pravice. Kako si drugače razlagati 
številne »grožnje«, poslane v obliki velikih zneskov s strani Mi
nistrstva za finance oziroma njihove izpostave v Brežicah, ko 
zaradi neporavnanih računov od sodišča »izsilijo« izvržbo, s ka
tero si iz milijonskega dolga čez noč pripravijo zaplembo pre
moženja, katerega vrednost je velikokrat desetkrat, tudi dvaj
setkrat višja. Če pogledamo, komu so namenjene te grožnje, kaj 
lahko ugotovimo tudi zakaj. Kaj to pomeni in ali se mora določe
nim vedno in povsod gledati skozi prste, drugim pa vedno in po
vsod postavljati vislice? Če pa se izve, da si nekateri lahko pri
voščijo še veliko večje svinjarije in do denarja pridejo z 
dokazljivo goljufijo, oškodovanih pa nihče ne zaščiti, potem gor
je nam. 

Eden izmed krških županskih finalistov je sklical novinarje in 
razgovor je nanesel na to, da bodo v bodoče morali politiki biti 
premožni, da ne bodo socialni problem takoj, ko na volitvah iz
gubijo. Nekdo je navrgel: »Za naslednje volitve se boš moral sli
kati z mercedesom«. »Saj se lahko že danes, ker ga imam«, je 
spomnil kandidat. »Pa si ga kupil že pred daimlerjem ali po 
njem?« (Ika) 

Urednik časopisa, ki ga berete, je svojim sodelavcem dovolil, 
da mu porežejo vezalke. Treba je bilo sicer reči dvakrat, a pore
zali so mu jih. Le tega ni predvidel, da v krških prodajalnah nima
jo črnih vezalk, ampak samo sive in rjave. Tako je nekaj časa 
hodH okrog malo čudnega videza v noge in tisti, ki so to vedeli, 
so vedeli tudi, da težko steče za njimi. Zato se je v predvolilnih 
številkah pojavilo kar nekaj škratov. Opozorilo: sedaj so nove 
vezalke že na njegovih čevljih! (Ika) 

Predvolilna bitka tudi v Pacifiku. Dva županska kandidata si v 
dneh pred drugim krogom volitev prizadevata na vse pretege bi
ti cim bolj z občani, pa naj bodo kjerkoli. Ker pa v petek in soboto 
zvečer vse mlado in malo manj mlado odhiti v krški Pacifik, sta 
se tudi sama odločila, da gresta mednje. Zakaj pa ne? Vsak pro
stor je dober, pa še lastnik je vesel, če pride več ljudi. Eden je 
prišel z ženo in se diskretno usedel, drugi pa je skoraj rutinersko 
planil med ljudi. Tisti bralec, ki ju prvi razpozna, dobi majico Na
šega glasa. (Galex) 

Še vedno brez naslova 
ali 

Županomanija 
Z veseljem, res velikim ve

seljem bi vam napisal kaj 
normalnega — vsakdanjega, 
kaj zabavnega, vendar ... ne 
gre. 

Občutek imam, da se ta me
sec svet vrti okoli županov. 
Pravzaprav se oni bolj vrtijo 
okoli sveta. Celo tiste, od kate
rih tega nikoli v življenju ne bi 
pričakoval, je prijela bolezen 
tega meseca — ŽUPANO
MANIJA. 

Kaj AIDS, kaj KUGA, kaj 
KOLERA? 

ŽUPANOMANIJA je bole
zen, ki udari na svetlo vsaka 
štiri leta, in to vsakič na svoj 
način. Le redkim je uspelo, da 
so se je obranili. Najhujše 
oblike ŽUPANOMANIJE pa se
veda doživljajo županski kan
didati. Da bi volilce prepričali v 
svojo korist, se poslužujejo 
raznih trikov in nemalokrat 
prekoračijo mejo razumnega 
obnašanja. 

Čisto lahko se vam je zgodi
lo, da ste bili žrtev »nasilnega 
vdora« v vaše stanovanje oz. 
hišo, to je bil kandidat za žu
pana ali kateri od njegovih 
svetnikov, ki vam je razložil, da 
če ne bi bilo njega, v vasi še ne 
bi bilo telefona, in še vedno bi 
se vozili po neasfaltirani cesti, 
če se on sam ne bi zavzel 
zanjo. 

Nič ne rečem, morda je celo 
res, ampak, gospod kandidat 
za župana, jaz imam sedaj 
kosilo. 

Torej, če vam bo v nasled
njih dneh ob najbolj nenavad
nem času zazvonil zvonec na 
vhodnih vratih, to nikakor ne 
pomeni, da boste morali kupiti 
kakšno novo knjigo ali plačati 
položnico. To je prava malen
kost glede na to, da je lahko 

prišel tudi kandidat za župana. 
Kandidati za župane so z 

vami vsak trenutek na vsakem 
mestu. 

V diskotekah z mladino ple
šejo v divjem ritmu, na veseli
cah se ga na mrtvo napijejo s 
svojo volilno bazo. In tako na
prej in tako nazaj... do 18.12. 
Potem bo mir, za nobenega ne 
bomo več slišali. Tisti, ki ne 
bodo izvoljeni; se bodo skrili v 
svoje brloge in iz njih prežali 
na novo priložnost. Tisti, ki 
bodo izvoljeni, pa se bodo 
skrili v svoje fotelje in iz njih: 
izkoriščali priložnost, ki jim je 
bila dana, ali pa kaj naredili za 
narodov blagor. Bomo videli. 

P. S. 
V primeru, da se kateri od 

kandidatov za župana ob pre
biranju tega teksta močno 
razburja, pomeni, da se je 
našel. (Edi) 

LESTVICA GLASBENIH 
iEUA 

(Studio D, vsak ponede
ljek in petek od 19.30 do 
24.00 v oddajah Hvala Bo
gu Ponedeljka Je Konec 
in Pa Ne Da Je Petek) 

1. Probudi me — ET 
2. Always — BON JOVI 
3. Greva v katrco — 

AVIA BAN D 
4. Let the beat go on — 

DR. ALBAN 
5. Vsepovsod ljubezen 

— ČUKI 
6. Ne odhajaj — 2B 
7. Ja sam zaljubljen — 

TONI CETINSKI 
8. Nebo — SANDI 
9. 24 000 poljubčkov — 

MAGNIFICO 
10. Marina —PRLJAVO 

KAZALIŠTE 
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MODNI KOTIČEK 

Modni kotiček je danes namenjam 
najmlajšim članom družine. Tudi naši 
otroci so radi, verjemite, za najdaljšo noč 
v letu oblečeni v svečana oblačila. Danes 
si poglejmo, kako bi preprosto in dokaj 
hitro oblikovali model zanje. 

Za deklice predlagam model, ki ga pri
kazuje skica. Model naj bo v pasu prere-

. __. ^ ^ zan; krilo naj bo nabrano, zgornji del pa 
l ••'Mm obrijet po telesu. Rokavi so široki, nabra
ni v zapestju in v okroglinah, da poudarijo obliko. Kot do
datek sem izbrala zobčasto obliko belega ovratnika. 
Primeren material za ta model je pletenina v drobnem 
rožičastem vzorcu ali enobarvna. Če ima deklica daljše 
lase, ji naredimo iz osnovnega materiala še majhen 
modni dodatek za lase. Prav tako ji izberemo pravo bar
vo nogavičk. Če je vaša hči že malo večja in za zadnjo 
noč v letu noče obleči obleke, predlagam široke hlače iz 
pletenine, z elastiko v pasu, pulover v puli stilu ali lepo 
belo bluzo srajčne oblike, preko pa daljši telovnik, spre
daj zaokrožen in brez zapenjanja. Na strani so daljši raz-
porki. Telovnik naj bo v isti barvi kot hlače, nanj pa po 
svojem okusu našijte kake drobne dodatke (okrasno zvi
to vrvico). 

Kaj pa vaš sin? Predlagam svetlo enobarvno ali v 
drobnem črtastem vzorcu srajco z metuljčkom, eno
barvne hlače in telovnik. Metuljček lahko naredite kar 
sami doma. Potrebujete kos atlas tkanine velikosti 16 x 
10 cm in trak 3x5 cm. Večji pravokotnik zašijte kot vidite 
na sliki, ga obrnite, oblikujte robove. Na hrbtno stran pri
trdite trak, ki ste ga enako sestavili in obrnili. Nato trak 
ovijte okrog pravokotnika in ga zadaj ponovno pritrdite. 
Skozi zanko vpeljite elastiko dolžine obsega vratu, nanjo 
prišijete spenc in metuljček je gotov. (Vida Hiršelj) 

- j — 

ELOvrmn 

>Z LOJTRCO POD OKENCE« 
» t lojtrco pod okence« 

torek, 13.12.1994 

3<-

1.(9) Kjer se prebuja Slovenija — Henček 
2. (16) Nocoj si povejmo — Zasavci 
3. (12) Ne joči — Franc Mihelič 
4. (19) Novoletni valček — Vinko Cverle 
5. (17) Dobrodošli doma — Nagelj 
6. (6) Pozdravljeni prijatelji — As 
7. (7) Vsega lepega je enkrat konec — Brane Klavžar 
8. (8) Jesen življenja — Tone čuček 
9. ( S) Vrni se — Šibovnik 

10. (1) Lojtrca — Toni Sotošek 

Nagrado prejme: Vesna Rihter CKŽ 48, Krško 

l i t im pod dttMIt M 

mm 
Trg izgnancev, BRE
ŽICE, Tel.: 62-402,62-
204, Fax: 62-335 STE-
REO 88,9 in 95,9 MHz 
vsak dan od 7.00 — 19.00 

GLASOVALNI KUPON ZA DECEMBER ' 9 4 
Glasujem za pesem št.: 

Naslov: 

Pošta: Telefon: 

Moja glasbena želja: 

Kupon pošljite na naslov: Radio Posavje — Studio 
Brežice 

Trg izgnancev 12,68250 Brežice 

Jovanotti rap »AL DENTE« 

Polfinale Icaraok v Pacifiku 
V soboto so v diskoteki Pa

cific izbrali prve tri finaliste, ki 
se bodo pomerili v finalu nekje 
v januarju. Še pred tem pa bo 
drugi polfinale, ki naj bi bil 
predvidoma 24. t.m. Tokrat je 
nastopilo sedem polfinalistov 
in polfinalistk, nekateri so bili 
celo iz Ljubljane. Vendar so se 
naprej uvrstili Alenka Sotelšek 
iz Dolenje vasi, Jernej Andri-
jaš iz Cerkelj ter Nataša Dre-
novec s Senovega. Finaliste 

so izbrali z močjo aplavza pu
blike, sporne primere pa sta 
presodila Edi Straus, ki je ka-
raoke tudi povezoval, in DJ 
Pele. Vse so tudi bogato na
gradili sponzorji, butik XXL, 
čevljarstvo Čovran in Forma 
trade. 

Naj povemo še to, da bo 17. 
decembra v discoteki Pacific 
nastopila skupina iz Londona 
Urban Cokie Collection. (Cole) 

Nagradna 
križanka 

Spoštovani! 

Nagradne križanke tokrat ni. Malo zato, ker ni prostora, 
predvsem pa zato, ker nam ni uspelo pridobiti sponzorja. 
Torej: rezultate žrebanja nagradne križanke prodajalne 
»Majda« iz Kostanjevice bomo objavili v naslednji številki 
Našega glasa. Tako kot smo Vam zadnjič napovedali: to
krat bomo napovedali tudi rešitve! Kar pa zadeva nove 
sponzorje: več sreče prihodnjič. 

Veseli december v vrtcu 
Brestanica 

Povsem na podlagi dobre 
volje so vzgojiteljice vrtca 
Brestanica organizirale vesel 
december za vse svoje vrtič-
karje, pa tudi za vse zunanje 
otroke. 

V vrtcu Brestanica že vse od 

tedna otroka potekajo razne 
aktivnosti za otroke v popol
danskem času. Tako so se 
lahko vse do danes vsak te
den udeležili kakšne aktivno
sti. V tem prazničnem mesecu 
pa so svoje aktivnosti še nn-

Simfoniki so se ••• 

Krško, 10. decembra — V 
veliki dvorani krškega kultur
nega doma je potekala prva 
revija simfoničnih orkestrov 
slovenskih glasbenih šol, ki 
sta jo pripravila Skupnost slo
venskih glasbenih šol in 
Glasbena šola Krško. Na reviji 
je pred polno dvorano nasto
pilo pet orkestrov, in sicer No
vomeški simfonični orkester, 
Simfonični orkester Glasbene 
šole Fran Korun Koželjski Ve

lenje, Komorni orkester Vrh
nika, Simfonični orkester SGŠ 
Maribor in domači Simfonični 
orkester Glasbene šole Krške 
pod dirigentsko palico prof. 
Draga Gradiška. 

Sprvo tovrstno revijo sta or
ganizatorja želela vzpodbuditi 
dejavnost v tej glasbeni zvrsti, 
kajti simfoničnih orkestrov v 
glasbenih šolah ne deluje ve
liko. (Galex) 
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Ljubljana, 8. decembra — V 
hali Tivoli je v četrtek, 8. de
cembra, v organizaciji ŠKUC 
ROPOT nastopil italijanski ra-
per Jovanotti. S tem koncer
tom je zaključil evropsko tur
nejo v okviru promocije nove 
plošče Lorenzo '94. 

Za spremembo je k nam pri
šel ravno pravočasno, sicer z 
rahlo zamudo zaradi poškod
be, na vrhuncu svoje slave. Že 
poleti je kot prednastopajoči 
na zagrebškem koncertu Ero
sa Ramazzottija dokazal, da 
misli pozitivno in po mnogih 
ocenah je bil boljši od slavnej
šega rojaka, čeprav primerja
va skorajda ni mogoča. 

Okoli 3000 poslušalcev je 
simpatični Jovanotti dvignil na 
noge z uvodno uspešnico Pen-
so positivo in z neverjetno 
energičnim nastopom je vz
dušje med koncertom samo 
še raslo, za kar gre zasluga 
seveda tudi odlični soul-funk 
spremljevalni skupini. Poleg 
uspešnic je Jovanotti pred
stavil vrsto glasbenih vplivov, 
od reggeja, preko unplugged 
do kabareja, med katere je 
spretno vpletel refrene drugih 
znanih pesmi. Skladbe je Jo
vanotti praviloma napovedo
val v slovenščini, ni pa se mo
gel izogniti tudi kratkemu mi
rovnemu nagovoru, seveda 
prav tako v slovenščini. Svoj 
nastop je proti koncu popestril 
z metanjem na tivolski koš, ki 

Jovanotti, yeah, peace. 
se je spustil nad oder, s kate
rega nas je ves večer gledalo 
velikansko sonce s sočnimi 
ustnicami in kubanska zasta
va. Zakaj? Jovanotti je namreč 
v iskanju samega sebe prepo
toval svet od Nepala do Kube 
in tudi v teh izkušnjah govorijo 
njegova angažirana besedila. 
Svoj dveurni nastop je zaklju
čil z duhovito predstavitvijo 
celotne spremljevalne ekipe, 
sedel za bobne in odšel. Bis ni 
bil potreben. Pozitivno. (Tekst 
in foto EMS) 

FeštavAFP 

65 let Franca Polovica 
starejšega 

Čatež, decembra — Gene
ralni direktor in ustanovitelj 
dobovskega podjetja AFP, 
Franc Polovic starejši, je do
polnil 65 let. Priredili so zaba
vo v Petrolovem motelu, nanjo 
pa so povabili tudi poslovne 
partnerje, ki jih vsekakor ni 
malo. Ko si je gospod Polovic 
zamislil, kako ga bodo ponov
no obsuli z darili, brez katerih 

si pač nihče ne upa na rojst-
nodnevno zabavo, mu je ver
jetno postalo kar malo vroče. 
Zato seje domislil rešitve: »Ne 
sprejemam daril, lahko pa na
kažete denar v sklad za naba
vo medicinske opreme v bre
žiški bolnišnici.« Tako so tudi 
storili! Iskrene čestitke ob do
bronamerni zamisli in najbolj
še želje za rojstni dan! (Ika) 

pestrih. Tako se lahko otroci 
udeležijo: 

— 9.12. lutkovna delavnica, 
— 13.12. ura pravljic, 
— 15. 12. glasbena ura, ki je 
novost v njihovi ponudbi. Tu 
se bodo lahko otroci spoznali 
z novimi inštrumenti in na ne
katere izmed njih celo zaigrali. 
— 20.12. lutkovna igrica, ki jo 
bodo uprizorili brestaniški šo

larji in igrico kot skromno no
voletno darilo podarili svojim 
mlajšim prijateljem. 
— 23.12. Dedek Mraz. Dedek 
Mraz bo vrtičkarjejn vse osta
le otroke obiskal ob 10. uri do
poldne v vrtcu. Prav vsi, tudi 
zunanji otroci, bodo dobili 
simbolična darila. 

Ne pozabite, vabljeni so vsi, 
tudi otroci, ki vrtca sicer ne 
obiskujejo! (Kati) 

Kostanjeviška godba 

Kostanjevčani bodo spet 
imeli svojo godbo 

Še en korak, ki dokazuje 
aktivnost ljudi v Kostanjevici, 
je prav gotovo ponovna usta
novitev kostanjeviške godbe. 
Pobudo za nastanek je dal Pr-
forcenhaus, saj je za njih 
godba v času pustovanja ne
pogrešljiva. Tudi krajani so 
podprli to dejstvo in pomagali 
s prostovoljnimi sredstvi. Obis
kati je bilo potrebno okoli 550 
hiš, nekatere celo po večkrat. 
Toda izplačalo se je. Kosta-
njevčani namreč pravijo, da je 
že skrajni čas, da so se začeli 
zavedati, da godba v Kosta
njevici mora biti. 

Prvi uradni zapiski pričajo, 
da je kostanjeviška godba 
igrala na gasilski slavnosti v 
nedeljo, 3. julija 1904. Z delo
vanjem pa je prenehala nekje 
leta 1954. 

Na novo nastala kostanje
viška godba je z vajami pričela 
aprila 1994. Skupaj šteje okoli 

štirideset članov, od tega je 
petindvajset članov podmlad
ka. Večinoma so iz KS Kosta
njevica. Vaje imajo dvakrat te
densko v OŠ Kostanjevica 
pod vodstvom profesorja glas
bene vzgoje Toneta Homana 
iz Šentjerneja. Pred nastopom 
pa so vaje večkrat tedensko. 
Godbo je podprla tudi glasbe
na šola iz Krškega z direktor
jem Dragom Gradiškom. 

Slavko Sintič se kot pred
sednik iniciativnega društva 
zahvaljuje vsem krajanom, ki 
so kakorkoli prispevali k temu, 
da je godba v Kostanjevici 
ponovno zaživela. Prav tako 
se zahvaljuje osnovni šoli za 
prostor in vsem društvom. 

Prvi javni nastop nove ko
stanjeviške godbe bo 26. de
cembra ob 19. uri v kulturnem 
domu v Kostanjevici. (Lea Co-
larič) 
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Tehnološko razvijanje v SŽPPVDobova 

Inovativnost se predvsem 
izplača podjetju 

Dan šole in odprtih vrat 
v Leskovcu 

V PPV Dobova, podjetju za 
Vzdrževanjeje železniških voz 
Dobova, že več let razvijajo in 
ohranjajo inovativno delo, ki 
je rezultat prizadevnega dela 
tamkajšnje ekipe. Inovacije 
prinašajo podjetju predvsem 
finančno in časovno ugod
nejši tehnološki postopek. 

Jurij Krošelj, ki je za svojo 
inovativno dejavnost v podjet
ju prejel že več priznanj, je de
jal, da jih v podjetju sama na
rava dela sili v inovativnost. 
Kotnekdanjifunkcionarvobčin-
ski raziskovalni skupnosti je 
bil tudi usposobljen za delo na 
tem področju, skupaj z vode
njem in prezentacijo. V podjet
ju so tako prejeli nagrade na 
nivoju železnice, medobčin
ske gospodarske zbornice in 
tudi na nivoju občine. 

Inovacijski rezultati so po
djetju prinesli že prihranke v 
vrednosti več milijonov, pred
vsem pa so pripomogli k olaj
šanju dela v tehnološkem po
stopku. Med inovacije sodi 
tudi v Sloveniji prva cisterna 
za prevoz tekočih ogljikovo
dikov (posel je vreden 15 mili
jonov nemških mark) in vagon 
za reševanje v predoru Kara

vanke. Izdelali so tudi pose-Sl-
ben vagon za odstranjevanje s 

ledenih sveč in oblog v predo
rih in skonstruirali posebno 
tirno tehtnico. Udeleženci pro
jekta svojo inovativno dejav
nost obavljajo med običajnim 
delovnim časom in za takšno 
delo nimajo specialnih ekip. 

V koncept inovacij se vklju
čuje čim širše število ljudi. 
Krošelj je dejal, da mu ni všeč, 
ker v nekaterih podjetjih pre
jemajo priinanja za inovacije 
samo posamezniki iz vodstva, 
saj zahteva inovativni projekt 
medsebojno sodelovanje tako 
tistih, ki načrtujejo, kot tistih, ki 
delo izvajajo. 

Tudi v naslednjem letu se 
inovativna dejavnost v podjet
ju ne bo ustavila, saj so že pri
pravili projekt predelave va
gonov, ki bo omogoči! hitrejše 
nakladanje in razkladanje. V 
prihodnjem letu načrtujejo iz
delavo 50 takšnih vagonov. 
Med tehnološka napredova
nja sodita tudi računalniško 
vodena stružnica za kolesa ter 
naprava za preizkušanje ven
tilov na cisternah. (Martin) 

je starostnikov 
na Senovem 

Da sta KO RK Senovo in 
Društvo upokojencev Senovo 
povezana in zelo aktivna, lah
ko razberemo iz prireditev, ki 
jih skupaj organizirata. Njiho
vo delovanje ima globoke ko
renine, zato se ne ustrašijo 
nobenih preizkušenj in zanje 
ni ovir. Vsak, ki potrebuje 
pomoč, je vedno dobrodošel 
in tudi zanj se bo našla rešitev. 

Tako so besede postale 
resnica tudi v soboto konec 
novembra, ko so v senovski 
Lisci organizirali srečanje sta
rostnikov nad 75 let. Vsem, ki 
niso imeli prevoza, so organi
zirali kombi Rudnika Senovo, 
da je pripeljal vse ljudi, ki so se 
želeli udeležiti srečanja. Ena 
najlepših gest je bila srečka, ki 
je imela za nagrado razne do
brote in stvari — prispevke tr
govin in delovnih organizacij. 
Za kosilo so poskrbele kuha
rice Prehrane Abram, za do
bro voljo in program pa učenci 
OŠ Senovo in Senovski oktet s 
svojimi pesmimi. 

Slovesnosti se je udeležil 
poleg veljakov KS Senovo tudi 
predstavnik občine Krško 
gospod Jane. Da starost res ni 
ovira, je pokazal gospod Zvar, 

ki je kljub napolnjenim 80 le
tom veselo raztegnil meh in 
pomagal dvema mladima har
monikarjema. 

Čas je hitro tekel in že je bilo 
potrebno poskrbeti, da se na
gradijo (simbolično) najstarej
ši tam prisotni starostniki. Te
ga so se najbolj razveselili 
Jože Golob, Antonija Bah in 
Ivana Ropoša, ki so kljub na
polnjenim 90 letom še zelo ži
vahni in aktivni. 

Popoldan je hitro minil in 
proti domu seje odpravilo 127 
srečnih in zadovoljnih ljudi. V 
marsikaterih očeh je bilo vide
ti solze ganotja in hvaležnosti, 
še posebno tistih, ki že dolgo 
prebivajo v domu ostarelih v 
Krškem. Mnogi si bodo zapi
sali vse to globoko v srce. Ne
kateri so bili morda zadnjič 
skupaj, drugi pa se bodo na
slednje leto s kančkom vese
lja spominjali srečanja, 

Organizatorji obljubljajo, da 
si bodo prizadevali še večkrat 
organizirati podobne sloves
nosti, saj jim ni žal ne časa ne 
truda, ki so ga vložili za svoje 
bližnje. 

Mislim, da jim vsi dolgujejo(-
mo) zahvalo. (Kara) 

Kapelski predsednik 
prevzel obeležje 

Kapele, decembra — Predsednik skupščine krajevne skup
nosti Kapele, Vinko Cvetkovič, je imenu svojih sokrajanov pre
vzel v varstvo spominsko obeležje Leonu Zmavcu. Akcijo po
stavitve obeležja je finančno podprlo Vino iz Brežic, slavnostno 
pa ga je odkril dr. Jože Osterc. (Foto M. V.) 

Leskovec, 9. decembra — 
V OŠ Leskovec pri Krškem so 
organizirali dan šole in dan 
odprtih vrat, slednje je bilo 
namenjeno staršem in vsem 
tistim, ki se zanimajo za delo 
otrok. 

Delavnice so imeli razde
ljene v dva dela in sicer so 
lahko otroci sodelovali v raz
nih aktivnostih. Delavnice na 
razredni stopnji so bile: nara
voslovna, kjer so delali po
skuse, strelska, glasbena, ku
harska, lutkovna z izdelavo in 
igranjem z lutkami, ekološka -
ekočasopis, ročne spretnosti, 

likovna, plastično oblikovanje 
iz gline, čebelarska ... Na 
predmetni stopnji pa novinar
ska, cvetlični aranžmaji, ke
mijski poskusi, jazz - plesna, 
odbojka, astronomska, ekolo
ška v angleščini... 

Na obeh stopnjah pa je po
tekal tudi šahovski turnir. Na 
nižji stopnji je zmagala Suza
na Jurečič pred Matejem Zor-
kom in Tonijem Sotelškom. Na 
višji stopnji pa je zmagal Boris 
Golob pred Tomažem Toma-
žinom in Gašperjem Arhom. 
Na turnirju je sodelovalo 34 
šolarjev. (Cole) 

Lutke so naredili v lutkarski delavnici, z njimi pa so se lahko tudi 
igrali. 

Radeče, 7.decembra — Med Hotemežem in Vrhovim obna
vljajo magistralno cesto, ki povezuje novo občino Radeče s 
Sevnico in naprej s Krškim in Brežicami. Cesta je vsekakor po
trebna celovite obnove in prav je, da pristojni pravočasno po
skrbijo za varnost voznikov in drugih udeležencev v prometu. 
Dela potekajo na zelo zahtevnem terenu, pobočju nad reko Sa
vo, tam, kjer je bila cesta že dolgo najbolj poškodovana. Ko bo 
projekt končan in cesta sanirana, bo vožnja iz Radeč v Sevnico 
in obratno prijetnejša, mogoče hitrejša, predvsem pa veliko 
varnejša, (dama) 

Sevniško gospodarstvo 

Sprejem jubilantov Lisce 
V Lisci nagradili zvestobo podjetju 

Sevnica, 10.decembra — V 
sevniški Lisci so pripravili pri
srčen sprejem jubilantom, po 
slavnostnem govoru general
nega direktorja podjetja Vilija 
Glasa in kulturnem prispevku 
pevskega zbora Lisca pa so 
podelili priznanja in nagrade 
za 10-, 20- in 30-letno zvesto
bo podjetju. 

Letos mineva devetintride-
set let obstoja sevniške Lisce, 

v tem letu pa ima podjetje 
skupaj 166 jubilantov. 

Podelili so: 
- kristalno vazo in grafiko 27 

jubilantom za 30 let dela v 
Lisci, 

- zlat obesek in plaketo 83 
jubilantom za 20 let dela, 

- plaketo 56 jubilantom za 
10 let dela v Lisci. 

Vsem 166 nagrajenkam in 
nagrajencem čestitamo tudi iz 
našega uredništva, (dama) 

BREŽIŠKA PORODNIŠNICA 
V času od 5. do 12. decembra so v brežiški porodnišni

ci rodile: Branka Rihtar iz Krškega deklico, Lucija Brajdič 
iz Gorice dečka, Marjeta Oštir iz Krške vasi dečka, Nuša 
Švalj iz Ivandola deklico, Jožica Budna iz Stolovnika 
dečka, Draga Koritnik iz Krškega deklico, Mihaela Levi
čar iz Presladola dečka in Ljudmila Šteberger dečka. 
Čestitamo! 

Zopet na obisku pri 

Samobor, 8. decembra — 
Po mesecu dni smo bili spet 
na potepu po lepem Samobo-
ru. Tokrat smo obiskali samo-
borske trafike (prodajalne ča
sopisov) in med množico časo
pisov ter revij nismo niti slučaj
no zagledali kakšnega sloven
skega časopisa, pa čeprav tu 
živi dosti ljudi slovenskega 
rodu. Včasih smo lahko kupili 
Delo, Dnevnik, še posebno pa 
je bila priljubljena Mladina. 
Časi se pač spreminjajo in so
sedje se morda bojijo, da bi k 
njim prišla še kakšna drugač
na resnica. 

Izjema pa ie Naš glas. ki so 

ga med obiskom pri nas dobili 
hrvaški državljani. Moramo po
udariti, da so ga radi sprejeli, 
bilo je le nekaj izjem z dopolni
lom »Što če nam to«. Med to
kratnim obiskom smo obiskali 
tudi prijetno trgovinico Šišmiš, 
v kateri dobite prav vse, od 
kruha do časopisov. Odprta je 
24 ur na dan, vse nedelje in 
praznike. 

Trgovinica Samo-
borčanem veliko pomeni, iz
vleče jih iz vsake zagate, še 
posebej, če dobijo nepričako
vane obiske. Takšna trgovini
ca bi prav prišla tudi nam. (Bo
židar Zore) 

Otvoritev krajevne ceste 
Brežice, 2. decembra — Na 

meji občine Brežice z občino 
Šmarje pri Jelšah so odprli 
krajevno cesto »Križe — Bo-
rovina — Goli vrh- Brezolan. 

Krajevna skupnost Pečice 
— Križe je ena od 19 KS obči
ne Brežice in je najbolj od
maknjena od občinskega sre
dišča. V dveh vaseh Križe in 
Pečice živi 270 prebivalcev, ki 
se ukvarjajo s kmetijstvom, 
predvsem z vinogradništvom 
in sadjarstvom ter gozdar
stvom. Na delo se vozijo v 
Brežice, Krško in Šmarje pri 
Jelšah. Ob boljših lokalnih in 
krajevnih cestah obstaja mož
nost razvoja domačega in kme
čkega turizma, pozimi pa hrib

čki privabijo mnogo smučar
jev. 

Modernizacija ceste, ki so 
jo pravkar odprli, se je pričela 
z obiskom pri predsedniku IS 
g. Kolešniku v poznih decem-
berskih dneh 1990. Leta 1991 
jih je podprl takratni sekretar 
za urejanje prostora in varstvo 
okolja g. Zupančič, ki je tudi 
odprl modernizirani odsek ces
te v dolžini 11 00 metrov. Izva
jalec del je bil KOP Brežice. 
Tokrat pa so odprli tudi drugi 
del odseka na relaciji Goli vrh 
— Brezolan v dolžini 1460 me
trov. Danes je ta cesta plod tr
dega dela krajanov. (Lea Co-
larič) 

Območna organizacija RK Sevnica 

:i so letos 
dosegli republiški plan 

Sevnica, 9. decembra — 
Sredi junija letos je organiza
cija Rdečega križa v Sevnici 
dobila novo ime, in sicer Ob
močna organizacija Rdečega 
križa Sevnica. Organizirala je 
petdnevno krvodajalsko akci
jo in tako so v Sevnici dosegli 
republiški plan. Na odvzem je 
prišlo 976 krvodajalcev, odvez 
pa je bil opravljen pri 948. V 
prihodnjem letu nameravajo 
pridobiti še več krvodajalcev 
in tako vsem bolnikom, po
rodnicam in ponesrečencem 
zagotovoti zadostno količino 
krvi, saj potrebe po življensko 
pomembni tekočini nenehno 
naraščajo. 

Območna organizcija RK se 
ukvarja z različnimi aktivnost
mi, v grobem pa se lahko raz
delijo na tri pomembna pod
ročja. Na področju zdravstva 
je v prvi vrsti poudarek na kr
vodajalskih akcijah in daro
vanju človeških organov, or
ganizacija pa pripravlja tudi 
tečaje in izpite prve pomoči za 
voznike motornih vozil (na leto 
okrog 250 kandidatov opravi 
tečaj), organizirali pa so tudi 
tečaj prve pomoči za pomož
ne bolničarje v enotah civilne 
zaščite. Poizvedovalna dejav
nost je namenjena predvsem 

delu z begunci. V Sevnici je 
trenutno v begunskem centru 
še 232 beguncev, pri sevniš-
kih družinah pa 61 ljudi, ki jih 
je vojna odtrgala od domačih 
ognjišč. Izkazovanje pozorno
sti starejšim občanom oz. or
ganizacija srečanj za ljudi v 
jeseni življenja sodi v socialno 
dejavnost, ki jo bo potrebno še 
okrepiti. Vsem starejšim obča
nom (nad 75) let bodo odpo
slali novoletne voščilnice, ne
katere pa bodo aktivisti tudi 
obiskali in jih skromno ob
darili. 

Ob letošnji jesenski krvoda
jalski akciji je bila izvedena 
tudi akcija pridobivanja člo
veških organov. Čeprav je bila 
to prva takšna akcija v Sevni
ci, so registrirali kar 35 obča
nov, ki so po svoji smrti pri
pravljeni darovati katerega od 
svojih organov. Nekaj posa
meznikov je zaenkrat še ano
nimnih in ne želijo biti vpisani 
v register. 

V prihodnje bo potrebno 
obnoviti tudi prostore (pisar
no, skladišča) območne orga
nizacije, vendar se zaposlena 
zaveddta, da bosta malo še 
morala počakati, kajti vsi ve
mo, kaj se trenutno dogaja po 
naših občinah. (Galex) 

Veseli december na 
Senovem 

Tudi na Senovem kulturniki 
ob koncu leta ne bodo mirova
li, saj so sklenii popestriti ko
nec decembra. 

Društvo prijateljev maldine 
Senovo in osnovna šola bosta 
zadnji teden decembra orga
nizirala novoletni sejem pred 
OŠ. Datum še ni dogovorjen in 
vse je v pripravah. Tisti, ki bi 
želeli sodelovati, se še lahko 

oglasijo na OŠ. Potem bo kot 
že nekja let tudi novoletni 
koncert v Domu XIV. divizije 
Senovo, ki ga prireja pihalni 
orkester Svoboda Senovo s 
pomočjo folklorne skupine 
Senovo. 

Vse to in še več čaka kraja
ne Senovega za konec leta in 
še nekaj za prihodnje leto. 
(Kara) 
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čebelje piramide 
Čebelja piramida je zanimi

va in nenavadna tvorba boga
tih oblik, ki jo izdelajo čebele. 
Namenjena je zgolj okrasu. To 
»čudežno odkritje« je nova 
možnost za donosnejše čebe
larjenje. 

Čeprav včasih verjamemo, 
da je dobro le tisto, kar po
čnemo že od nekdaj in da je 
vse pomembno že odkrito ali 
iznajdeno, pa to ne drži. Še 
več. To je ena največjih zmot. 
Dokaz za to trditev so čebelje 
piramide. 

Tvorbe, ki jih gledate, ne iz
dela nihče drug kot čebele. S 
posebnim, povsem naravnim 
postopkom, omogočimo če
belam, da iz starega satovja ali 
pa kar iz čistega voska izdela
jo okrasne predmete različnih 
velikosti in barv, predvsem pa 
mnogoterih oblik. In vsaka od 
teh unikatnih tvorb nastane v 
popolni temi, ker je v panju 
pač — tema. Za izdelavo po
trebujejo navadno tri ali štiri 
tedne ali pa tudi več. Odvisno 
od moči družine, količin hrane 
v naravi, od zalog v panju, 
pomemben pa je tudi letni čas. 
Najlepše čebelje piramide na
stanejo tako v julijski in avgu
stovski brezpašni dobi, ko so 
panji nabito polni čebel, ki ni
majo pravega dela. 

Začetki čebeljih piramid 
Čebelje piramide segajo ver

jetno v čase kranjičarjev in so 
pravzaprav naključno odkritje 
čebelarjev. Vendar pa nihče 
izmed njih ni uvidel, da je to 
lahko pridobitev za čebelar
stvo in tako je to odkritje osta
lo pozabljeno. S spremembo 
razmer v čebelarstvu ter po 
številnih poskusih in razreše
vanju neznank pa postajajo 
čebelje piramide dodatna mož
nost za donosnejše čebelar
jenje. 

Razvoj čebeljih piramid 
Čebelje piramide so plod 

večletnega raziskovalnega de
la. V veliki meri so temu 
botrovale nevzdržne razmere 
v čebelarstvu (težavna proda
ja čebeljih pridelkov, zmanj
šanje čebeljih paš, uvažanje 
cenenega medu, odmiranje 
čebel zaradi zastrupljanj in 
bolezni). Kljub temu da delo še 
ni končano, so doseženi za
vidljivi uspehi. Čebelje pira
mide so namreč 10-krat do 
20-krat donosnejša odločitev 
v primerjavi s prekuhavanjem 
satja v vosek in njegovo pro
dajo. 

Izdelek iz nam vse premalo 
znanega sveta čebel je torej 
tu. Izdelek, ki spominja na po
krajino nekje daleč ... na ču-

Ustanovitev vinogradniškega društva 
Zdole 

Gost večera - Sašo Hribar 
Zdole, 10. decembra — Na 

Zdolah so po dveh sestankih 
iniciativnega odbora ustanovi
li Vinogradniško društvo Zdo
le. Iniciativni odbor je po do
movih poslal pristopne izjave, 
tako da društvo zaenkrat šteje 
27 članov. Na ustanovitvi dru
štva so sprejeli statut, ki je pri
rejen po statutu Vinogradniš
kega društva Bizeljsko. Prav 
tako so sprejeli 9-članski 
upravni odbor ter izvolili pred
sednika društva, Janeza Živi-
ča. Pozdravni govor pa je med 
ostalimi imel tudi ing. Darko 
Marjetic. Prva redna skupšči
na pa bo sklicana do 30. mar
ca 1995. Marica Živič je tudi 
povedala, da nameravajo na 

Zdolah še ta mesec ustanoviti 
turistično-hortikulturno društ
vo. 

Na slavnostni ustanovitvi pa 
so v kuturno-zabavnem pro
gramu nastopili člani nekda
njega literarnega kluba Ane 
Rostohar, Drago Pirman ter 
Silvo Mavsar, na citre pa je za
igrala Klavdija Molan. Kot gost
je večera pa so nastopili še 
člani radia GA GA, Angelca, 
Martelanc, Dolanc, g. Čolnič, 
Fazan, Božo, Guzman in glas
beni gostje (po Hribarju) An
drej Sifrer, Marijan Smode, 
Irena Krohot, Arsen Dudlič ter 
Helena Blagajna in še nekate
ri drugi. (Cole) 

Za praznično mizo 

Jabolčna 
pogača 

Testo: 20 dkg bele mo
ke, 10 dkg margarine, 1 
drobno jajce, žlica slad
korja, ščepec soli. 

Nadev: 20 dkg sladkor
ja, 1 kg očiščenih jabolk, 1 
jajce, 1 žlica pšeničnega 
zdroba, 1 čajna žlička ci
meta, limonina lupina in 
sok 1/2 limone 

Zamesimo testo in ga 
pustimo počivati pol ure. 
Nato ga razvaljamo in ga 
položimo v večjo ponev ali 
pekač, premazan z mar
garino. Premažemo ga še 
z raztepenim jajcem in ga 
potrosimo s pšeničnim 
zdrobom. Jabolka nareže
mo na krhlje in z njimi 
obložimo pripravljeno te
sto. Dodamo limonino lu
pino, potrosimo s sladkor
jem in cimetom ter pokapa-

mo z limoninim sokom. 
Pečemo 40 minut pri 180 
stopinjah Celzija. 

Žepki iz 
skutnega testa 

25 dkg skute, 25 dkg 
margarine, 25 dkg moke, 
ščepec soli 

Skuto spasiramo, mar
garino ogrejemo na sobno 
temperaturo, dodamo mo
ko ter sol in zamesimo te
sto. Testo trikrat razvalja
mo in zložimo kot listnato 
testo. Počiva naj eno uro, 
nato ga razvaljamo za no
žev rob na debelo. Zreže-
mo z okroglim modelom, 
namažemo z ribezovo mar
melado in rob pritisnemo z 
vilicami. Naložimo na pe
kač, obložen s pekipapir-
jem. Pečemo 15 minut pri 
180 stopinj Celzija. (Š.C.) 

Vse najboljše za rojstni dan avtorici | 
kuharskega kotička - Štefki. 

Uredništvo! 

dovite, s soncem obsijane go
re ... Lahko ga še dodatno 
obogatimo s suhim cvetjem 
(ali pa tudi ne), ga vnesemo v 
stanovanja, poslovne prosto
re, z njim polepšamo planin
sko postojanko, lovsko kočo 
ali svoj čebeljnjak. Morda iz 
njega izdelamo svečo ... ali 
jaslice? Možnosti je veliko. 
Verjetno pa je, da jih bodo 
uresničili le prilagodljivi in 
ambiciozni. Če vas zanimajo 
dodatne informacije, mi pišite 
(Franc Marolt, Pod Vrtačo 20, 
68290 Sevnica). Lahko se do
govorimo tudi za predavanje 
in ogled diapozitivov. Ob tej 
priložnosti tudi iskrena hvala 
vsem, ki ste mi kakor koli po-

Janez Zivič 

O Mastitisu (3) 
Kalifornija mastitis test 

(CMT) je enostaven in zelo 
učinkovit način odkrivanja 
bolezenskih procesov v vi
menu. Deluje tako, da rea-
gens, ki ga pomešamo z mleč
nim vzorcem, učinkuje na lev
kocite (»celice«) v mleku. Re
zultat tega je različno močna 
prisotnost sluzaste mase v 
posodici. Več ko je te sluzi, 
več je celic v mleku, bolj je 
vime prizadeto. 

Komplet sestavljata plastič
na plošča s štirimi polji za 
vsako četrt in plastenka za 
reagenčno tekočino. Preizkus 
se naredi tako, da se v vsako 
polje izmolze curek ali dva 
mleka, nato pa se primeša 
približno enaka količina rea-
gensa. Oboje se nato nekaj 
časa rahlo meša s premika
njem plastične plošče. Z nagi
bom v stran se vidi na beli 
podlagi vsakega polja, če je 
prisotna sluzasta usedlina. 
Pri takšnih rezultatih gre za 
blage oblike vnetij. Če pa se 
vsa masa mleka pri mešanju 
spremeni v sluzasto gmoto, to 
pomeni močno izločanje ce
lic, mleko bo slej ali prej slab
še plačano, ker bo v slabšem 
kakovostnem razredu. V takih 
primerih se takoj posvetujete 
s svojim živinozdravnikom. 

Danes so kompleti za »kali-
fornija test« na voljo v prosti 
prodaji, imajo jih v boljše zalo
ženih kmetijskih trgovinah, 
veterinarskih postajah in pri 
proizvajalcih mlekarske opre
me. Zaradi svoje koristnosti 
ne bi smel manjkati v nobe
nem hlevu resnega proizva
jalca mleka. Z njim lahko testi
rate mleko vsakega seska 
(četrti), skupno hlevsko mleko 
ali od cele zbiralnice. 

Sponzorji »Čebelje obleke«: 
Krajevna skupnost Boštanj 
Čebelarska zveza Brežice 
Urška — več kot plesna šola 
Skupščina občine Sevnica 
Čebelarsko društvo Radeče 
Mercator — Kmečka zadruga 
Sevnica 
Čebelarsko društvo Sevnica 

Vsem iskrena hvala in veli
ko uspehov v novem letu 
Čebelar Franci 

magali pri raziskovanju čebe
ljih piramid in hvala Vam, ki ste 
sponzorirali podvig »Čebelja 
obleka« 

Naj čebelarstvo postane na
prednejše in — BOGATEJŠE! 
(Franci Marolt) 

OBVESTILA 
Kmetijska svetovalna služ
ba Krško obvešča vse za
interesirane vinogradnike 
oziroma tiste, ki ste že us
merjeni v vinogradniško 
proizvodnjo, da organizi
ramo tečaj iz kletarstva, ki 
vključuje tudi preizkus zna
nja. 
Z uspešno končanim teča
jem si pridobite potrdilo, 
da lahko stekleničite in 
prodajate vino doma. 
Tečaj se bo predvidoma 
pričel v začetku januarja 
1995 v sejni sobi Kmečke 
zadruge Krško — klet Le-
skovec. 
Tečaj bo organiziran pre
ko Centra za permanent
no izobraževanje Krško. 
Okvirna cena tečaja zna
ša 15.000 SIT po slušate
lju, odvisno od števila ude
ležencev. 
Minimalno število prijav
ljenih je 15 kandidatov, 
predvidevamo tudi delno 
sofinanciranje tečaja s 
strani občine. 
Prijave zbiramo na sveto
valni službi v Krškem vsak 
dan od 8. do 11. ure do
poldne ali po telefonu na 
številkah 22-352 in 22-
821, vključno do petka, 30. 
decembra. 
Pohitite s prijavami! 

Kmetijska svetovalna 
služba Krško 

Rejce govedi obvešča
mo, da se je cena umetne
ga osemenjevanja pove
čala na 3.400 SIT za prvo 
osemenitev. 

Ker razumemo nezavid
ljiv položaj večine kmetov 
v občini Krško, smo uspeli 
vokviru proračunskih sred
stev za kmetijstvo uveljav
ljati subvencijo 500 SIT. 

Od1.12.1994 do31.12. 
1994 je cena 2.900 SIT. 

Enako velja tudi za umet
no oplojevanje svinj. Iz 
občinskih sredstev se pre
težno financira tudi zdrav
ljenje plodnostnih motenj. 

Če bo politična klima v 
novem občinskem svettj 
temu naklonjena, se bo
mo trudili, da bo sofinanci
ranje ostalo tudi v nasjed-
njem letu. 

Veterinarska postaja 
Brestanica 

Tomaž Cigler, 
dr. vet. med. 

-

14. razstava malih živali v 
Šentjerneju 

Šentjernej, 8. — 10. de
cembra — V OŠ Šentjernej je 
bila razstava malih živali z na
slovom Živali v našem domu, 
ki so jo pripravili člani Kluba 
pismonoš Novo mesto, v kate
rem so združeni ljubitelji okras
nih in športnih golobov. Na
men razstave je izobraževal-
no-vzgojnega pomena in pred
stavlja svet različnosti malih 
živali. 

Člani kluba se ukvarjajo s 
preleti golobov na razdaljah 
do 600 km. Zaradi razmer na 
Balkanu tekmujejo na razdalji 
do Madžarske in Poljske. V 
104 kletkah so predstavili šti
riintrideset pasem golobov, v 
16 volerah štirinajst vrst pe
rutnine, med katerimi so bili 
tudi diamantni in srebrni faza
ni, pavi. V 38 kletkah je bilo 
razstavljenih šestnajst pasem 

kuncev. Nekateri primerki so 
bili ocenjeni z odlično. S temi 
primerki bodo gojitelji tudi na
stopili na 4. državni razstavi 
pasemskih malih živali v Celju. 
Klub z izobraževanjem spod
buja »rejce« k načrtnemu go
jenju različnih pasem, skrbi za 
te živali in za organiziran pri
stop k cepljenju ter nakupu žit 
in druge potrebne hrane za 
male živali. K tem delu spod
bujajo tudi trgovske hiše, se

menarne in agrarije. 
Jože Pečnik, tajnik društva, 

pravi, da opažajo, da je načrt
nega gojenja vedno več, kar 
se kaže v uspešnem delu zve
ze društev pasemskih mladih 
živali Slovenije. Zanimanje za 
razstavo je bilo veliko s strani 
vrtcev, šol in občanov Šent
jerneja. Za prihodnje leto pa 
načrtujejo razstavo v Sevnici. 
(Lea Colarič) 

TRŽNICE V POSAVJU 
Sevnica, 10.decembra —Na sevniški tržnici so poleg sadja in 

zelenjave prodajali tudi prašičke — odojke po 6500 SIT za 25 kg 
žive teže. 

Cene sadja in zelenjave: grozdje 280 SIT, mandarine 140,150 
in 180 SIT, kaki 200, pomaranče 150, limone 200, kivi 260, hruš
ke 280, jabolka 60, (10 kg - 300 SIT), banane 140, grenivke 180 
SIT. 

Paradižnik 240 SIT, paprika 250, zelje 80, solata 200, majniška 
in radič 220, korenček 140, petršilj 300, hren 300, Čebula 100 (10 
kg - 700 SIT), česen 300, ohrovt 200, por 200, krompir 40 (30 kg -
900 SIT), fižol 260, malancane 250, zelena 220, kumare 200 in 
jajce 18 SIT. 

Orehi 1000, suhe slive 350, dateljni 500 SIT/pol kg. 
Med 450 SIT/I, ajvar 280 SIT/I in sok 540 SIT za 9 litrov. 

(dama) 
Krško — Sobotna ponudba na krški tržnici je bila zaradi sla

bega vremena malo manjša, vendar pa vseeno ni primanjkovalo 
jabolk, čebule, zelja, krompirja in fižola za ozimnico. Cene so bi
le naslednje: jabolka 70, pomaranče 100, banane 110, hruške 
200, grozdje 270, limone 200, orehova jedrca 950, paradižnik in 
paprika 300, kislo zelje 130, kisla repa 170, krompir 20, solata 
200, radič 230, korenje 140, koleraba 150, por 250, čebula 120, 
fižol (zrnje, stročji) 300, jajca 17, sveže zelje 30, pesa 120, česen 
250, cvetača 220 in špinača 250 tolarjev. 

Brežice — Tudi na tržnici v Brežicah je ponudbi v veliki meri 
botrovalo slabo vreme, vendar pa smo vseeno pripravili cene: 
korenje 120, por in peteršilj 300, cvetača 250, ohrovt 150, brstič-
ni ohrovt 250, čebula 120, česen 300, paprika 250, zelje 60, rde
če zelje, kisla repa in kislo zelje 150, mehka solata 250, endivja 
in radič 200, krorrfpir 40, pomaranče 180, mandarine 160, bana
ne 120, limone 200,' kivi 250, grozdje 300, hruške 200, jabolka 70, 
orehi 990, sir 700, skuta 300, mleko 60, jajca 20 in domači re
zanci 600 tolarjev za kilogram. (Galex) 

Šentjernej — V soboto je bilo na tržnici štirideset stojnic s tek
stilom, živili, tehnično robo. Bilo je tudi nekaj kmetijske mehani
zacije. Zaradi dežja je bilo število stojnic nekoliko manjše, obi
čajno je razstavljenih čez petdeset stojnic. 

Pujskov so pripeljali 149, prodali pa 72. Cena za kilogram pra
šičjega mesa je bila od 330 do 350 SIT. 

Konj je bilo 10, žrebeti 2. Cena konjskega mesa je znašala 200 
SIT za kilogram, mesa žrebet pa do 290 SIT za kilogram. 

Zelo dobra je bila tudi gostinska ponudba, saj so imeli štirje 
gostilničarji svoje stojnice. (Lea) 

Ljubljana, 10. decembra — Ljubljanska tržnica je bila kot 
vedno tudi danes zelo dobro založena. Cene pa so naslednje: 
mandarine 120 SIT, pomaranče 100, kivi 150, banane 100, kaki 
140, jabolka 70—150, hruške 100, ananas 250, grozdje 180, 
grenivke 120, limone 100, posušene mandarine 1000, fige 450, 
rozine 300, pistacije 1200, arašidi 500, suhe češplje 300, man
deljni 1000, lešniki 1100, orehi (jedrca) 700, zimska solata 300, 
radič in motovileč 150, korenček 120, krompir 60, paradižnik 
180, paprika 200, kumare 160, brokoli 400, cvetača 160, kolera
ba 150, ohrovt 300, koper 240, peteršilj in por 250, črna redkev 
140, čebula 120, spomladanski česen 260, fižol (zrnje) 300, jajca 
20, kostanj 180, kislo zelje in repa 200, med 500, domače teste
nine 170, domači piškoti 200. (Linda) 



12 GOSPODARSTVO NAŠ GLAS 32. 14. DECEMBRA 1994 

Emil Vehovar za Združenje podjetnikov Posavja in Slovenije: 

»Če bo Posavje/ močno, bomo 
močni tudi mi, 

' - • • • - • < . ., 

sicer pa se podjetnikov vsibojijio in smo politiki nekoliko napoti, ker smo masa. Nas je 33.000 in počasi bomo 
le prišli do tega, da bo politika iskala podporo pri nas, ne pa obratno, kot je bilo doslej. 

Raka, decembra — Emil 
Vehovar je predsednik Zdru
ženja podjetnikov Posavja in 
prvi podpredsednik Združe
nja podjetnikov Slovenije. 
Predvsem pa je direktor po
djetja Alpves d.o.o. na Raki. 
Pravi, da je cilj Združenaja 
podjetnikov Posavja, da regi
jo ohrani gospodarsko. Za to 
se bori tudi preko slovenske
ga združenja pri gospodarski 
zbornici. Tam je »podjetniški 
predsednik« Franc Zavodnik, 
ker Vehovar za tako nalogo 
nima dovolj časa. Ukvarjati 
se mora namreč s proizvod
njo. 

Emil Vehovar: »Vsi župan
ski kandidati so na predvolil
nih zborih zagotavljali, da bo
do reševali gospodarstvo, us
tanavljali nova delovna mesta 
... Če bi pa dobro poznali na
loge župana, bi vedeli, da so 
na povsem drugem bregu re
ke. Dobro je sicer, če obstaja 
most, povezava župana in po
litike z gospodarstvom, a 
občinski sveti in župani bodo 
morali zelo dobro sodelovati z 
ustanovami, kot je združenje 

podjetnikov ali gospodarska 
in obrtna zbornica. 

V krški občini je bila želja iz
vršnega sveta ustvariti sklad 
za drobno gospodasrtvo. Po
djetniki smo najprej želeli ve
deti, kaj bo ta sklad nudil, koli
ko denarja bo občina vanj vlo
žila in kateri ljudje (imena) bi 
delali v tejp skladu. Obljubili 
so nam, daJoomo to izvedeli v 
tednu dni,itedaj je tega že me
sec dni, odgovora ni, zato je 
klub podjetnikov sklenil, da te 
zamisli ne bo podprl. Kaže 
namreč, da bo to zopet neka 
ustanova, ki bo finančno re
ševala sebe (samozaposlova-
nje), ne pa podjetnike. Zdru
ženju podjetnikov Slovenije 
od vsega denarja, ki ga slo
venski podjetniki prispevajo v 
proračun, pripade okrog 0,9 % 
in še tega nam ne povrnejo 
vsega. Zato trdimo, da če smo 
sposobni ustvarjati tolikšno 
akumulacijo iz čistega dohod
ka, bomo znali upravljati tudi 
povratna sredstva. Slovenski 
center za pospeševanje po
djetništva je namreč letos po
rabil okrog 250 milijonov, po-

Emil Vehovar je sicer podjet
nik, direktor mešanega po
djetja Alpves z Rake. To je 
kovinsko predelovalno podjet
je, izdeluje kmetijsko meha
nizacijo (kosilnice in motorne 
žage) in rezervne dele zanjo. 
Osemdeset odstotkov proiz
vodnje namenjajo italijan
skemu partnerju (Alpini). De
lajo torej za izvoz, sedaj imajo 
devet zaposlenih, v kratkem 
pa jih bo 12 ali 13. Razširiti 
morajo proizvodno linijo (bar
vanje na podlagi elektrostati-
ke) in povečati zmogljivost, 
da bodo lahko zadostili vsem 
naročilom. 

• v 

djetniki na terenu pa ugotavlja
mo, da smo za ta denar dobili 
zelo malo. Ponekod zanj sploh 
niso vedeli. Zato bomo podprli 
enega ali dva podjetnika iz
med sedanjihpospeševalcev 
razvoja obrti v Posavju, ki bo
sta dovolj strokovna in ki bo
sta dobila neke vrste koncesi
jo od nas (obrtnega združen
ja). Pogoj bo tržno obnašanje 
do strank, sicer bosta lahko 
tudi ob posel. Tako namera
vamo mrežo razviti od spodaj 
navzgor, ne pa obratno, kot je 
pred dvema letoma začelo 
ministrstvo. 

Rešiti pa moramo tudi pla
čevanje članarine. Izmed 
33.000 podjetnikov jih člana
rino plačuje samo pet tisoč, 
medtem ko imajo obrtniki 
(preko davkarije) zbranih že 
98 — 99 %. Lahko imajo denar 
in dobro delajo. Zato bo naša 
pravna služba poiskala mož
nost, da bi agencija za plačilni 
promet članarino vsakomur 
trgala samodejno. Borimo se, 
da bi bilo članstvo obvezno.« 
(Ika) 

Nov način pridobivanja električne energije 
Priključitev tretje turbine na zemeljski plin — 

Dolgoročni načrti v pridobivanju energije 
Brestanica, 9. decembra — 

Elektrarna Brestanica je prva 
elektrarna, ki bo električno 
energijo pridobivala iz zemelj-
skegaplina. Zagotovila bo bolj
še rezerve za potrebe elek
trične energije v Sloveniji in 
za potrebe Jedrske elektrar
ne Krško. Nov računalniški si
stem pa omogoča boljšo po
vezavo z republiškim centrom 
vodenja v Ljubljani. Uradna 
priključitev tretje turbine na 

interni plinovod, ki jo bo slo
vesno odprl republiški sekre
tar za energetiko Boris Sovič, 
bo 12. decembra letos. 

Leta 1990 je bil zgrajen 
glavni plinovod za Posavje in 
Dolenjsko, katerega napelja
vo je sofinancirala tudi elek
trarna, to pa jim je omogočilo 
izgradnjo internega plinovo
da, je povedal direktor elek
trarne Brestanica Niko Kurent. 
Prispevek za magistralni pli-

Obrtna zbornica Brežice 

Obvestila za obrtnike 
Srečanje obrtnikov 

Obrtna zbornica vabi vse člane in njihove partnerje na tradi
cionalno srečanje obrtnikov in podjetnikov občine Brežice, ki 
bo v soboto, 17. decembra 1994, v motelu Petrol Čatež s pričet-
kom ob 19.00 uri. Za zabavo bo skrbel ansambel Tonija Sotoška 
in humorist Sašo Hribar. Prijave s prispevkom sprejemajo v pi
sarni Obrtne zbornice Brežice do 15. decembra 1994. 

Srečanje upokojenih obrtnikov 
26. decembra, ob 13. uri, bo Obrtna zbornica Brežice organi

zirala že tradicionalno novoletno srečanje upokojenih obrtni
kov v restavraciji Blagovnice Brežice. 

Akcija — pomoč bolnemu otroku 
Obrtna zbornica Brežice je obravnavala primer 4—letne Pe

tre Denžič, ki je zaradi posledic hude bolezni ostala trajno pri
zadeta. Starša, občana Brežic, se ne moreta zavestno sprijazniti 
z dokončno diagnozo in želita storiti vse, kar je mogoče, za 
ozdravitev njune hčerke. Primer takšne bolezni je bil prvič opi
san v bolnišnici Great Ormond Street v Londonu in zato so se 
tudi odločili za pregled v tej bolnišnici. Preglede za malo pa
cientko plača Zavod za zdravstveno varstvo, spremstvo staršev 
je sicer nujno, vendar ga Zavod ne more kriti. 

Obrtniki in podjetniki, ki so že vajeni raznih vlog za finančno 
pomoč, bodo verjetno tudi ob tej priložnosti pripravljeni sodelo
vati s sredstvi, saj gre za zdravje otroka iz naše občine. 

Tudi brežiška obrtna zbornica bo namenila v ta humanitarni 
namen skromna sredstva, svojim članom pa priporoča, da se 
akciji pridružijo. Sredstva, ki ste jih pripravljeni nameniti za 
zdravje male Petre, lahko oddate v pisarni zbornice ali pa jih da
rujete staršem male Petre Denžič na naslov: Tanja in Srečko 
Denžič, Milavčeva 19, Brežice. 

Seja skupščine 
Brežice, 5. decembra — Na prvi konstitutivni seji so se sestali 

novi člani skupščine, izvoljeni na volitvah 18. novembra. Sezna
nili so se z delom zbornice v zadnjih letih, izvolili pa so tudi pred
sednika in nadzorni odbor zbornice. Predsednik v mandatnem 
obdobju 1994—98 je Franc Bratanič, člani nadzornega odbora 
pa so Marjan KranjČič, Jože Lončarič in Branko Šetinc. (Pripra
vil Galex) 

novod v letu 1991 je znašal 3,4 
milijonov nemških mark, pri
spevek iz republiškega prora
čuna v letu 1993 2 milijona, 
sredstva iz amortizacije in 
vzdrževanja v letu 1993/94 pa 
1,1 milijona mark. 

Namen dvoletne investicije 
je bil torej priključitev tretje 
turbine na zemeljski plin tako 
iz ekoloških kot ekonomskih 
razlogov. Zemeljski plin je 
najčistejše gorivo, njegova upo
raba pa bo zaščitila kraj pred 
emisijami. Stehnišnega vidika 
je plin sredstvo za najlažje 
pridobivanje energije. 

Za priključitev tretje turbine 
je bilo potrebno izvesti interni 
priključek med mirno — redu-
cerno postajo in turbino v dol
žini petsto petindvajset me
trov, dodati potrebne instalaci
je na plinski turbini in vgraditi 
nov računalnički sistem, ki 
omogoča povezavo z RCV, ki 
bo prevzel glavno vlogo uprav
ljanja pri pridobivanju energi
je. Strošek goriva za eno kilo-
vatno uro električne energije 
je deset pfenigov, kar pomeni, 
da so lahko konkurenčni osta
lim proizvajalcem. 

»To je vsekakor pomembna 

pridobitev,« je potrdil direktor 
elektrarne inženir Kurent. 
»Gre za prvo komercialno pro
izvodnjo električne energije iz 
zemeljskega plina, ki bo z de
setimi megavati dodatne va
riabilne moči med drugim za
polnila primanjkljaj električne 
energije zjutraj in zvečer.« Po 
ocenah republiških študij po
trebuje Slovenija še petdeset 
megavatov energije. Elektrar
na Brestanica zagotavlja tudi 
rezerve za JEK, saj lahko v 
primeru napake v petnajstih 
minutah omogoči polno moč 
turbine. 

Pridobljena strokovna zna
nja in preizkušena tehnika 
bosta v veliko pomoč pri dol
goročnih strategijah varčeva
nja in oskrbe Slovenije z ener
gijo. V prihodnosti namreč 
nameravajo še drugi dve tur
bini obnoviti in priključiti na 
zemeljski plin. 

Izvajalci preureditve TEB na 
zemeljski plin in povezave z 
RCV so nemško podjetje EGT, 
podjetje IBE, Merkur Kranj, 
Elektronabava, Promont Ljub
ljana, VGP Novo Mesto, Pe
trol, Eles in strokovnjaki TEB. 
(Monika Ban) 

V N I C A 

frekvenca: 
96,7 MHz 

105,2 MHz 
Naše oddaje 

lahko poslušate vsak dan 
med 15. in 19. uro, 

ob sobotah med 15. in 24. 
in ob nedeljah od 10. ure dalje. 

INSTALACIJE CENTRALNIH KURJAV, 
VODOVODNIH IN PLINSKIH NAPELJAV 

M A R T I N J A Z B I N Š E K 

(£) 0608/33-882; Mobitel 0609/613-459 
Dalmatinova 5; 68270 Krško 

Posavska banka ima prihodnost 

Nova pot z Novo 
ljubljansko banko 

dobili nove knjižice in račune, 
s katerimi bodo lahko naprej 
normalno poslovali na vseh 
enotah banke. 

O priključitvi Novi ljubljan
ski banki bodo odločali na 
zboru Posavske banke sredi 
decembra, ki bo tako postala 
filijala v sistemu Nove LB in bo 
pokrivala Posavje, del Dolenj
ske in del Štajerske. 

Velik vzrok za težave pri po
slovanju Posavske banke so 
Videm in ostala podjetja, del 
šibkega posavskega gospo
darstva. (Martin) 

Ljubljanska banka Posav
ska banka d.d. Krško se bo 
skoraj zagotovo priključila No
vi ljubljanski banki d.d..Ta 
sedaj že opravlja devizno po
slovanje Posavske banke, kar 
je posledica premajhnega de
leža jamstvenega kapitala. 

Posavska banka je sklenila 
dogovor z Novo ljubljansko 
banko zaradi zagotovitve nor
malnega deviznega poslova
nja z varčevalci, kar pomeni, 
da se glede njih situacija ni nič 
spremenila. Imetniki deviznih 
hranilnih vlog bodo ob prvem 
obisku pri bančnem okpnm 

Obrtna zbornica Slovenije 

Plačevanje cestnin po 
Evropi 

Obrtna zbornica Slovenije — sekcija za promet je posredova
la informacijo glede plačevanja cestnin v nekaterih evropskih 
državah, ki bodo veljale od 1.1.1995. Cestnina za tovornjake, ki 
so namenjeni izključno tovornemu prometu in imajo skupno do
voljeno težo najmanj 12 ton, bo v Nemčiji, Danski, Belgiji, Luk-
semburgu in Nizozemski 12 DEM/dan, 40 DEM/teden, 150 
DEM / mesec, 1.500 DEM / leto. Te cene veljajo za vozila, ki imajo 
največ 3 osi, za vozila s 4 osmi pa 12 DEM/dan, 66 DEM/teden, 
250 DEM/mesec, 2.500 DEM/leto. 

Dokaz o plačilu pristojbine je potrdilo, ki ga mora imeti voznik 
tovornjaka stalno pri sebi. Nabaviti ga je možno na črpalkah, 
počivališčih oz. na centralnih mestih ali na prodajnih mestih v 
bližini meje. Vsako potrdilo je mogoče uporabiti na avtocestah v 
vseh petih državah evropske skupnosti. Za voznike, ki potrdil ne 
bodo imeli, znaša kazen do 10.000 DEM. (Galex) 

Predlagamo 
K. 

Brežice, 2. decembra — 
»Vsi vemo in se tudi zaveda
mo, da je g. Kari Recer, direk
tor podjetja »VINO« Brežice in 
predsednik GZS OZP, v svo
jem mandatu vodenja »Vina« 
dosegel nepričakovane in nad
povprečne poslovne rezulta
te, podjetje pa je postavil v 
sam vrh pridelovalcev kako
vostnih vin in brezalkoholnih 
pijač ne le v slovenskem meri
lu, pač pa veliko širše. V ob
dobju, ko je veliko podobnih 
podjetij omejevalo proizvod
njo zaradi zahtevnosti tržišča 
in nekonkurenčnosti, je g. Re-
cerju uspelo, da so v »Vinu« 
Brežice podudbo iz leta v leto 
dopolnjevali z res izbranimi in 
kakovostnimi novitetami, za 
kar se mu kot njegovi znanci 
in prijatelji iskreno zahvalju-

pnznanie 
Recerja 

jemo in mu čestitamo. Glede 
na ugotovitev OZP pričaku
jemo, da bo naš predlog, da se 
g. Karlu Recerju dodeli Veliko 
priznanje GZS za njegovo 
uspešno in pogumno zastav
ljeno delo v »VINU« Brežice, 
podprt tudi v Ljubljani,« so bile 
besede direktorja GZS OZP g. 
Valentina Dvojmoča na redni 
seji OZP v Brežicah, (dama) 

Kadrovski delavci se združujejo 

Stanovske organizacije 
v okviru strok so nujne 

Sevnica — Dve desetletji v 
Posavju že deluje združenje 
kadrovskih delavcev, prej pod 
imenom Društvo kadrovskih 
delavcev Posavja, od letos pa 
se imenuje Posavsko združe
nje za kadrovsko dejavnost, 
ki šteje 45 članov iz vseh treh 
posavskih občin. 

V letošnjem letu je posav
sko združenje pripravilo dva 
strokovna seminarja, predvi
dena je bila tudi strokovna ek
skurzija, člani so se udeležili 
posveta kadrovskih delavcev 
v Portorožu, predstavnik zdru
ženja iz Posavja se je udeležil 
strokovnega seminarja de
lavcev kadrovskega področja, 
ki so prišli iz Italije, Avstrije in 
Slovenije, pripravili pa so tudi 
več rednih srečanj z 2avodom 
za zaposlovanje. 

Aktivnost združenja posav
skih kadrovskih delavcev bo v 
letu 1995 usmerjena_v tri po-
mebne sklope dela. Članstvo 
bo potrebno informirati o do
gajanju na trgu delovne sile, 
pri tem bodo sodelovali s po
datki Zavoda za zaposlovanje, 

Območna enota Sevnica. Pri 
izobraževanju članov bo po
udarek na sodobnih principih, 
načinih in metodah kadrov
skega delovanja. Tretji sklop 
dela pa predstavlja druženje 
oz. medsebojno spoznavanje 
članov preko strokovnih ek
skurzij in podobnih oblik dru
ženja, ki pa so v veliki meri 
odvisne od časa in finančnih 
sredstev. 

Kot nam je povedal pred
sednik Posavskega združenja 
kadrovskih delavcev Lado 
Močivnikdruštvo ob treh omen
jenih aktivnostih večjih real
nih ambicij nima. »Želimo si, 
da bi bili na strokovnem nivo
ju in ne bi zaostajali za drugimi 
področji dela (trženje, finan
ce),« je povedal Močivnik, ki je 
pristaš stanovskih organizacij 
in še dodal: »Povezovanje v 
okviru stroke pomeni ščitenje 
interesa etičnega merila stro
ke, ker pa ima naša stroka ve
liko opraviti z občutljivimi za
devami za ljudi, je to še 
pomembneje« (Galex) 
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KOŠARKA 

KK Brežice : KK Unika 
Postojna 7 0 167 (32:32) 

Brežice, 5. decembra — Brežičani 
so v ponedeljek odigrali preloženo 
tekmo 7. kola z ekipo Unika iz Po
stojne. Domači so slabo začeli in 
gostje so povedli z rezultatom 23:8. 
V nadaljevanju so domači precej bo
lje zaigrali v obrambi in z zanesljivimi 
meti jim je uspelo ob koncu prvega 
dela rezultat poravnati. Drugi del je 
bil izenačen in ekipi sta se menjavali 
v vodstvu, vendar pa večje razlike ni 
uspelo prigrati ne domačim ne go
stom. Zmago so si domači priigrali v 
zadnji minuti, ko so z boljšim izvaja
njem prostih metov zagotovili tesno 
zmago. 

KK Brežice: Jalovec, Antolovič 11, 
Horžen, Rozman 12, Krivokopič 14, 
Strgar, Rostohar, Salmič 2, Marčetič 
5, Krošelj 20, Kajba. (Jože Arh) 

K K B r e ž i c e i K K F e n i k s 
L j u b l j a n a 

8 9 : 5 8 ( 5 1 : 3 2 ) 
Brežice, 10. decembra — Domači 

so že od samega začetka zaigrali na
tančno v napadu in zanesljivo v 
obrambi. Gostje so se enakovredno 
kosali z domačimi le do 5. minute, 
nato pa so domači razliko povečeva

li iz minute v minuto. V začetku dru
gega polčasa so domači naredili ne
kaj napak, vendar pa gostje tega niso 
izkoristili. Trener je dal priložnost za 
igro tudi mlajšim igralcem, ki so na
daljevali s privlačno igro in zaneslji
vo zmagali. 

KK Brežice: Rozman 12, Strgar 2, 
Antolovič 26, Horžen 2, Krivokapič 
14, Vujanič, Rostohar 2, Jalovec, 
Salmič 9, Marčetč 19, Krošelj 8, Kaj
ba 3. (Joie Arh) 

KK Interier : KK Nova 
Gorica 

91 168(51 :30 ) 
Leskovec, 10. decembra — Igralci 

Interierja so v nadaljevanju A2 ko
šarkaške lige doma preprečljivo pre
magali košarkaše iz Nove Gorice. Z 
zanesljivo igro tako v napadu kot v 
obrambi so zmleli nasprotnika in po
večevali razliko iz minute v minuto. V 
ekipi Interierja so se z igro izkazali 
vsi igralci, ki so stopili na igrišče. Pri
ložnost sta dobila tudi najmlajša čla
na ekipe Rozman in Avsenak ter po
kazala, da lahko trener Durič nanju 
računa. 

KK Interier: Bordelius 4, Rozman 4, 
Lučev 5, Avsenak 4, Stevens 14, Za-
turovski 14, Ademi 17, Šantelj 12, 
Kraljevič 10, Samar 5. (Joie Arh) 

ROKOMET 

Prva slovenska liga 

RK Slovan t 
RK AFP Dobova 

1 5 : 1 8 ( 7 : 8 ) 
Ljubljana, 10. decembra — Igralci 

AFP-ja Dobove so dosegli pomemb
no zmago v gosteh, ko so po boljši 
igri skozi vso tekmo nadigrali ljub
ljanskega Slovana. Domači so na 

začetku povedli z rezultatom 3 : 1 , 
potem pa so gostje vzeli igro v svoje 
roke, prevzeli vodstvo in ga do konca 
srečanja niso izpustili. Tekmo je po
novno odločil vratar Denič, ki je letos 
v vrhunski formi. Pohvaliti velja tudi 
Stojakoviča, Glaserja in Mijačinovi-
ča, ki so kljub trdi obrambi zanesljivo 
zadevali. 

RK AFP Dobova: Marcola, Oapo 2, 
češnovar 1, Mijačinovič 4, Voglar, 
Žibert, Glaser 5, Kranjc 1, Denič, To
plak, Kekič, Stojakovič 5. (Jože Arh) 

Mijačinovič še vedno eden najboljših v ekipi 
AFP Dobove. 

Bata Deržič 
spet v Dobavi 

Letošnji prestopni rok je prinesel 
precej sprememb v sestavi ekip RK 
AFP Dobova in RK Interier Krško. 
Dobovska ekipa je ostala v enaki se
stavi, okrepitvi pa sta Robert Češno
var (Slovan) in Mirko Toplar (povrat
nik iz Avstrije). Po letu in pol sta se v 
domači klub vrnila tudi brata Deržič. 

Z odhodom Igorja in Sandija Der-
žiča je krški rokometni klub precej 
oslabljen, saj sta bila Deržiča nosilca 
igre RK Interier. Po napovedih pa naj 
bi za Krčane ponovno zaigrali Mar-
tinčič (imel je težave v prejšnjem 
prestopnem roku), Bernardič (pol le
ta ni treniral), dogovorili pa so se tudi 
z vratarjem Božičem, ki bo odigral še 
pol sezone. 

Kaj vsi ti prestopi pomenijo za oba 
kluba, pa bo razvidno od igralcev in 
njihovih iger v naslednjih srečanjih. 
(Jože Arh) 

Druga slovenska liga 

RK Radeče papir i 
RK Interier Krško 

21 : 23 (9:13) 
Radeče, 7. decembra — V zaosta

lem srečanju sta se pomerili ekipi iz 
Radeč in Krškega. V slabi tekmi so 
bili gostje boljši nasprotnik, saj so 

vodili tudi s šestimi zadetki razlike. 
Ob koncu srečanja je borbenim do
mačinom uspelo znižati razliko na 
dva zadetka razlike. Potek tekme sta 
v veliki meri krojila slaba sodnika, ki 
sta s svojimi odločitvami razburjala 
tako igralce obeh ekip kot tudi gle
dalce. Vodja krške ekipe Kozole sije 
s svojimi odločitvami prislužil diskva
lifikacijo, zato je bilo srečanje bolj 
podobno cirkusu kot rokometu. 

RK Radeče papir: Skušek, Pla
nine, Potočnik 6, Dobršek 4, Rizmal, 
Rus, Zahrastnik 4, Oblak 3, Mlakar, 
Sotlar 4, Mitič. 

RK Interier Krško: Imperl, Papež 4, 
Keše 1, Kukovica 6, Iskra 6, Levičar, 
Mašič 2, Urbanč 2, Bogovič 1, Dra-
gar 1. (Joie Arh) 

RK Pomurka Bakovci t 
RK Interier Krško 
2 4 : 2 8 ( 1 3 : 1 3 ) 

Bakovci, 10. decembra — Igralke 
Interierja v Bakovcih niso prikazali 
igre, ki jo je zahteval trener Kokalj, 
vendar so v zadnjih dvajsetih minu
tah le upravičili svoje mesto na les
tvici in zanesljivo zmagali. Izkazal se 
je vratar Imperl, omeniti velja tudi po
vratnika v ekipi Bernardiča in Mar
ti nčiča. 

RK Interier: Imperl, Papež 5, Keše, 
Kukavica 2, Iskra 8, Martinčič, Mašič 
3, Bernardič, Urbanč 3, Bogovič 4, 
Kozole, Dragar 3. (Jože Arh) 

KARATE 
Trener Horn zadovoljen 

V prejšnji številki smo poročali o 
nastopu karatelstov na državnem 
prvenstvu v Novi Gorici v katah In 
športnih borbah, kjer so se ob sev-
niških tekmovalcih dobro odrezali 
tudi karateistl Karate kluba Bresta
nica, ki so osvojili 2 bronasti medalji 
v športnih borabah. 

Ekipa brestaniškega kluba je v ka
tah osvojila 4. mesto, še boljši pa so 
bili rezultati v športnih borbah. V lah
ki kategoriji za mlajše mladince je 
Jože Pire osvojil 3. mesto, prav tako 
pa je tretje mesto v pelsrednji kate
goriji med starejšimi mladinci zase
del Siniša CimeŠa. Zelo dobro je na
stopil tudi Martin Hriberšek, ki se mu 

je za las izmuznila bronasta medalja 
v poltežki kategoriji. Tudi Damjan Fili 
je pristal na nehvaležnem 4. mestu. 

Trener Horn je o nastopu na dr
žavnem prvenstvu povedal: »To je 
velik uspeh za brestaniške karatei-
ste, ki vadijo petkrat tedensko v OŠ 
Brestanica. Več sem pričakoval v ka
tah, vendar je za klub kot je naš tudi 
takšen uspeh izredno dober. Vseka
kor bomo morali še veliko trenirati in 
nastopati, vendar brez večjih spon
zorjev to ne bo mogoče. Rezultati pa 
so vsekakor dober motiv za delo v 
prihodnje, vendar v okviru možnosti, 
ki jih imamo. (Galex) 

Ekipa Karate kluba Brestanica: Martin Hribšek, Siniia Cimeša, 
trener Franjo Horn, Jože Pire, Damjan Fila. 

s in otroke, za ženske ki 
Novoletni »opuit za gotoviaiko 

platno naj 10.080 SIT Je 19% 

NOV DELOVNI ČAS, VSAK DAN OD 
S - tth, OB SOBOTAH OD t - tih 

Stre l jan je 
Boštjan Arh tretji 

škofja Loka — V tretjem kolu tek
movanja za Pokal prijateljstva les-
kovški pionirji niso bili preveč uspeš
ni. Boštjan Arh je sicer zasedel treje 
mesto, vendar le z dvema »desetka-
ma« ni imel športne sreče. Povsem 
pa je odpovedal mladi Mišo Zorko, ki 
je v prvi seriji zadel le 71 krogov, v 
drugi seriji pa dosegel pričakovanih 
90 krogov. 

Rezultati posamezno: 1. Kastelic 
183,2. Dovč 183,3. Arh 182,25. Zor
ko Matej 172, 49. Zorko Mišo 161. 
(Joie Arh) 

PLES 

POPRAVEK 
V zadnji številki je v pri

spevku o plesu iz Velenja 
prišlo do neljube napake. 
Kdor dela, greši in tudi 
nam je to do neke mere 
dovoljeno, vendar pa v 
tem primeru napaka ni av
torjeva. Zagodel nam jo je 
računalnik, vendar je s 
tem vseeno narejena kri
vica nekaterim posamez
nikom. Zato se jim v na
šem in računalnikovem 
imenu opravičujemo. 

Najboljši rezultat v latin-
skoameriških plesih sta do
segla Jaka Piltaver in Tina 
Korber z 8. mestom ter 
Marko Babic in Sanja An-
tolič, ki sta si priplesala 10. 
mesto. Blizu polfinala sta 
bila tudi Uroš Rogič in 
Anja Žvab, ki sta se uvrsti
la na 14. mesto. 

Za napako se še enkrat 
opravičujemo. (Športna re
dakcija) 

Puška 

SD Kranj: SD leskovec 
1 6 8 6 : 1 7 0 7 

Kranj — Leskovški strelci so v 5. 
kolu II. slovenske strelske lige v go
steh premagali eno najmočnejših 
ekip v ligi. Z zmago so se domači uč
vrstili v vodstvu, saj beležijo pet 
zmag. Rezultat, ki so ga dosegli v 
Kranju, zadošča tudi za zmago v pr-
voligaških dvobojih. Posebej sta se 
izkazala Tina Grabnar in Danilo 
Bencin. 

SD Leskovec: Bencin 563, Grab
nar 565, Župane 578 9. (Joie Arh) 

Krmelj, 11. decembra — Trinaj
stega šahovskega memoriala Borisa 
Majcna se je udeležilo 10 štiričlan
skih ekip in 28 tekmovalcev v posa
mični konkurenci iz Krmelja, Miren-
ske Doline in Sevnice. Ekipno je 
zmagala ekipa ŠK Milan Majcen 
Sevnica (Povše, Mesojedec, Kuzmič 
in Grilc) z 34 točkami pred ekipo 
Bratje Blas (Itik, Rudi, Janko, Jože), 
treje mesto pa je osvojila druga eki
pa sevniškega kluba. 

Med posamezniki je zmagal Janko 
Blas, sledita Jože Kolman in Zvonko 
Mesojedec (vsi ŠK Milan Majcen). 
(Galex) 

Sevnica, 10. decembra — ŠK Mi
lan Majcen in OŠ Savo Kladnik sta ' 
pripravila šahovsko prvenstvo za"' 
osnovnošolce za leto 1995. Tekmo
valo je 22 fantov in 10 deklet v štirih 
starostnih skupinah. Med dečki do 
10 let je zmagal Alen Dragar (Loka), 
pri deklicah pa Vesna Knez (Loki). 
Med dečki do 12 let je prvo mesto 
osvojil Aleš Lončar (Blanca), Alenka 
Radej (Blanca) pa je bila najboljša 
med deklicami. Matjaž Kranjc(Sev-
nica) je zbral največ točk v kategoriji 
do 14 let, v isti starostni skupini je 
zmagala Mojca Grilc (Sevnica). V 
najstarejši kategoriji je pri fantih 
zmagal Tomaž Govekar (Sevnica). 
(Galex) 

Uspešna sezona 
Kolesarjev krškega 

Savaprojekta 
Kolesarji kolesarskega društva Sa-

vaprojekt so letošnjo sezono že 
končali, v teku pa so tudi že priprave 
na novo, po pričakovanju še bolj 
uspešno sezono. Vrhunski rezultati 
v vseh kategorijah, kljub ne naju
godnejšemu finančnem stanju, so 
dokaz dobrega dela trenerjev (Sta
ne Kranjec, Stojan Kajba in Evin 
Perčič) in tudi vodstva kluba. 

Najboljše rezultate so dosegli ko
lesarji v mlajših kategorijah, čeprav 
tudi dosežki starejših selekcij niso 
zanemarljivi. Najuspešnejši kolesar 
v letošnji sezoni je bil 16-letni mlajši 
mladinec Uroš Dular, ki je zabeležil 
17. uvrstitev med prvo peterico na 
državnih in mednarodnih dirkah. 
Navajamo nekaj večjih uspehov: 2. 
mesto na letošnjem DP v Tržiču, 
2mesto za Pokal Slovenije, 3 zmage 
na mednarodnih dirkah po Italiji. Du
lar je tudi kandidat za reprezentanco 
Slovenije, ki bo leta 1995 odpotovala 
v Veliko Britanijo na olimpijado mla
dih. 

Uspešni so bili tudi ostali mlajši 
mladinci, med katerimi naj omenimo 
debitanta Marka Golobica, ki je do
segel dobre rezultate (3 uvrstitve 
med deseterico v Italiji, 7. mesto v 

Avstriji). Kolesarji v kategoriji dečkov 
A (David Vižantin, Dejan Znidaršič, 
Primož Četrtič, Gregor Zagorc) so na 
veledromu v Kranju osvojili moštveni 
državni naslov. Veliko smolo na 
omenjenem tekmovanju pa je imel 
Damjan Prevejšek, ki se je na ogre
vanju poškodoval in ni nastopil v 
ekipi. Vsekakor pa bi njegov nastop 
pripomogel še k boljšemu rezultatu. 
Omeniti velja tudi uspešne nastope 
dečkov B, še posebej na dirkah po 
Avstriji (gorska dirka, kronometer, 
sprint). 

Med člani so tekmovali Jože Zu
pane, Tomaž Malik in David Dremelj, 
ki so na dirkah doma, v Slovaški, 
Madžarski, Avstriji in Hrvaški dosegli 
nekaj lepih uvrstitev. Veliko je še do
brih rezultatov v vseh kategorijah, 
vendar vseh ne moremo objaviti za
radi omejitve prostora. 

Dosežki v letošnji sezoni so zelo 
dobra vzpodbuda za delo v prihodnji 
sezoni. Ambicije po še uspešnejših 
rezultatih so vsekakor velike in vod
stvo kluba se zaveda, da so tekmo
valci ob dobri finančni podlagi spo
sobni dosegati vrhunske rezultate. 
(Galex) 

GIMNASTIKA 
Gym Rain prvi 

Ljubljana, 10. decembra — Telovadke brežiškega kluba Gym 
Rain v postavi Tina in Nina Vareško ter Marjana Jurovič so osvo
jile 1. mesto s 101 točko. V posamezni razvrstitvi so telovadke 
zasedle naslednje uvrstitve: 5. Nina Vareško, 6. Marjana Jurovič, 
9. Tina Vareško. (Galex) 

Naši športniki Posavja 
za leto 1994 

Skupno število glasovnic, ki smo jih prejeli v uredniš
tvo, je močno naraslo in sedaj znaša 589, neveljavnih pa 
smo prejeli 42 (smo jih že izločili). Prišlo je tudi do neka
terih sprememb v vrstnem redu, vendar je še dovolj ča
sa, da ga s svojimi glasovnicami spremenite. Glasovnice 
bomo sprejemali do 31. decembra letošnjega leta, zato 
bo vsekakor pomemben finiš. 

Športniki: Imperl 135, Lekše 132, Župane 70, Rovan 
61, Povhe 53, Dular 20, Herakovič 17, Grojzdek 10, Orač 
4, Kos 4, Vaš 4, Stopar 2, Božovič 2, Kevo 2, Kranjc 2, 
Avsenak 1, Lisec 1, Lučev 1, Kranjc 1, Povše 1. Športni
ce: Repec N. 118, Pribošič 100, Ivanovič 88, Grabnar 46, 
Repec A. 39, Lopatic 39, Sluga 11, Radišek 10, Leskov-
šek 2, Pere 1. Ekipe: ženska štafeta PK Celulozar 178, 
KK Interier 122, mladinska ekipa NK Krško 105, Speed-
way Krško 30, AK Fit Brežice 25, RK Interier 17, RK AFP 
Dobova 16, Karate klub Sevnica 13, Karate klub Bresta
nica 8, Savaprojekt 8, MNZ Allo, Allo 6, ŠK Triglav Krško 
3, plesni par Sebastjan Vodlan in Urška Klakočar 2, SD 
Leskovec 1, Revolver Shooting Club 1, Karate klub 
Krško. 

V pričakovanju vaših glasovnic vas lepo pozdrav
ljamo! 

Športno uredništvo 

GLASUJEM 
->Š 

Kupon št. 6 

— za našega športnika 

— za našo športnico 

— za ekipo (moško ali žensko) 

Priimek in ime 

Naslov 

Kraj 
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Studio Rhea Silvia — 
masaža in nega telesa 

Krško, decembra — Krško 
je dobilo kozmetični in fitness 
center, ki ga je konec no
vembra odprla Dušica Hrast
nik na CKŽ 58. Ponudba 
športnih in kozmetičnih stori
tev v tej občini je s tem 
pestrejša. 

V prijetnih prostorih, opre
mljenih z najsodobnejšimi na
pravami, nudijo fitness, turško 
kopel, solarij ter klasično koz
metiko. V njen okvir spadajo 
nega obraza in dekolteja, linf-
nadrenaža, zdravljenje in od
pravljanje celulita, terapija pro
ti bolečinam, toniti kacijski tret-
mani, hujšanje, pasivna gim
nastika ter trajno odpravljanje 
dlačic. Kozmetične storitve op
ravlja lastnica sama, pod 
strokovnim vodstvom pa po
teka tudi fitness. 

Studio Rhea Silvia je odprt 
vsak dan od 9. do 22. ure, za 
vsak obisk pa je obvezno 
vnaprejšnje naročanje (tele
fonska številka je 0608/ 
21-781). 

Cene so zelo ugodne. Poleg 
tega pa nudijo še dodatne 

ugodnosti pri nakupu meseč
ne karte dobite za nagrado 
brezplačno enkratno upora 
bo turške kopeli, pri polletni 
trikratno, pri nakupu letne pa 
šestkratno. Poleg že omenje
nega pa lahko polletne in let
ne naročnine za fitness po
ravnate v treh ali štirih obro
kih. 

Obiščite Studio Rhea Silvia, 
kjer boste gotovo našli kaj 
zase. (Linda) 

V 

FČ UGODNIH CENAH VAM - « - Jc-fr' 
NUDIMO VSAKODNEVNO 
SVEŽE MALICE. JEDI PO 

i NAROČILU TER TOPLE IN 
HLADNE NAPITKE. 

DELOVNIČAS: Ž A D O V I N E K 3 8 
OD7-1S URE (CARINARNA - SOP - PPO) 

OB SOBOTAH IN NEDELJAH ZAPRTO ZA ZAKLJUČENE SKUPINE DO 
M OSEB. ODPRTO PO DOGOVORU. SPREJEMAMO NAROČILA ZA 
POROKE, SEDMINE, ZABAVE ... 
T E L E F O N V L O K A L U : 21 - 2 1 1 , D O M A : 32 - 4 7 7 

OBIŠČITE NAS V OKREPČEVALNICI "TOLAR" PRI CARINI V KRŠKEM. 
TER PREPRIČAJTE SE O NAŠI KVALITETNI PONUDBI. VABLJENI! 

via 

ZZR kolportaža 
Razno« časopisov 
in reklamnega 
materiala 

Gazvoda Andrej s.p. 
Kostanjevica na Krki 

Tel.:0608/87-272 

CVETLIČARNA 

ARH 
CIRILA 

ul. Talcev 2 
68311 
Kostanjevica na Krki 

Trg borcev 6 
68273 Leskovec/Krško 

Tel.: 0608/33 - 680 

RZ35D .„,. 
CESTA 4. JI U J A 12« 

KRŠKO 68270, * 33 429 

- ZAKLJVČNA DF.I.A V 
GRADBENIŠTVU 

- SI.IKOPLESKAR.SkA DELA 
- STEKLARSKA DELA 

iiCui J n u a MUH \mm L<L 

Finančne in računovodske storitve, Krško d.0.0. 

Centrala: 
Cankarjeva 3 
68270 Krško 
Tel.:0608/22-505 
Tel/fitt.: 0608/22 -105 

Podružnic«: 
Makler do o. Novo mesto 
Na Loko 2 
68000 Novo mesto 
Tel./&x.: 068/321-251 

OPRAVLJA ZA PODJETJA IN 
OBRTNIKE 

vodenja poslovnih knjig 
davčno svetovanje 
interne revizije poslovanja 
tolarski in devizni plačilni promet 
depozit no - kreditno poslovanje 
izterjava plačil, multilateralne kompenzacije 
doma in v tujini, cesije, asignacije 

^[lavtoiine 
^ l ^ ~ ^ trgovina in servis d.o.o. 

NOVOLETNI POPUSTI ZA VSA VOZILA ŠKODE 
- ZELO UGODNI KREDITNI POGOJI 

- ODKUP RABLJENIH VOZIL 

Krško, Bohoričeva 20, Tel.: 0608/31-218, Fax: 0608/33 - 118 

RIBIŠKA DRUŽINA 
Brestanica - Krško 

Obvešča svoje člane, da lahko plačajo 
članarino za leto 1995 vsako sredo 
soboto od 17-19 h na ribniku v 

UtAČKOVCIH. 
Odbor RD 

KEMIČNA ČISTILNICA IN PRALNICA 

NUDIMO VAM: - pranje od posteljnine do delovnih oblek 
- kenučno fit*6enje vseh vrst oblek 

- čiščenje posteljnine MER1NOS - MERIMA 

Odprto vsakdan od6.00 do 16.00, sobota od 7.00 do 13.00 

ZDENKO PAOEK & P., TOVARNIŠKA 1 «27» KRŠKO, 
TEL.. 21184 

ZTJftS c(.».». 
68270 Krško, CKŽ 23. 

BARCODE 
računalniška izdelava, priprava za 
tiskanje in razmnoževanje vseh 
vrst črtnih kod, tel-fax 0608 21-825 

MALI OGLASI 
V Krškem najamem neopre-
mljeno, ogrevano enosobno 
stanovanje s telefonom. Po
nudbe pod: »Predplačilo«. 
Prodam poslovnostanovanj-
ski kompleks, štiri parcele po 
10 arov na območju Gmajne v 
Leskovcu pri Krškem. Tel.: 
33-608. 
Prodam obnovljen klavir. Tel.: 
33-608. 
Najamem opremljeno eno-, 
dvo- ali dvoinpolsobno stano
vanje s telefonom v Krškem 
ali okolici. Tel. (zvečer): 
21-757. 
Prodam S00 kg ovsa. Tel.: 
84-733. 
Prodam stare razglednice in 
star denar. Naslov v uredniš
tvu. 
Prodam termoakumulacijsko 
peč, kurjeno eno sezono, po 
ugodni ceni. Interesenti naj se 
zglasijo na naslov: Marija Kor-
man, CKŽ 30, Krško. 
Kupim stare kovance, stripe 
različnih zvrst, stare sloven
ske romane do leta 1918. 
Možna menjava. Tel.: 67-333 
(Marko). 

Kino Kostanjevica 
17. XII. ob 18. in 20.30 uri: 
FORREST GUMP, komedija 

(j£) KANJA gijL, 
Cestna oprema 

Projtktivu 
Brege «8, 

68273 Leškorec 
Tel/fas: 0608/22-098 

tel: 0608/21-114 
Kanja projektiva, Kanja cestna oprema; Brege 68, Leskovec 
objavlja prosta delovna mesta: 
I. »KANJA« projektiva: 
1. Dipl. ing. gradbeništva in tri leta delovnih izkušenj oz. 

ing. gradbeništva in pet let delovnih izkušenj. 
2. Dipl. ing. geodezi je in tri leta delovnih izkušenj oz. ing. 

geodezije in pet let delovnih izkušenj. 
I I . » K A N J A « cestna oprema: 
1. Opravl janje del in nalog računovodje ter vodenja finanč

nih poslov podjetja. 
Pogoji: srednja ekonomska šola in šest let delovnih izkušenj 
oz. višja ekonomska šola in tri leta delovnih izkušenj. 
Razpisana delovna mesta so za nedoločen čas s tr imeseč
nim poskusnim delom. Kandidati naj pošljejo pisne prijave z 
opisom dosedanjega dela in izkušenj ter dokazili o izpolnje
vanju pogojev v desetih dneh po objavi na naš naslov. 

SOBOSI.IKAR IN PLESKAR 
BARBlf ANTON 
CKŽ 88 KRŠKO 
S 0608/32 - 620 

KOZMETIČNI SALON 
BlOIiNEA 

Nudi: - nega obraia, 
- pedikura 

- depilactje . . . 
MOJCA PEVEC. C. 4. Julija 59. Kriko 

Tel.: 0603/32 - 727 (po 20. uri) 

PRIVOŠČITE SVOJIM OČEM NAJBOIJŽE 

SEVNICA 
TRG SVOBODE H A 

TEL: 41 641 
OPTIKA 

BAUTIN 
KRŠKO 

DALMATINOVA 1 
TEL 22 812 

IZDELAVA OČAL VSEH VRST 
POPUSTI PRI IZDELAV/ OČAL NA RECEPT 

OKVIRJI IN LEČE NAJBOLJ PRIZNANIH PROIZVAJALCEV 
SREDSTVA ZA NEGO KONTAKTNIH LEČ 

VRTNI CENTER & CVETLIČARNA 
CKŽ 65 a - 68270 Krško - 9 0608/31-457 - tel./fax 21- 457 

VRTNARIJA - JELŠE 25 - LESKOVEC/KR$KO -
• 0608/75 - 790 

^MM^ 

CMKI 
OD PONEDELJKA DO PETKA 7 00 DO 19 00. V SOBOTO 

7 00DO 17 00. IN V NEDELJO 800DO 11 00 

IGRADINGI 
podjetje za gradbeništvo, proizvodnjo, trgovino 
in storitve d.o.o. 
Tel/FAX: 0608/70-145, 79-206 

Veliki dol 46, Koprivnica; Posl. Brestanica, CPB 20 

»Kino servis« Brežice 
15. XII. ob 20. uri in 16., 17. in 
18. XII. od 18. in 20. uri. PO
BEG IZ EPSOLOMA, akcija 

Kino Krško 
14. in 15. XII. ob 18. uri: NA 
ZAHOD, ameriški avanturistič

ni film 
16. XII. ob 20. uri in 17. in 18. 
XII. ob 18. uri: PRVA LIGA, 
ameriška komedija 

19. XII. ob 18. uri: V ZRAKU, 
ameriški mladinski film 

* 8 « C O 
KRŠKO, Dalmatinova 3, Tel.: 0608/33-029, CATESKE TOPLICE, Tel.: 0608/35-055 

poleg igrač vseh vrst vam nudimo še trenirke, majice, puloverje, žoge, rolerje 
kotalke, rolke, video igre, športne torbe in nahrbtnike, makete, družabne igre 

http://SI.IKOPLESKAR.SkA
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Na podlagi 7. člena Pravilnika o dodeljevanju posojil 
za pospeševanje ustanavljanja novih delovnih mest v 
malem gospodarstvu v občini Krško (Ur.list RS, št. 
66/1993) je izvršni svet Skupščine občine Krško na svoji 

seji dne 30.11.1994 sprejel sklep, da objavi 

R A Z P I S 
ZA DODELITEV SREDSTEV ZA 

SUBVENCIONIRANJE REALNE OBRESTNE MERE 
IZ OBČINSKEGA PRORAČUNA ZA 

POSPEŠEVANJE MALEGA GOSPODARSTVA 
V OBČINI KRŠKO 

VSEBINA IN POGOJI RAZPISA 

1) Sredstva za kredite zna
šajo do 40.000.000 SIT. 
Predračunska vrednost po
samezne investicije ne sme 
presegati 500.000 DEM v 
tolarski protivrednosti. 
2) Sredstva v obliki sub
vencioniranja realne ob
restne mere iz občinskega 
proračuna se za isti pro
gram dodeljujejo le enkrat, 

in sicer za naslednje na
mene: 
- nakup, graditev, prenova 
in adaptacija prostorov v 
stanovanjskih in drugih go
spodarskih objektih, na
menjenih za poslovno de
javnost, 

- nakup nove opreme in 
generalna obnova obsto

ječe opreme za proizvod
njo, 
- uvajanje sodobnih tehno
logij. 
3) Za sredstva za razvoj 
lahko zaprosijo naslednji 
prosilci: 
- podjetniki posamezniki -
obrtniki, fizične osebe, ki 
opravljajo samostojno de
javnost po drugih zakonih, 
- podjetja v zasebni in me
šani lastnini z do 20 zapo
slenimi, - občani, ki so pri 
pristojnem občinskem 
upravnem organu vložili 
zahtevo za izdajo dovolje
nja o izpolnjevanju pogo
jev oziroma na pristojnem 
sodišču priglasitev za vpis 
v sodni register, da izpol
njujejo pogoje za pridobi
tev dovoljenja. Sedež firme 
in poslovni prostori morajo 
biti na območju občine 
Krško. 
4) Višina subvencioniranja 

obrestne mere znaša do 
10 (deset) odstotnih točk 
realne obrestne mere po
slovne banke ali druge fi
nančne institucije, pri če
mer se realna vrednost 
glavnice ne sme zmanjšati. 
5) Doba vračanja posojila 
ne sme biti daljša od 5 (pet) 
let. 
6) Razpis za pridobitev 
sredstev po tem razpisu 
traja do 10.1.1995. 
7) Vloge za subvencioni
ranje obrestne mere s pri
logami vlože interesenti na 
naslov: SKUPŠČINA OB
ČINE KRŠKO, Sekretariat 
za razvoj, urejanje prosto
ra, varstvo okolja in uprav
ne zadeve, Krško, CKŽ 14 
(informacije na tel. št.: 22-
771 int. 293 ali osebno v 
sobišt.212). 
Nepopolnih vlog ne bomo 
upoštevali. 
8) Prosilec mora k vlogi pri
ložiti še naslednjo doku

mentacijo: 
- poslovni načrt ali investi
cijski program, iz katerega 
so razvidni viri financiranja 
investicije, kjer mora biti 
najmanj 50% lastnih sred
stev predračunske vred
nosti investicije, 
- sklep oziroma pogodbo z 
banko ali drugo finančno 
organizacijo o odobritvi po
sojila, 
- dokazilo o poravnanih 
davkih in prispevkih. 
9) Izvršni svet skupščine 
občine Krško oziroma nje
gov pravni naslednik bo 
sprejel sklep o dodelitvi 
sredstev za subvencioni
ranje realne obrestne me
re v 30 dneh po dnevu po
teka roka za vložitev vlog. 
Sklep o dodelitvi posojila 
bo posredovan prosilcem 
najkasneje v roku 8 dni po 
sprejemu. Sredstva za sub
vencioniranje obrestne me
re se odobrijo samo za no

va posojila. 
10) Za subvencioniranje 
obrestne mere se med 
upravičencem, izvršnim 
svetom oziroma njegovim 
pravnim naslednikom in fi
nančno institucijo sklene 
pogodba. V pogodbi se do
loči, da prosilec najprej 
poravna svoje obveznosti, 
glavnico in obresti kredi-
todajalcu, ki ga je krediti
ral. Na zahtevo kreditoje
malca se na podlagi doka
zil o obračunu in plačilu 
obresti povrne subvencio
nirani del obresti. 
11) V primeru nenamen
ske porabe posojila mora 
prejemnik sredstev za raz
voj v celoti vrniti prejeta 
sredstva skladno s skle
njeno pogodbo. 
Številka: 7-403-233/94 
Datum: 30.11.1994 

Predsednik 
izvršnega sveta: 

Herman KUNEJ, dipl.ing. 

SlLKJM IRAD6do.o. 
export - import C. 4. Julijo 62 /B KRŠKO 

TeL060V22-271 
VELIKA PREDNOVOLETNA PRODAJA 

IZDELKOV IZ KITAJSKEGA PORCELANA 
NUDIMO VAM ROČNO POSLIKANE IZDELKE IZ KITAJSKEGA PORCELANA 
(UMETNIŠKE KOPIJE ANTIČNIH PRIZOROV IZ KITAJSKE ZGODOVINE) 
-VAZE 

-ŠATUUE 
-SVEČNIKI 

PEPELNIKI 
-ČAJNI SERVIS 

TER JEDILNI SERVIS - RIŽEV VZOREC 
V Kulturnem domu Krško v času od 14. -16. decembra 1994 

14., 15., 16., od 9. -18. ure, od 20. do 29. pa nas najdete na novoletnem sejmu v Kršken 
UGODNE CENE, PLAČILO NA VEČ ČEKOV. 

VABLJENI! 

J 
fa d.o.o. 

inženiring 
IR INŽENIRING D.O.O. KRŠKO, 

KULTURNI DOM KRŠKO, 
STIL INGENEERING D.O.O. LJUBUANA 

NOVOLETNI PRODAJNI SEJEM 94 
v Kulturnem domu Krško in na ploščadi 

pred njim 
OD 20. DO 29. DECEMBRA 1994 

Ponedeljek, 19.12. — TIČEV JAKA, 
igrica za otroke vseh starosti pravlji
ca o otroški duši in dobroti, polna ča
robnosti, v kateri ljubezen vse pre
maga. Izvaja SLG Celje. (Ob 9.30 in 
11.00 uri za vrtce in učence osnov
nih iol, ob 15.30 uri za otroke in 
starte.) 

Torek, 20.12. — Ob 10. uri OTVO
RITEV NOVOLETNEGA SEJMA V 
KDK, ob 15.30 uri MOJA PUNCA 2 
(film). V drugem delu priljubljene 
romantične komedije boste sprem
ljali Harryjevo hčer Vado na potova
nju v Los Angeles novim dogodivš
činam naproti. Duhovito in čustveno 
nadaljevanje popularnega prvega 
dela. Ob 18.30 uri RAZVEDRILNI 
VEČER ljubiteljskih kulturnih skupin. 

Sreda, 21.12. — ŽOGICA MARO-
GICA, po vsem svetu znana lutkovna 
predstava, ki jo Mariborsko lutkovno 
gledališče posveča velikemu mojs-

SPOŠTOVANI! 

Leto je hitro minilo in zopet prihajajo 
najlepši prazniki, prijeten, topel in 
čarobni božični večer ter razigrani 
novoletni dnevi. V Kulturnem domu 
Krško smo pripravili kulturni pro
gram za Veseli december in s sode
lavci tudi novoletni sejem, kjer boste 
izbirali darila za svoje najdražje. Vse 
to in še več se bo dogajalo v KDK od 
20 do 29. decembra med 9. in 21. uro 
(razen na božični dan). S pestrim 
programom (lutkovnih igric, filmov 
za mladino, plesa in glasbe ...) Vam 
želimo izreči mnogo lepih misli, ki 
naj Vas spremljajo skozi novo leto 
1995. Vse to pa združujemo z željo, 
da PREŽIVITE VESELE BOŽIČNE 
PRAZNIKE IN SREČNO NOVO LETO 
1995! 

tru lutk Antonu Jezovšku. Predstava 
je primerna za otroke od 3. leta dalje. 
(Ob 9.30 in 11.00 uri za vrtce in 
učence nižje stopnje osnovnih iol, 
ob 15.30 uri za otroke in starše.) 

Četrtek, 22.12. — MOJA PUNCA 2 
(film). (Ob 9.30 in 11. url za učence 
osnovnih iol, ob 15.30 uri za otroke 
in starše.) Ob 18.30 uri PLESNA 
ŠOLA KRŠKO ZA STARŠE IN DRU
GE OBČANE POSAVJA (organizator 
Pš Krško). 

Petek, 23.12. — DENIS POKORA 
(film). Saj ga že poznate, kajne? De
nis si ne želi pustošenja, le nezgoda 
innavihanostga spremljata povsod, 
ko v svoji otroški domišljiji raziskuje 
brezskrbni svet ... Odlična igralska 
zasedba in Oskar skladatelju Jerrvju 
Goldsmithu (Forever Young). (Ob 
9.30 In 11. uri za učence osnovnih 
šol, ob 15.30 uri za otroke in starše). 
Ob 18.30 uri RIBNIŠKI OKTET ob 
15-letnici zopet v KDK. 

Sobota, 24.12. — DENIS POKO
RA (film. (Ob 11.00 uri za učence 
osnovnih iol, ob 15.30 uri za otroke 
in starše.) 

Nedelja, 25.12. — BOŽIČNI DAN 
— družinski praznik (sejem zaprt) 

Ponedeljek, 26.12. — ČAROBNI 
VRT (film) je zgodba o ljubezni in pri
jateljstvu treh osamljenih otrok, ki se 
zatekajo v čudoviti vrt, kjer se ozdra
vi še tako ranjena duša in še tako 
bolno telo. Čudoviti svet rastlin do
polnjujejo razne živali, ljubljenci 
otrok vsega sveta. Priporočamo učen
cem višjih razredov osnovne šole in 
dijakom. (Ob 11.00 uri za učence 
osnovnih šol, dijake, otroke in star
še.) Ob 18.30 uri PRAZNIČNI PO
ZDRAV DNEVU SAMOSTOJNOSTI 
(program ZKO, GŠ in KD Krško). 

Torek, 27.12. — STRAHEC PLU-
FFF je prisrčna zgodbica o straho
petnem Strahcu PLUFFFU, ki poma
ga rešiti deklico LUCIJO, LUČO, 
LUČKO, ki jo je ukradel ENOOKI 
GUSAR, o treh »hrabrih« mornarjih 
in »strašilno« strašni družini strahov. 
Se bojite strahov? Seveda ne, saj 
strah, strah, strah ima velike oči, zno
traj je votel, ga zunaj nič ni! Izvaja 
»MOJE GLEDALIŠČE«, Kulturni 
dom Španski borci Ljubljana. (Ob 
11.00 uri za vrtce in učence 
osnovnih iol, ob 15.30 uri za otroke 
in starše.) Ob 18.30 uri ČAROBNI 
VRT (film). 

Sreda, 28.12. — WILLY (film), 
ameriška mladinska melodrama vas 
bo prav gotovo prevzela, saj prikazu -
je nenavadno, vendar tesno prija
teljstvo med fantičem in ubijalskim 
kitom, ki so ga zaprli v utesnjen ba
zen. Brez neomejenih morskih pro
stranstev pa zanj ni življenja ... Film 
je primeren predvsem za učence ni
žjih razredov osnovnih šol. (Ob 
11.00 uri za nižjo stopnjo učencev 
osnovnih šol, ob 15.30 uri za otroke 
in starše.) Ob 18.30 uri S PESMIJO 
SLOVENSKEGA OKTETA. Več kot 
40 let je minilo, odkar je bil ustanov
ljen Slovenski oktet Pevcem s pre
lepimi glasovi in srcem na prvem 
mestu ni bilo težko osvojiti poslušal
ce doma in po svetu, saj pojejo vse 
od korala do del sodobnih skladate
ljev, folkloro z vsega sveta in pred4 
vsem še vedno slovensko pesem ... 

Četrtek, 29.12. - WILLY (f|lm). 
(Ob 11.00 url za učence osnovnih 
iol, otroke In starie). Ob 18.30 uri 
POZDRAV NOVEMU LETU '95! Raz
vedrilni program ob zaključku novo
letnega sejma. 

• 

Republiški zavod 
za zaposlovanje 

Prosta delovna mesta s 
pogoji za zasedbo 

Občina Krško 
Delavec brez poklica 
Upravljalec pralnice 3; 

določen Čas 6 mes.; jeziki: 
slovenski jezik — govorno 
in pisno; ostali pogoji: zap. 
za 6 mes. z možnostjo 
daljše zaposl.; do 15.12.94; 
Vitacel, d.d. Ljubljana eno
ta Krško, Puharjeva 10, 
Lajubljana 

Strojni mehanik 
Pripravnik; določen čas 

6 mes.; jeziki: slovenski je
zik —govorno in pisno; 
ostali pogoji: zaželjen od
služen vojaški rok; do 
15.12.94; Videm papir Kr
ško, Tovarniška ulica 18, 
Krško 

Občina Brežice 
Učitelj razrednega po

uka 
Učitelj razrednega po

uka; določen čas 12. mes.; 
ostali pogoji: dol. čas — 
nadomeščanje porodni
ške; do 15.12.94; Osnovna 
šola Maksa Pleteršnika Pi-
šece, Pišece 34 

Občina Sevnica 
Dipl. ekonomist za ana

lize in planiranje 
Vod. odd. za progr. zap. 

v OE Sev.; nedoločen čas; 
36 mes. delovnih izkušenj; 
jeziki: slovenski jezik — 
govorno in pisno; ostali 
pogoji: ekon. organiz. ali 
soc. smer, pos. d. 3m, dr-
žrs; do 21.12.94; Republi
ški zavod za zaposlovanje 
območna enota Sevnica, 
Trg svobode 32, Sevnica 
— Prijave sprejeme RZZ 
Glinška 12, Ljubljana 

REPUBLIKA SLOVENIJA 
OBČINA KRŠKO 
Sekretariat za notranje 
zadeve in občo upravo 

O B V E S T I L O 
Obveščamo krajane KS 
Zdole, da vsako sredo, od 
7.12.1994 dalje, med 8. in 
12. uro dela v prostorih KS 
delavka Sekretariata za no
tranje zadeve in občo upra
vo občine Krško. 
V tem času lahko dobite 
vse informacije s področja 
dela omenjenega sekreta
riata in opravit^ 

-• 

— prijavo rojstva ali smrti 
— sestavo smrtovnice 
— prijavo začasnega ali 
stalnega prebivališča 
— dobite potrdila o stal
nem prebivališču ali skup
nem gospodinjstvu 
— oddate vloge za osebne 
izkaznice 
— dobite zdravstvena spri
čevala za živali 
Za vse ostale informacije 
pokličite Sekretariat za no-
traje zadeve občine Krško, 
tel. 22-771. 

SEKRETARIAT 
Miloš KUKOVIČIČ 

g* SIDRO d.o.o. 

Pooblaščeni prodajalce 

NUDIMO VAM: 
- motorne žage 
- motorne kose 
- škropilnice 
- vrtalnike za zemljo 
- rezalec betona 
- olje STIH L za mešanico 
- bio olje STIHL za verige 
- originalne rezervne dele 

MOŽNOST PLAČILA: na 4 čeke (I + 3), 
gotovinski popust 

Hočevarjev trg 5 Krško (pri tehnični Soli) 
« 0608/33 - 359 
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Počasi nam vsem zaposle
nim »prihaja«|da bo naša po
kojnina nekako drugačna kot 
je današnja. Čedalje več nas 
bo med upokojenci, pokoj
ninski kolač pa ne bo ostajal 
isti. Zaradi zmanjševanja ak
tivne populacije bo čedalje 
manj dotoka sredstev v po
kojninski sklad in denarja bo 
čedalje manj. Zato si bo treba 
omisliti sistem, ki zagotavlja 
varno starost: nakup delnic, 
rente, dodatno zavarovanje... 
Ob tem, da nas nihče ne bo si
lil v pokoj s štiridesetimi de
lovnimi leti ampak bomo lah
ko delali v svojih podjetjih, 
dokler bomo zmogli. Kaj si 
mislijo o vsem v Posavju? 

Kako do varne starosti! 

Mojca Hvala iz Kostanjevi
ce: »S tem nisem seznanjena. 
Sicer pa za to, da bom morala 
za svojo preskrbljeno starost 
dodatno ukrepati, sploh še ne 
razmišljam. Mislim pa, da se 
bo režim medtem še enkrat 
zamenjal, tako da se za to 
sploh ne sekiram.« (Lea) 

Stanko Jordan iz Kostanje
vice: »V socializmu ni bilo po-

Opravičilo 
V prejšnji številki se nam 

je zgodilo nekaj neljube
ga. V anketi o aidsu Slavi-
ca Cvelbar meni, da je to 
huda bolezen, zato se je 
potrebno varovati, sicer 
pa je najbolje, da ima vsak 
svojega partnerja. Za na
pako se iskreno opraviču
jem. Lea. 

trebno plačevati nobenih do
datkov. Kakršen koli je že bil 
socializem, bil je boljši kot se
danja demokracija. Če si po
gosto pri zdravniku, je plače
vati dodatno zavarovanje vred^ 
no. Tisti pa, ki gre k zdravniku * 
le enkrat letno, se mu to ne iz
plača. Bolje bi bilo, da plačaš 
takrat, ko greš k zdravniku. 
Zaradi mladih plačujemo vsi 
visoke cene. To ni pošteno. Če 
je bilo za ujetnike po drugi 
svetovni vojni dovolj prostora 
v Kočevski Reki, predlagam, 
da tudi tiste, ki so okuženi z 
aidsom in uživalce mamil na
mestijo tja. Tako bi bilo mnogo 
bolj varpo živeti.« (Lea) 

Fani Kromar, gospodinja iz 
Šentjerneja: »Seveda, če bo 
človek hotel pokojnino imeti, 
bo moral za to nekaj dati. Brez 
nič ni nič. Res je, da nekateri 
denarja nimajo kje dobiti, da bi 
vse plačevali, veliko pa je tudi 
takšnih, ki nočejo delati. Nam 
so petintrideset let trgali pri 
plači za pokojninski sklad. 
(Lea) 

Marjan Turk, kmetovalec iz 
Drame: »Neko varstvo pač 
mora biti in na starost mora 
imeti vsak človek pokojnino. 

Bojim pa se, da ne bi ostalo 
kakšnih bajnih ostankov do
hodka in da se ne bi potem 
kdo hvalil na ta račun ali celo 
obogatel. Vprašanje je, kakš
ne cifre bodo prišle ven in ko
liko bo doplačil.« (Lea) 

jil. Sedaj sem brez dela in sem 
prijavljen na Zavodu za zapo
slovanje. Socialne varnosti da
nes ni, z borze ne dobivamo 
veliko denarja in ne vem, kako 
bo, ko bo kmalu prišel čas tudi 
za mojo upokojitev. Strah me 
je. Ne vem, od kod bo takrat 
prišel denar, če ga že sedaj 
skoraj ni več. Upravičeno se 
bojim. 

Silva Vegelj iz Mrtvic — Mis
lim, da se bo z leti še marsikaj 
spreminjalo. Pred leti je bil 
skoraj vsakdo socialno zava
rovan in se ni bilo treba bati 
starosti, ker so bile pokojnine 
relativno dovolj velike, da so 
upokojenci lahko spodobno 
živeli. Kako bo z nami in našo 
generacijo, ne vem. Težko bo. 
Mislim, da bomo morali še ka
ko misliti na poznejša leta na
šega življenja. 

Ivan Zorko z Libne — Deset 
let mi manjka, da bi se upoko-

Marjeta Zupančič iz Les-
kovca — Prej so bili pogoji in 
pokojnine veliko boljše, čez 
leta pa bo verjetno stanje veli
ko slabše, že glede na to, da 
se iz leta v leto zadeve v zvezi 
z pokojninami in upokojenci 
zaostrujejo, češ ni oziroma 
zmanjkuje denarja. Veliko je 
nezaposlenih, določeni ljudje 
pa si bodo z dodatnimi vlaga
nji omogočili višje pokojnine, 
to pa si bodo lahko privoščili 
le bogatejši ljudje. Je to so
cialno pravična država? Tež
ko bi rekli. 

nasgbs 
Naš glas nudi delovno razmerje novinarju in komercia

listu, ki bi prodajal naš oglasni prostor. V poštev pridejo 
kandidati, ki prebivajo v Sevnici, Brežicah ali v Krškem. 
S prijavljenimi kandidati bomo opravili razgovor in jih 
nato obvestili o izbiri. Delovno razmerje bomo sklenili po 
tri- oziroma šestmesečni poskusni dobi. 

Vloge oddajte v osmih dneh na naslov: IR inženiring, 
Naš glas, CKZ 23, 68270 Krško. 

Tukaj bi bil lahko Vaš oglas 
Sodelujte z Našim glasom. 
— ker je naš in Vaš domači časopis 
— ker ga berejo Vaši sosedje, kupci in sodelavci 
— ker si prizadeva za to, da Vam zbudi občutek za 

skupni prostor 
— ker nas je vseh skupaj malo v primerjavi s tistimi, ki 

bi nas radi delili! 

iKCO 
Časopis za Posavje in okolico 

L l i D Uredništvo: CKŽ 23, 68270 Krško 

Naročam izvod(ov) Našega glasa. Pošljite mi ga (jih) 

na naslov: 

(poln naslov in podatki o naročniku, pravni ali fizični osebi) 

Telefon: 

Kraj, datum: 

(podpis naročnika in žig) 

Spoštovani fotografi: prejeli smo pet vaših del in izmed njih smo 
izbrali fotografijo Jerneja Vodeba, ki jo je posnel na kostanje-
viškem gradu. Za njo dobi nagrado našega sponzorja, trgovine 
TEN d.o.o. iz Kostanjevice. Še naprej nam pošiljate svoje fotke. 
Nagrada za objavo: trije barvni filmi. 

Ob kofetku 

Pesmi Jožefa Rakotorahalahva z Madagaskarja 
Jožef Rakotorahalahv z Ma

dagaskarja je prišel v Ljublja
no 16. decembra 1977. V petih 
mesecih se je naučil sloven
skega jezika, nato končal štu
dij arhitekture in sedaj dela kot 
samostojni kulturni delavec 
(arhitekt, oblikovalec). Tu je 
ustvaril tudi družino. Veliko 
igra na dobrodelnih koncertih 
ter preko glasbe predstavlja 
življenje in kulturo Madaga
skarja. 

Kaj se pravzaprav skriva na 
Madagaskarju? 

Povprečna nadmorska vi
šina otoka je 1500 metrov, 
najvišja temperatura 30 sto
pinj Celzija, najnižja pa 10. 
Sneg sem prvič videl v Ljub
ljani. Spadamo med tropske 
države. Najvišji vrh je malo viš
ji od vašega Triglava: Andrin-
gitra — 2886 metrov. Glavno 
mesto je Antananarivo z 2 mili
jonoma prebivalcev. Po na
šem otoku divjajo zelo skriv
nostna neurja, ker smo v bliži

ni Indijskega oceana. Včasih 
so tako močna, da uničijo celo 
mesto. V vaseh so hiše lesene, 
krite z bananovimi ali palmo
vimi listi, ki ne premočijo. Ime
nujejo sefalafa. V mestih pa so 
hiše betonske. Madagaskar je 
specifična država, ker je urad
no med Azijci in Afričani. 

Mada je žensko ime, Gas-
kar pa moško. Po slovensko bi 
bila to Mojca in Jože. Naša f i
lozofija pravi, da je najboljša 
združitev nasprotij, kot sta 
ženska in moški. In če je žen
ska Slovenka, moški pa z Ma
dagaskarja, je gotovo, da bo 
otrok izjemno lep, da bo nekaj 
posebnega. 

Tudi vaša kultura je nekaj 
izjemnega. 

Komunizem je porušil ce
lotno kulturo in način življenja 
na Madagaskarju. Res je naša 
kultura svojevrstna, del tega 
se kaže že v načinu oblačenja. 
V osrednjem delu otoka moški 
nosijo posebne srajce, po na-

Jozef Rakotorahalahv, ki je v času pred volitvami igral na do
brodelnih koncertih SKD 

še malabarve, ki so dolge in 
črtaste. Najprej smo jih nosili 
mi, potem pa so jih turisti pri
nesli tudi v Evropo. Ob obali 
pa nosijo lambauaanve, ki so 
afriško obarvani. 

Verujemo v posmrtno živ
ljenje. Trupla povijemo v po
sebno blago, ki je zelo kvali
tetno in zdrži sedem let. Za to 
blago zbira denar cela vas. 
Trupla damo v posebne hiše, 
ki so pod zemljo, vidi pa se le 
streha. 

Kako to, da ste se odločili 
zapustiti rodni otok, ki vam 
prav gotovo veliko pomeni, in 
na novo zaživeti prav v Slo
veniji? 

Tudi Slovenci so se dosti se
lili v Ameriko in Nemčijo. Greš 
pač tja, kjer je svet bolj razvit. 
Jaz sem doma lahko le gledal 
lepe slike po televiziji. Želel 
sem nekaj postati. To mi je bilo 
omogočeno v Ljubljani, ki je 
blizu Dunaja, Benetk in Pariza, 
kjer tudi dosti delam. Doma 

sem bil samo enkrat, leta 
1980, ko sem od naše države 
dobil nagrado. Takrat sem 
imel tudi sestanek s svojim 
500-članskim sorodstvom. Pri
povedovali smo o svojih do
sežkih. Vsi bratje smo skupaj 
izdali pet plošč. 

Kdaj ste se pričeli ukvarjati 
z gjasbo? 

Ze kot otrok sem vedno imel 
v rokah instrumente in tudi 
starši so se ukvarjali z glasbo. 
Igral sem že v Parizu, Rimu, 
Trstu, Celovcu, Milanu, Mun-
chnu, v bivši Jugoslaviji. Igram 
kitaro, boben ..., in sicer sam, 
čeprav me vabi ogromno sku
pin. Veliko delam tudi z otroki 
po šolah, skušam jim čim več 
povedati o Madagaskarju. Vse, 
kar delam, delam z veseljem. 
Kajti več ko daš, več dobiš. Pa 
ne mislim na materialne stvari, 
temveč na duhovnost. Kajti 
duhovnosti nikoli ne izgubiš. 
To pa je najpomembnejše. 
(Lea Colarič) 


